
Στους δρόμους
οι αγρότες με τα τρακτέρ

Το υπέρ γράφημα
της εβδομάδας

Οι Μαυρογιαλούροι ζουν! 
Αυτοί μας οδηγούν...

Διαβάζουμε

Εν η με ρ ω νάμα πιε

ΕΓΚΥΡΑ

ΕΝΩΣΗ ΙΔΙΟΚΤΗΤΩΝ 
ΕΠΑΡΧΙΑΚΟΥ ΤΥΠΟΥ

στον Δήμο Αμυνταίου

Γιάννης Στρατάκης: Στις Καλένδες ένα ακόμη 
μεγάλο Έργο -σημαντικό για την Τουριστική 
Ανάπτυξη της Π.Ε. Φλώρινας- από την σελ.3 

Περιφερειακή Αρχή του κου Κασαπίδη!

Τ
ην περασμένη Δευτέρα αποπέμφθηκε ο Σπήλιοε Λίβανός, 
υπουργός Αγροτικής πολιτικής, επειδή σε συζήτηση που είχε με

τον Δήμαρχο Σπάρτης Πέτρο Δούκα, χαρακτήρισε, γελώντας 
κυνικά, «εποποιία» το γεγονός ότι η κυβέρνηση Καραμανλή το 
2007, στις μεγάλες πυρκαγιές που κατέκαψαν την Ηλεία και 
στοίχισαν τη ?ωή σε 84 συνανθρώπουε μαε. «εξαγόρασε» ψη
φοφόρους επειδή κατέβηκε με τσάντες γεμάτες χιλιάρικα και τα 
μοίραζε στους πυρόπληκτους και γενικά σε «όποιον τους έλεγε 
καλπμέρα».
Κυβερνητικές πηγές είπαν ότι τέτοιες συμπεριφορές «δεν συνάδουν 
με τον αξιακό κώδικα του πρωθυπουργού». 0 υπουργός Αγροτι
κής Πολιτικής αντικαταστάθηκε...
Δεν πρόλαβε, όμως, ο πρωθυπουργός να διορίσει τον αντικαταστάτη 
του κ. Λιβανού.και αποκαλύπτεται ότι και αυτός, ο νέος υπουργός Γ. 
Γεωργαντάς, δεν έχει μεν μοιράσει τριχίλιαρα ως υπουργός, αλλά 
έχει εκφράσει με άλλα λόγια, το 2012. το πώε εκεί στη Ν.Δ. γί
νεται η εΕανοοό ψηφοφόρων: «Επίσης καθοριστικός θα είναι ο 
ρόλος της τοπικής αυτοδιοίκησης στην πίεση ή στην υπενθύμιση 
σε ανθρώπους που ωφελήθηκαν από την ΝΔ, σε ανθρώπους που 
βόλεψαν επί ΝΔ, σε ανθρώπους που πήρανε συμβάσεις από τη 
ΝΔ, εννοώ συμβάσεις έργου, συμβάσεις ορισμένου χρόνου, άλλοι 
που πήγανε στα στέιτζ... Σε αυτούς να τους θυμίσουμε ότι πρέπει 
να προσφέρουν κάποια υπηρεσία, πρέπει να πάνε εκλογικοί 
αντιπρόσωποι, πρέπει να φέρουν τη μάνα τους και τον πατέρα 
τους να ψηφίσει, ξέρουμε όλοι ποιοι είναι αυτοί, αυτοί που τα 
χρόνια διακυβέρνησης της ΝΔ ωφελήθηκαν από τη ΝΔ, σε 
αυτούς μπορούμε να υπενθυμίσουμε λίγο πιο φωναχτά ότι έχουν 
υποχρέωση να πάνε να ψηφίσουν».
Αυτά ακούγεται να λέει στο βίντεο ο κ. Γεωργαντάς, αλλά μέχρι στιγ
μής παραμένει στη θέση του...
Όμως ο Σπόρος Λίβανός και ο Πέτρος Δούκας θα έλεγα ότι στάθηκαν 
άτυχοι. Άλλος ήταν ο λόγος που έφερε αναστάτωση στο Μέγαρο Μα- 
ξίμου: Το γεγονόε ότι το επιτόκιο του δεκαετούε ομολόγου εκτι
νάχτηκε στα ύψη προκαλεί τεράστια ανησυχία στον 
πρωθυπουργό και τους επιτελείς του. Οι παροχέε στις οποίες 
Βασίζονται για να κερδίσουν τιε εκλογέε. με την αύΣηση του
επιτοκίου γίνονται εκ των πρανυάτων πιο δύσκολες και η επιτή
ρηση των Βρυξελλών θα αγριέψει. Χρειάζονταν επειγόντως, λοι
πόν, έναν αποδιοπομπαίο τράγο για να «γυρίσουν το παιχνίδι», όπως 
είπε ότι έκανε ο Πέτρος Δούκας μοιράζοντας τα τριχίλιαρα το 2007. Τα 
πράγματα είναι δύσκολα για την κυβέρνηση. Η φθορά της δεν κρύ
βεται πλέον ούτε καν στις ευνοϊκές για το κυβερνών κόμμα δη
μοσκοπήσεις.
0 χυδαίος διάλογος μεταξύ του Π. Δούκα και το Σ. Λιβανού, που μα
γνητοσκοπήθηκε και δημοσιοποιήθηκε, δημιούργησε μεγάλο πρό
βλημα στον πρωθυπουργό, γιατί πρόσφατα και με δική του εντολή, 
όπως προπαγανδίστηκε, μοιράστηκαν διχίλιαρα στουε ενκλωΒι- 
σμένουε στην Αττική Οδό και χάρη στη δική του γενναιοδωρία.
όπωο προβάλλεται, μειώνεται ο ΕΝΦΙΑ.
Η αναγκαστική παραίτηση του Σπ. Λιβανού και λίγο αργότερα η δια
γραφή του Π. Δούκα ήταν για τον Κυριάκο Μητσοτάκη έναε τράποε 
να τονώσει το καταρρακωμένο ηνετικό του προφίλ και να απο
προσανατολίσει (ποιος χιονιάς και ποιοε Φουρθιώτης:). Να 
απευθυνθεί στο κεντρώο ακροατήριο, που το γοήτευσε οτιε
εκλογές του 2019. με μήνυμα ότι θα δεί£ει μηδενική ανοχή στον
πολιτικαντισμό και παλαιοκομματισμό του Καοαυανλή.
Επειδή, όμως, όπως λέει ο λαός «κάθε θαύμα κρατάει τρεις ημέ
ρες», και αυτό το επικοινωνιακό θαύμα του πρωθυπουργού θα κρα
τήσει τρεις μέρες, το πολύ. Γιατί ο Κυριάκος Μητσοτάκης δεν είναι 
τίποτε άλλο παοά ο συνεχιστήε τηε παλιάε ΝΔ. 0 εκσυγχρονισμός 
της είναι επιφανειακός και κούφιος. Αποδεικνύεται συνεχώς πως 
οι Μαυρογιαλούροι είναι πανταχού και παρόντες. Αυτό δε που 
εκπροσωπούν παραμένει κυρίαρχο στο κυβερνών κόμμα.
Η διαφήμιση της εταιρείας του υπουργού ΑνάπτυξηοΑδωνι Γεωρ- 
γιάδη (Ελληνική Αγωγή) από την υπουργό Παιδείαε Νίκη Κερα-
μέωε. είναι το τελευταίο παράδειγμα.
Λιβανοί και Δούκες στη ΝΔ υπάρχουν πολλοί. Και στον δρόμο 
προς τις εκλογές θα τους βρίσκει συνεχώς μπροστά του ο πρω
θυπουργός. 0 ίδιος, άλλωστε, τους μοιάζει στην πελατειακή κουλ
τούρα.
Στο μόνο που διαφέρει είναι το γεγονός ότι το επικοινωνιακό 
του επιτελείο είναι πιο οργανωμένο και οι φίλοι του πιο ισχυροί.
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ηχω 2
-Μ ΗΧΩΒΟΛΕΣ

Α
λήθεια τι γίνεται, κύ
ριοι βουλευτές της 
Δυτικής Μακεδο
νίας; Σας μεταφέρω το 

ερώτημα φίλου αναγνώστη 
σχετικά με τον τρόπο που 
δίνονται οι οικονομικές 
ενισχύσεις λόγω των έκτα
κτων επικίνδυνων φαινο
μένων: «Πάντα
ενισχύονται όσοι βρίσκον
ται κάτω από το αυλάκι. Για 
φωτιές, για πλημμύρες, για 
χιονοπτώσεις η κυβέρνηση 
αντιδρά άμεσα και παίρνει 
μέτρα για τους πληγέντες. 
Όταν οι ζημιές αφορούν 
περιοχές πάνω από το αυ
λάκι, τότε οι όποιες ενισχύ
σεις δίνονται με το 
σταγονόμετρο». Έχεις 
δίκιο καλέ μου φίλε. 
Απλώς οι δικοί μας εκπρό
σωποι στο κοινοβούλιο 
είναι ικανοποιημένοι και 
πανηγυρίζουν με τις υπο
σχέσεις.

Σ
το προηγούμενο 
φύλλο είχα αναφερ
θεί στις συνέπειες 
από τη ραγδαία αύξηση στο 

πετρέλαιο θέρμανσης. Σή
μερα θα σας μεταφέρω τη 
στιχομυθία φίλου οδηγού, 
ο οποίος πήγε στο συνερ
γείο και ζήτησε να ενημε
ρωθεί για το εάν έχει 
απώλεια βενζίνης λόγω 
βλάβης του αυτοκινήτου. 
Είπε στον μάστορα ότι με 
10 ευρώ βενζίνη πήγαινε 4 
φορές στο χωριό του, ενώ 
σήμερα πάει 2 φορές και

αναρωτήθηκε γιατί συμβαί
νει αυτό. Πριν ο μάστορας 
ψάξει ενδεχόμενη βλάβη, 
είπε στον φίλο μου το εξής: 
«Έχεις δει την τιμή της 
βενζίνης στο βενζινάδικο; 
Σήμερα, η τιμή σχεδόν δι
πλασιάστηκε, γι’ αυτό κά
νεις τη μισή διαδρομή. 
Πάλι καλά που με 2 ευρώ 
το λίτρο κάνεις δύο διαδρο
μές για το χωριό σου». 
Αλήθεια, οι βουλευτές βά
ζουν βενζίνη στα αυτοκί
νητά τους;

Θ
α συνεχίσουμε με το 
επίσης ενδιαφέρον, 
που άκουσα στη ση
μερινή (08/02) κινητοποί

ηση των αγροτών στον 
κόμβο Μανιακίου - Αντιγό
νου. Ένας νεαρός αγρότης 
έλεγε σε έναν άλλον φίλο 
του αγρότη: «Πρέπει δημό
σια να ευχαριστήσουμε 
τους δυο βουλευτές μας για 
τη στήριξη που δεν μας 
έδειξαν στον δίκαιο αγώνα 
που κάνουμε κάτω από αν
τίξοες καιρικές συνθήκες». 
«Μας έχουν εξαντλήσει οι 
κυβερνώντες», συνέχισε ο 
νεαρός αγρότης. Αυτό το 
ξέρουν οι βουλευτές μας; 
Αγαπητέ μου φίλε, νεαρέ 
αγρότη, πραγματικά σε 
συγχαίρω που αντιμετωπί
ζεις με χιούμορ την κατά
σταση.

Λιάβασα με μεγάλη 
προσοχή τα όσα 
ελέχθησαν στη συ-
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νάντηση του Βουλευτή 
Γιάννη Αντωνιάδη με τα 
μέλη της Διοικούσας Επι
τροπής του Επιμελητηρίου 
Φλώρινας. Θυμήθηκα τη 
ρήση «η επανάληψη είναι 
μήτηρ πόσης μαθήσεως». 
Τα ίδια ακριβώς πράγματα 
είχαν λεχθεί στη συνάν
τηση που είχε γίνει πριν 
λίγο καιρό μεταξύ του Προ
έδρου του ΕΒΕ και του κ. 
Αντωνιάδη. Δεν πειράζει, 
μέχρι που να λήξει η θητεία 
της κυβέρνησης, θα μά
θουμε απ' έξω τα αιτήματα 
που θέτει το Επιμελητήριο 
προς τους κυβερνόντες που 
επισκέπτονται την περιοχή 
μας. Ας μην χάνουμε τις 
ελπίδες μας.

Ε
υτυχώς που τέθηκε 
από τη βουλευτή μας 
και το αίτημα για ενί
σχυση των κατοίκων που 

είχαν διακοπή ηλεκτροδό- 
τησης για 48 ώρες. Μετά 
από περίπου έναν μήνα 
διαβάσαμε αυτό που έπρεπε 
να έχει γίνει την επόμενη

ΚΥΡΟΥ ΔΗΜΗΤΡΑ

- ΜΟ. Ρ/ιΟ
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κιόλας της κακοκαιρίας για 
τους ταλαιπωρημένους κα
τοίκους ορισμένων ορει
νών κοινοτήτων, που 
έκαναν υπομονή, χωρίς

γκρίνιες, μέχρις ότου επα
νελθεί η ηλεκτροδότηση.

Ο ηχωβόλος

Απόλυτη αλήθεια
Α) Κυριακή, 30 Ιανουάριου, 
παρακολούθησα τις ομιλίες 
των αρχηγών των κομμάτων, 
κατά τη συζήτηση στη Βουλή 
για την πρόταση δυσπιστίας 
που κατέθεσε ο αρχηγός της 
αξιωματικής αντιπολίτευσης. 
Σφοδρή η συζήτηση με μπηχτές 
που μερικές φορές ξεφεύγουν 
από τα όρια της πολιτικής ευπρέ
πειας, ο σκοπός είναι να φανατι
στεί το κομματικό κοινό. 0 κάθε 
αρχηγός κατέχει (νομίζει) την 
απόλυτη αλήθεια. Οι προτάσεις 
του (νομίζει πάλι) ότι είναι οι κα
λύτερες. 0 καθένας φοράει τον 
μανδύα του Μεσαία.
Απόλυτη αλήθεια δεν υπάρχει 
πουθενά, στην επιστήμη, σε 
όλους τους κλάδους, στην τεχνο
λογία, στη φιλοσοφία κλπ. Η αλή
θεια κατακτιέται μόνο με τη 
γνώση. Όμως δεν είναι στατική 
και τελεσίδικη. Σε κάθε γνώση 
προστίθεται καινούργια και προ
κύπτει νέα γνώση. Πως ήταν για 
παράδειγμα η Ιατρική στον Μεσαί
ωνα; Σε ποιό επίπεδο είναι σή
μερα; Και πως θα είναι μετά από 
δέκα -μόλις- χρόνια;
Ούτε στην εφαρμοσμένη πολιτική 
υπάρχει μία και μοναδική αλή
θεια. Το κάθε κόμμα έχει τη δική 
του "απόλυτη" αλήθεια. Όταν οι 
πολίτες ψηφίζουν στις εθνικές 
εκλογές και στις ευρωεκλογές, 
αναζητούν την πολιτική αλήθεια,

με την ελπίδα πως κάτι καλύτερο 
θα 'ρθει. Οι περισσότεροι ψηφί
ζουμε στοιχισμένοι κομματικά. 
Νομίζω ότι δεν είναι πάντα το 
σωστό. Στη Δημοκρατία όμως, ο 
καθένας έχει το δικαίωμα της επι
λογής.

Β) Όταν μιλάνε στο κοινοβού
λιο οι αρχηγοί των κομμάτων, 
οι Βουλευτές τους χειροκρο
τούν άρθιοι οτην έναρξη και 
λήξη των ομιλιών. Κερδισμένοι 
στα μάτια των αρχηγών είναι 
αυτοί που σηκώνονται πρώτοι και 
κάθονται στα έδρανα τελευταίοι.

Γ) Η αγάπη κρυμμένη μέσα μου 
μεγαλύτερη από ότι φαίνεται.

Δ) Οι θάνατοι από τον κορω- 
νοϊό έγιναν ένα καθημερινό 
φαινόμενο. Οι νεκροί δεν είναι 
άνθρωποι αλλά ψυχροί αριθμοί. 
Τους συνηθίσαμε όπως μια κακιά 
αγάπη. Οι θάνατοι είναι μακριά 
από εμάς, αφού είμαστε ακόμα 
ζωντανοί. Αν ήμουν Πρωθυπουρ
γός θα σας ζητούσα συγγνώμη 
που πεθαίνετε. Οι συγγνώμες δεν 
κοστίζουν. Λέγονται για να λέγον
ται. Δεν τις καταγράφει η ιστορία, 
ιδίως όταν δεν είναι ειλικρινείς. 
Αντί να επιτευχθεί η περίφημη 
ανοσία αγέλης (καταλάβατε ότι 
μας θεωρούν αγέλη), έχουμε 
αποκτήσει ανοσία στον θάνατο.
0 Επίκουρος, αρχαίος Έλληνας 
φιλόσοφος, έχει πει: "Οσο ζούμε

δεν υπάρχει θάνατος και όταν πε- 
θάνουμε δεν υπάρχει ζωή..." 
Οπότε ας μη φοβόμαστε τον θά
νατο. Εξάλλου, μπορεί να μη μας 
πέσει το μεγάλο λαχείο, το μόνο 
σίγουρο είναι ο θάνατος μας.

Ε) “Αν έχουμε ακόμα μια ελ
πίδα, το χρωστάμε σ'αυτούς 
που δεν έχουν καμία" (Βάλτερ 
Μπενιαμίν, από την Εφ.Συντ.)

Αναγκαία Διόρθωση 
Στο σημείωμα του προηγούμενου 
κειμένου μου με τίτλο "Πίσω ολο
ταχώς στο 1964", ο συμπολίτης 
μας που ζήτησε συγγνώμη από 
τον Μανώλη, δεν ήταν ο Καρακό- 
λης Λεωνίδας, αλλά ο Α.Α. (αρ
χικά ονόματος και επίθετου).

Γ.θ.
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ΤΕΤΑΡΤΗ 09 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2022 3ηχω
Βγήκαν τα τρακτέρ στον κόμβο

Π
αρά τις αντίξοες καιρικές 
συνθήκες που επικράτη
σαν κατά το τελευταίο 
24ωρο στην Π.Ε. Φλώρινας, οι 

αγρότες του Δήμου Αμυνταίου, 
ανταποκρινόμενοι στο κάλεσμα 
του Αγροτικού Συλλόγου της 
Ευρύτερης Περιοχής Αμυν
ταίου, ξεκίνησαν από την Τρίτη 
8 Φεβρουάριου την κινητοποί
ησή τους “κατεβάζοντας” τα 
τρακτέρ στον κόμβο Αντιγόνου 
- Μανιακίου.
Όπως μας δήλωσε η πρόεδρος 
του Αγροτικού Συλλόγου Δια
μάντια Κρητικού, οι λόγοι που 
οδήγησαν τους αγρότες σε κινη
τοποιήσεις είναι βαρύνουσας ση
μασίας και με τον τρόπο αυτό 
θέλουν να σταλεί ηχηρό μήνυμα 
στο αρμόδιο Υπουργείο γιατί 
έχουν οδηγηθεί σε αδιέξοδο.
Στο πλευρό των αγροτών του 
Δήμου Αμυνταίου βρίσκεται και ο

Σύλλογος Αγροτών πρώην Δήμου 
Βεγορίτιδας, όπου οι γεωργοκτη- 
νοτρόφοι αντιμετωπίζουν τα ίδια 
προβλήματα.

Πιο συγκεκριμένα, τα ζητήματα 
που ανάγκασαν τους αγρότες 
να βγούνε στον δρόμο είναι:

Πρώτον, η ασταμάτητη επιβά
ρυνση του κόστους ενέργειας 
(ρεύμα - πετρέλαιο - διπλασια
σμός και τριπλασιασμός των λι
πασμάτων και των εφοδίων),

Δεύτερον, η αγωνία για την 
εξέλιξη των αποζημιώσεων 
των κερασιών και των μήλων 
που ήταν σε προανθικό στάδιο,

Τρίτον, η ληστεία του +20% 
των αποζημιώσεων του ανοι
ξιάτικου παγετού στα οπωρο
φόρα δέντρα,

Τέταρτον, η κατασπατάληση του 
Εθνικού Αποθέματος προς 
όλους αυτούς που δεν τα δι
καιούνται και όχι σε κτηνοτρό- 
φους και αγρότες,

Πέμπτον, η πολεμική άνοδος 
τιμών στις ζωοτροφές και οι 
χαμηλές τιμές στο γάλα,

Έκτον, η μετακύληση των προ
βλημάτων αυτών στον κατανα
λωτή,

Έβδομον, η απαξίωση του συ
στήματος προς τον αγροτικό 
κόσμο και τον κόσμο της υπαί
θρου.

Δείτε το σχετικά βίντεο και 
φωτογραφίες στην 

ηλεκτρονική διεύθυνση: 
νννννν.οεήοΗοππΒ.αΓ

Συνάντηση της Διοικούσας Επιτροπής του 
ΕΒΕ με τον βουλευτή Γιάννη Αντωνιάδη

Π
ραγματοποιήθηκε συ
νάντηση εργασίας την 
Παρασκευή 04/02/2022 
στο Επιμελητήριο Φλώρινας, 

μεταξύ του Προέδρου κ. Σα- 
παλίδη Σάββα και μελών της 
ΔΕ του ΕΒΕ Φλώρινας με τον 
Βουλευτή της Νέας Δημοκρα
τίας κ. Αντωνιάδη Ιωάννη και 
τους συνεργάτες του.
Σκοπός της συνάντησης ήταν η 
ανάδειξη των προβλημάτων που 
αντιμετωπίζει η επιχειρηματική 
κοινότητα της ΠΕ Φλώρινας.
Συγκεκριμένα αναφέρθηκε ο 
Πρόεδρος του ΕΒΕ Φλώρινας 
στην δεκαετή κρίση, στην διετία της πανδημίας του 
ΟΟνίϋ και στον τελευταίο μεγάλο σεισμό που έπληξε 
πρόσφατα την περιοχή μας. Δηλώνοντας παράλληλα 
πως η επιχειρηματικότητα στην ΠΕ Φλώρινας περνάει 
μεγάλη οικονομική κρίση.
Το ΕΒΕ Φλώρινας το αμέσως προηγούμενο διάστημα 
έστειλε επιστολές στον Υπουργό Οικονομικών κύριο 
Χρήστο Σταϊκούρα και στον Υπουργό Ανάπτυξης κύ
ριο Άδωνι Γεωργιάδη, ζητώντας άμεση οικονομική 
στήριξη των επιχειρήσεων μας. 0 Πρόεδρος του ΕΒΕ 
Φλώρινας συμμετείχε στην συνάντηση που προκά- 
λεσε η πολιτική προστασία και το κυβερνητικό κλι
μάκιο που επισκέφθηκε την πόλη μας πρόσφατα κα
ταθέτοντας προτάσεις χρηματοδότησης και στήριξης 
των επιχειρήσεων, ανέδειξε την ανάγκη αποκατά
στασης των υλικών (εμπορευμάτων, συσκευών, ερ
γαλείων) των επιχειρήσεων που επηρεάστηκαν από 
τον σεισμό.
Πρόταση η οποία έγινε άμεσα αποδεκτή και έδωσε 
την δυνατότητα στους συναδέλφους μας να κάνουν 
αίτηση αποζημιώσεως. 0 Πρόεδρος του ΕΒΕ κατέ
θεσε σειρά αιτημάτων στον κύριο Αντωνιάδη που 
στόχο έχουν την οικονομική ανακούφιση των επι
χειρήσεων αλλά και την επανεκκίνηση της οικονομίας 
της ΠΕ Φλώρινας.

Αιτήματα του Επιμελητηρίου Φλώρινας

1. άμεση παρέμβαση της κυβέρνησης για την οικο
νομική στήριξη όλων των επιχειρήσεων της ΠΕ Φλώ
ρινας προκειμένου να ανταπεξέλθουν στα πάγια 
έξοδα τους (δίκτυα κοινής ωφελείας, θέρμανση, ενοί
κια και εργαζόμενους) με προτεινόμενο ποσό τις 
5000€.
2. αναστολή για ένα χρόνο όλων των φορολογικών,

ασφαλιστικών υποχρεώσεων και ΑΑΔΕ των επιχει
ρήσεων της ΠΕ Φλώρινας μέχρι να συνέλθουν οικο
νομικά.
3. άμεση αποζημίωση των υλικών (εμπορευμάτων) 
που καταστράφηκαν κατά την διάρκεια του σεισμού.
4. επιδότηση των επιχειρήσεων έως 75% των τιμο
λογίων ενέργειας όλων των επιχειρήσεων.
5. καθιέρωση ημερήσιας αποζημίωσης των νοσούν- 
των αυτοαπασχολούμενων από τον σονίά.
6. δημιουργία ειδικής φορολογικής ζώνης της ΠΕ 
Φλώρινας.
7. ένταξη με ειδικό χρηματοδοτικό καθεστώς στις μι- 
κρομεσαίες επιχειρήσεις της ΠΕ Φλώρινας.
8. λειτουργία τις σιδηροδρομικής γραμμής Φλώρι- 
νας-Μοναστηρίου.
9. τον χαρακτηρισμό της περιοχής ως διακομεταμι- 
στικό κέντρο (χερσαίο λιμάνι).
10. στήριξη των επιχειρήσεων που ανέστειλαν την 
εργασία τους λόγω σεισμού καθώς και των υφιστα
μένων υπαλλήλων τους.
11. μείωση ειδικού φόρου κατανάλωσης καυσίμων.

0 κύριος Αντωνιάδης αποδέχτηκε τα αιτήματα του 
ΕΒΕ Φλώρινας και δεσμεύτηκε πως θα γίνει συνάν
τηση την επόμενη εβδομάδα με τους αρμόδιους 
Υπουργούς παρουσία και του Προέδρου του Επιμε
λητηρίου Φλώρινας κυρίου Σαπαλίδη Σάββα.
Η αποδοχή των παραπάνω αιτημάτων μας από την 
κυβέρνηση θα ενδυναμώσει και θα οργανώσει την 
επιχειρησιακή ικανότητα των επιχειρήσεων μας δη
μιουργώντας θέσεις εργασίας, ανάπτυξη και παρά
γοντας πλούτο στον τόπο και στην χώρα μας.

Ο Πρόεδρος ίου Επιμελητηρίου Φλώρινας 
Σαπαλίδης Σάββας

Πέρκα - Βέττα - Τελιγιορίδου - 

Νοτοπούλου: Αναφορά για την 
ενίσχυση του κλάδου τουριστικών 

πρακτόρων και ιδιοκτητών 
λεωφορείων της Δυτ. Μακεδονίας

0
ι Βουλευτές Δυτικής Μα
κεδονίας Π. Πέρκα, Κ. 
Βέττα, Ο. Τελιγιορίδου 
καθώς και η αρμόδια τομεάρ- 
χης Τουρισμού του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ 

Κ. Νοτοπούλου, κατέθεσαν ως 
αναφορά προς τους Υπουργούς 
Τουρισμού και Ανάπτυξης & 
Επενδύσεων, την επιστολή του 
Συνδέσμου Τουριστικών Πρα
κτόρων Δυτικής Μακεδονίας, 
με την οποία ζητούν την άμεση 
λήψη μέτρων στήριξης προς τις 
εν λόγω επιχειρήσεις, ώστε να 
καταστούν βιώσιμες και να εν
ταχθούν ως επιλέξιμες στον 
Νέο Αναπτυξιακό Νόμο για την 
εξυπηρέτηση του τουριστικού 
τομέα της περιοχής.

Δείτε παρακάτω το πλήρες κεί
μενο της αναφοράς:

ΑΝΑΦΟΡΑ προς την 
κ. Υπουργό Τουρισμού και τον 

κ. Υπουργό Ανάπτυξης & 
Επενδύσεων

Θέμα: «Ενίσχυση του κλάδου 
τουριστικών πρακτόρων και 
ιδιοκτητών λεωφορείων τπς 
Δυτ. Μακεδονίας»

Η Βουλευτής Φλώρινας ΣΥΡΙΖΑ- 
ΠΣ θ. Πέρκα, η Βουλευτής Κοζά
νης ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Κ. Βέττα, η Βου
λευτής Καστοριάς ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ 0. 
Τελιγιορίδου και η Βουλευτής Α’ 
Θεσσαλονίκης ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Κ. Νο
τοπούλου, καταθέτουν ως ανα
φορά προς την Υπουργό Τουρι
σμού και τον Υπουργό Ανάπτυξης 
& Επενδύσεων, την υη' αριθμ. 
5/26-01-2022 επιστολή του Συν
δέσμου Τουριστικών Πρακτόρων 
Δυτικής Μακεδονίας, με την οποία

αναφέρει την για ακόμα μία φορά 
δεινή θέση στην οποία έχει πε- 
ριέλθει ο κλάδος του τουρισμού 
στη χώρα μας και συγκεκριμένα 
στη Δυτική Μακεδονία.
Στην επιστολή του Συνδέσμου 
αναφέρεται ότι το οικονομικό 
πλήγμα του κλάδου είναι αρκετά 
υπολογίσιμο λόγω κλειστών σχο
λείων, μέτρων μετακινήσεων και 
πληρότητας και η ανάγκη χορή
γησης μη επιστρεπτέας ενίσχυσης 
πλέον κρίνεται επιτακτική για την 
λειτουργία των τουριστικών γρα
φείων και των τουριστικών επι
χειρήσεων οδικών μεταφορών. 
Τέλος, παρατηρείται ότι οι ΚΑΔ 
των τουριστικών γραφείων έχουν 
μείνει εκτός του Νέου Αναπτυξια
κού Νόμου με συνέπεια να μην 
υπάρχει εηιλεξιμότητα των εν 
λόγω επιχειρήσεων, ώστε να εφο
διαστούν με τα-κατάλληλα εργα
λεία για δραστηριοποίηση σε 
εναλλακτικές μορφές τουρισμού. 
Συνεπώς κρίνουμε ότι είναι επι
τακτική η ενίσχυση των εν λόγω 
επιχειρήσεων ώστε να καταστούν 
οικονομικά βιώσιμες και αναγκαία 
η ένταξή τους στον Αναπτυξιακό 
Νόμο για να εξυπηρετήσουν τον 
τουριστικό τομέα της περιοχής 
μας.
Επισυνάπτεται η σχετική επιστολή. 
Παρακαλούμε για την απάντηση 
και τις σχετικές ενέργειες για 
άμεση εξέταση της επιστολής του 
Συνδέσμου Τουριστικών Πρακτό
ρων Δυτικής Μακεδονίας.

Οι καταθέτουσες Βουλευτές

Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη) 
Βέττα Καλλιόπη 

Τελιγιορίδου Ολυμπία
Νοτοπούλου Αικατερίνη

τι
Ιατρός ΩΡΑ
Χειρουργός κεφαλής & τραχήλου

Εκπαι&εαΜς Μ,Βρετανία -

Επιστημονικός συνεργάτης στην 
Λ' Πανεπιστημιακή ύΡΛ κλινική τον Π.ΓΜ&
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Στις Καλένδες ένα ακόμη μεγάλο Έργο -σημαντικό για την Τουριστική 
Ανάπτυξη της Π.Ε. Φλώρινας- από την Περιφερειακή Αρχή του κου Κασαπίδη!

Ε
ρώτηση σχετικά με τον Εκ
συγχρονισμό και την Επέ
κταση των Εγκαταστάσεων 
του Χιονοδρομικού Κέντρου Βί- 

γλας - Πισοδερίου Π.Ε. Φλώρι
νας απηύθυνε προς τον Περιφε
ρειάρχη Δυτικής Μακεδονίας 
Κασαπίδη Γιώργο ο Περιφερει
ακός Σύμβουλος του Συνδυα
σμού “ΕΛΠΙΔΑ” Γιάννης Στρα- 
τάκπς.
Το έργο, που προετοιμάζεται εδώ 
και χρόνια, υπεβλήθη τον Ιούνιο 
του 2021 στην πρόσκληση 126 της 
Διαχειριστικής Αρχής με προϋπο
λογισμό 8,06 εκ. ευρώ στονΆξονα 
Προτεραιότητας 6 και συγκεκρι
μένα στην Επενδυτική Προτεραι
ότητα (Μέτρο) 6.2, που αξιολογεί
ται την περίοδο αυτή.
Η Επενδυτική Προτεραιότητα 6.2 
με τίτλο «Διατήρηση, προστασία, 
προαγωγή και ανάπτυξη της φυσι
κής και πολιτιστικής κληρονομιάς» 
έχει μετά τη συρρίκνωσή της το 
2020, συνολικό προϋπολογισμό 
19,4 εκ. ευρώ και οι εντάξεις ανέρ
χονται ήδη σε 19,4 εκ.
Από αυτές τα -11 εκ ευρώ των εν
τάξεων έγιναν από την Περιφερει
ακή Αρχή του κου Κασαπίδη σύμ
φωνα με τις προτεραιότητες που 
έθεσε για τα προς υλοποίηση έργα. 
Ωστόσο και η νέα πρόσκληση, που 
βγήκε καθ' υπέρβαση του προ
ϋπολογισμού του Μέτρου με προ
ϋπολογισμό 7,0 εκ. ευρώ, φαίνεται 
να μην επαρκεί καθώς σύμφωνα 
με την απάντηση που πήραμε οι 
14 προτάσεις που έχουν υποβλη
θεί έχουν προϋπολογισμό 16,0 εκ. 
ευρώ. Από αυτές οι έξι (6) προτά
σεις είναι της Περιφέρειας, προ
ϋπολογισμού 12,2 εκ. ευρώ.
Είναι προφανές πως για έναν τόσο 
σημαντικό τομέα για την Περιφέ- 
ρειά μας, τον Τουρισμό, δεν υπήρξε 
καμία πρόνοια για τη συνολική έν
ταξη όλων των προτάσεων, που θα 
συμπεριελάμβανε και όλες τις προ
τάσεις της Περιφέρειας.
Για να γίνει αυτό έπρεπε εγκαίρως, 
να γίνουν οι απαραίτητες προβλέ
ψεις το '20 και αναπροσαρμογές 
του προϋπολογισμού του Μέτρου 
το '21, που προϋπέθετε φυσικά και 
την ανάλογη πολιτική βούληση για 
προώθηση των πιο σημαντικών 
από τα προτεινόμενα έργα, αν όχι 
όλα.
Με λίγα λόγια μέχρι σήμερα το Χιο
νοδρομικό Βίγλας - Πισοδερίου δεν 
ήταν στις προτεραιότητες του Πε
ριφερειάρχη.
Ζητήσαμε τη γνωστοποίηση των 
υπό αξιολόγηση προτάσεων προ- 
κειμένου να εκτιμήσουμε με έμ
μεσο τρόπο ποια ήταν η αξιολό
γηση από τον Περιφερειάρχη, 
αξιολόγηση που χρειάστηκε η συ

ζήτηση του Απολογισμού της Πε
ριφερειακής Αρχής στη συνε
δρίαση στις 31 -1 -22 του Περιφε
ρειακού Συμβουλίου, για να 
αποκαλυφθεί αυτό που φοβόμα
στε.
Κατά τον κ. Κασαπίδη προτεραι
ότητα έχουν τα έργα:
- Δημιουργία διχτύου Πέτρινων 
Γεφυριών,
-Ανάδειξη και δημιουργία δι
κτύων Μονών και Μητροπό
λεων,
-Σημεία και ανάδειξη μαχών στην 
Δυτική Μακεδονία..., τα υπόλοιπα 
στις καλένδες και αυτά.
Και φυσικά ούτε λόγος για τον εκ
συγχρονισμό του Χ/Κ Βίγλας, για 
το οποίο «αναζητείται εναλλακτική 
πηγή χρηματοδότησης» εκτός 
ΕΣΠΑ. Αντί πρόβλεψης και κατάλ
ληλων αναπροσαρμογών των υφι
στάμενων πόρων του ΕΣΠΑ, πα- 
ραπέμπεται το έργο στο άγνωστο 
μέλλον.
Δεν είναι πρώτη φορά, η ίδια με
ταχείριση επιφυλάσσεται για τη 
Φλώρινα και μέ ΐον Κάθετο διευ- 
ρωπαϊκό άξονα, που επίσης είναι 
εκτός τρέχουσας περιόδου, καθώς 
και τον δρόμο Φλώρινα - Πισοδέρι, 
τη σιδηροδρομική σύνδεση με Αλ
βανία κ.α.

Υ.Γ: Συνημμένη η σχετική Αλ
ληλογραφία για το Χ/Κ Βίγλας 
προς ενημέρωσή σας:

Προς: Περιφερειάρχη Δυτ.
Μακ. κ. Κασαπίδη Γεώργιο. 
Κοιν.: Αν/ρχη Π.Ε. Φλώρινας 
κ. Βόσδου Σωτήριο

ΕΡΩΤΗΣΗ για το έργο: «Εκσυγ
χρονισμός και Επέκταση των 
Εγκαταστάσεων του Χ/Κ Βί- 
γλας-Πισοδερίου Π.Ε. Φλώρι
νας»

Η παραπάνω πρόταση έργου 
προϋπ. 8,06 εκατ. ευρώ έχει υπο
βληθεί στην Πρόσκληση 126 του 
Ε.Π. με τίτλο «έργα ενίσχυσης της 
ανταγωνιστικότητας των τουριστι
κών προορισμών στην Περ. Δυτ. 
Μακεδονίας» στις 11 Ιουνίου 2021 
και βρίσκεται υπό διαδικασία Αξιο
λόγησης.
'Οπως μας έκανε γνωστό η 
Ε.Υ.Δ.Ε.Π. Περ. Δυτ. Μακεδονίας 
(Διαχειριστική Αρχή), ο προϋπολο
γισμός των 14 έργων που έχουν 
υποβληθεί στην πρόσκληση αυτή 
είναι 16,1 εκ. ευρώ, μεταξύ των 
οποίων και το αναφερόμενο έργο 
προϋπ. 8,06 εκ. ευρώ ενώ το δια
θέσιμο ποσό που προβλέπει η 
προκήρυξη είναι 7 εκ. ευρώ.
Δεν γνωρίζουμε επακριβώς τα 
άλλα ϋποβληθέντα έργα, όμως σί

γουρα και αυτά θα είναι στην κα
τεύθυνση της Τουριστικής αναβάθ
μισης της Περιφέρειάς μας.
Είναι προφανές ότι μεταξύ των έρ
γων που θα μείνουν εκτός ένταξης 
θα είναι και το αναφερόμενο, αφού 
από μόνο του υπερκαλύπτει την 
πρόσκληση (8,06 έναντι 7,0 εκ. 
ευρώ).
Το αναφερόμενο έργο αποτελεί 
έναν από τους καθοριστικούς πα
ράγοντες ανάπτυξης του Χειμερι
νού Τουρισμού στη Φλώρινα και 
στη Δυτ. Μακεδονία (ιδιαίτερα για 
Πρέσπες, Καστοριά αλλά και συν
δυαστικά με Βασιλίτσα, κ.λ.π.). Εί
ναι το έργο που σχεδιάζεται χρόνια 
τώρα και υπήρχε σαφής δέσμευση 
και από την προκότοχο από ςσάς 
Περ. Αρχή, για την υλοποίησή του 
στην παρούσα προγραμματική πε
ρίοδο 2014-20.
Παρόλα αυτά φαίνεται πως θα πα
ραμείνουμε στις καλές προθέσεις, 
αφού και ο προϋπολογισμός της 
πρόσκλησης ήταν ελλιπής και κα
μία προσπάθεια αναμόρφωσής 
του δεν έγινε μέχρι σήμερα, 
οδεύοντας προς το τέλος ολοκλή
ρωσης της παρούσας προγραμμα
τικής περιόδου, το 2023.
Όπως μας γνώρισε η Υπηρεσία 
σύμφωνα με την 5η αναθεώρηση 
του Ε.Π. Περ. Δυτ. Μακεδονίας 
(στοιχεία 31-12-2021), ο Άξονας 
Προτεραιότητας 6 συνολικά έχει 
διαμορφωθεί στα 55,0 εκ. ευρώ, 
εκ των οποίων υπάρχουν Συμβά
σεις για 49,5 εκ., δηλαδή τα διαθέ
σιμα προς ανακατανομή ποσά είναι 
μόνο 5,5 εκ..
Μετά τα παραπάνω ερωτάσθε:
- Γιατί δεν υπήρξε έγκαιρα αναμόρ
φωση του Προϋπολογισμού του 
Α.Π. 6, ο οποίος στην ενημέρωση 
με ημερομηνία 30-11-21 εμφανί
ζεται με το ποσό των 69.538.546 
ευρώ και όχι 55,0 εκ. όπως μας 
γνώρισε η υπηρεσία (5η αναθεώ
ρηση 31-12-21), για να εξασφαλι
στεί η υλοποίηση του έργου.
- Σκοπεύετε να κάνετε κάποια ανα
κατανομή των πόρων με δεδομένο 
ότι σε άλλους Άξονες Προτεραι

ότητας έχουν δεσμευθεί ποσά τα 
οποία αντικειμενικά είναι αδύνα
τον να απορροφηθούν μέχρι τέ
λους του 2023, με τελικό αποτέ
λεσμα την απώλειά των.
- Ποια είναι τα έργα που περιλαμ
βάνονται στον Προϋπολογισμό 
των 49 εκ. ευρώ συμβατοποι- 
ημένων έργων και για ποια από 
αυτά οι πράξεις συμβατοποίησης 
έγιναν κατά τη διάρκεια της δικής 
σας θητείας.

Με εκτίμηση 
Γιάννης Στρατάκης 
Περ. Σύμβουλος

Η απάντηση του Περιφερειάρχη 
Δυτικής Μακεδονίας Γιώργου 
Κασαπίδη:

Θέμα: Απάντηση σε ερώτηση 
σχετικά με το έργο «Εκσυγχρο
νισμός και Επέκταση των Εγκα
ταστάσεων του Χιονοδρομικού 
Κέντρου Βίγλας - Πισοδερίου 
ΠΕ Φλώρινας»
Σχετ: Η από 25-01-2022 ερώ
τησή του Περιφερειακού Συμ
βούλου κ. Γιάννη Στρατάκη

Κ
ύριε Στρατάκη, όπως ενημε
ρωθήκατε και από τον προ
ϊστάμενο της ΕΥΔΕΠ Περιφέ
ρειας Δυτικής Μακεδονίας, η 

πρόταση για το έργο «Εκσυγχρο
νισμός και Επέκταση των Εγκατα
στάσεων του Χιονοδρομικού Κέν
τρου Βίγλας-Πισοδερίου ΠΕ 
Φλώρινας» προϋπολογισμού 8,06 
εκατομμύρια ευρώ, υποβλήθηκε 
στο πλαίσιο της πρόσκλησης με 
κωδικό 126 και τίτλο «Έργα ενί
σχυσης της ανταγωνιστικότητας 
των τουριστικών προορισμών 
(υποδομές) στην Περιφέρεια Δυτι
κής Μακεδονίας». Ο προϋπολογι
σμός της πρότασης είναι 7 εκ. 
ευρώ και έχουν υποβληθεί 14 προ
τάσεις συνολικού προϋπολογισμού 
16,1 εκ. ευρώ. Η αξιολόγηση των 
προτάσεων είναι σε εξέλιξη και η 
ολοκλήρωση της αξιολόγησης 
εκτιμάται έως το τέλος Φεβρουά
ριου του 2022.
Επί των συγκεκριμένων ερωτημά
των που θέτετε, σας γνωρίζουμε 
τα παρακάτω:
Όσον αφορά το πρώτο σας ερώ
τημα, για τον προϋπολογισμό του 
άξονα 6 που μετά την έγκριση της 
5ης αναθεώρησης διαμορφώθηκε 
στα 55 εκ ευρώ, εκ των οποίων τα 
49,5 εκ. ευρώ να είναι ήδη συμβα- 
σιοποιημένα, σας γνωρίζουμε ότι 
η 5η αναθεώρηση προέκυψε ως 
ανάγκη αλλά και ως πρώτιστη επι
λογή της Περιφέρειας για την κά
λυψη, όσο το δυνατόν περισσότε
ρων, αναγκών στήριξης της

επιχειρηματικότητας που προκα- 
λεσε η πανδημία όχι μόνο σε 
εθνικό αλλά σε Ευρωπαϊκό και 
παγκόσμιο επίπεδο, η οποία οδή
γησε φυσικά σε αναπροσαρμογή 
όλα τα επιχειρησιακά προγράμματα 
του ΕΣΠΑ.
Όσον αφορά το δεύτερο ερώτημα 
σας, αν σκοπεύουμε κάποια ανα
κατανομή πόρων από άλλους άξο
νες, σας γνωρίζουμε ότι καθημε
ρινός μας αγώνας είναι η 
παρακολούθηση της πορείας των 
έργων όλων των υφιστάμενων 
προσκλήσεων, η συνεργασία με 
τους άλλους φορείς υλοποίησης 
έργων ΕΣΠΑ, αλλά και ο ρεαλιστι
κός σχεδιασμός των νέων προ
σκλήσεων για την υλοποίηση απα
ραίτητων δράσεων, με στόχο την 
μέγιστη απορρόφηση των διαθέσι
μων πόρων και την διαμόρφωση 
ενός πολυεπίπεδου οικονομικού 
και κοινωνικού περιβάλλοντος για 
την Δυτική Μακεδονία. Επίσης, 
όπως πολύ καλά πιστεύω γνωρί
ζετε, η οποιαδήποτε εσωτερική 
αναπροσαρμογή των προϋπολογι
σμών των ΕΠ του ΕΣΠΑ δεν είναι 
απλή υπόθεση.
Τέλος όσον αφορά το τρίτο σας 
ερώτημα για τα συμβασιοποιημένα 
έργα του άξονα, προϋπολογισμού 
49 εκ. ευρώ και ποια από αυτά έγι
ναν κατά την θητεία της σημερινής 
Περιφερειακής αρχής, σας γνωρί
ζουμε, και μου κάνει εντύπωση 
πως δεν το ξέρετε, ότι είναι αναρ- 
τημένη όλη η πορεία υλοποίηση 
του Επιχειρησιακού μας Προγράμ
ματος, στην ιστοσελίδα της υπηρε
σίας μας, ώστε ο κάθε ενεργός πο
λίτης να έχει την δυνατότητα 
άμεσης ενημέρωσης και απόκτη
σης γνώσης για το πρόγραμμα. 
Γενικότερα όμως κ. Στρατάκη για 

το συγκεκριμένο έργο και δική μας 
πεποίθηση είναι ότι η υλοποίησή 
του αποτελεί σημαντικό παράγοντα 
ανάπτυξης του χειμερινού τουρι
σμού στην Φλώρινα, αλλά και γε
νικότερα στην Δυτική Μακεδονία 
συνδυαστικά με το χιονοδρομικό 
κέντρο της Βασιλίτσας.
Για το σκοπό αυτό και λόγω του 
ότι, όπως και εσείς διαπιστώνεται, 
το συγκεκριμένο έργο υπερκαλύ
πτει την πρόσκληση, αναζητούμε 
εναλλακτική πηγή χρηματοδότη
σης προκειμένου να ξεκινήσει η 
δημοπράτηση του έργου μέσα στο 
2022 καθώς έχει μελετητική ωρι
μότητα.

Ο Περιφερειάρχης Δυτικής 
Μακεδονίας 

Γεώργιος Κασαπίδης

Υ.Γ.: Τα συμπεράσματα 
δικά σας!

Συνάντηση του Δημάρχου Φλώρινας με μέλη Συλλόγων Ατόμων με Αναπηρία

Μ
ε μέλη του Νομαρχιακού Συλλόγου ΑμΕΑ Φλώρινας και του Συλλόγου 
Γονέων και Κηδεμόνων ΑμΕΑ Π.Ε. Φλώρινας συναντήθηκε ο Δήμαρχος 
Φλώρινας κ. Βασίλης Γιαννάκης.

Τα θέματα που συζητήθηκαν αφορούσαν στην καθημερινότητα των ΑμΕΑ και στη βελ
τίωση της ποιότητας ζωής τους.
Το πρώτο από αυτά ήταν η μείωση των δημοτικών τελών, θέμα για το οποίο ο κ. Δή
μαρχος ανέφερε πως έχουν ξεκινήσει οι απαραίτητες διαδικασίες και άμεσα θα κατατεθεί 
στο δημοτικό συμβούλιο η σχετική πρόταση.
Ακολούθως, συζητήθηκε διεξοδικό η βελτίωση της προσβασιμότητας των .ΑμΕΑ σε 
δημόσιες υπηρεσίες, αλλά και η καθημερινή μετακίνησή τους μέσα στην πόλη. 
Τελευταίο θέμα, με αφορμή και τον πρόσφατο σεισμό, ήταν η υποβοήθησή, των ΑμΕΑ 
σε έκτακτες ανάγκες, κάτι για το οποίο θα ηροβλεφθούν επιπλέον ενέργειες στο σχετικό 
Σχέδιο Πολιτικής Προστασίας.
Ολοκληρώνοντας τη συνάντήσπ ο κ, Γιαννάκης υπογράμμισε πως τα άτομα με ειδικές 
ανάγκες είναι πάντα στη σκέψη τηςδημομκής αρχής και βασικός στόχος είναι η παροχή 
καλύτερων υπηρεσιών και συνθηκών βελτίωσης της καθημερινότητας τους.
Στη συνάντηση συμμετείχαν ο Πρόεδρος του Νομαρχιακού Συλλόγου ΑμεΑ Φλώρινας
κ. Βασίλης Παπαγιάννης, η Αντιπρόεδρος κα Ελένη Ίνδου και το μέλος κ. Σάκης 
Τσιγκλόπουλος, ή Πρόεδρσς’τόυ Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων ΑμεΑ Φλώρινας
κα Αγνή Σιδηροπούλου, η Γραμματέας κα Ιορδάνα Σουμελίδου κώ το μέλος κ. Βασί
λης Ιγνατίου.Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
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Ερώτηση Πέτης Πέρκα προς ΥΠΕΝ:

Να συμπεριληφθούν στις αποζημιώσεις για τη διακοπή
Δημοτική Παράταξη ΛΕΝΟΤΗΤΑ - 

ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ”: «Πάντα εκκάλυπτων
ρεύματος και οι κοινότητες της /7.Ε. Φλώρινας που 

έμειναν εκτός ρεύματος για πάνω από 24 ώρες

Η
 Βουλευτής Φλώρινας και 
Αναπλπρώτρια Τομεάρχης 
Περιβάλλοντος και Ενέρ

γειας της Κ.Ο. του ΣΥΡΙΖΑ - ΠΣ, 
Πέτη Πέρκα κατέθεσε ερώτηση 
προς τον Υπουργό Περιβάλλον
τος και Ενέργειας, ώστε να συμ- 
περιληφθούν στις αποζημιώσεις 
για τη διακοπή ρεύματος και οι 
κοινότητες της Π.Ε. Φλώρινας 
που έμειναν εκτός ρεύματος για 
πάνω από 24 ώρες. Η ερώτηση 
συνυπογράφεται συνολικά από 
18 Βουλευτές της Κ.Ο. του ΣΥ- 
ΡΙΖΑ-ΠΣ.
Στην ερώτηση επισημαίνονται τα 
εξής:
Μετά την πρόσφατη κακοκαιρία 
ανακοινώθηκαν αποζημιώσεις για 
τις οικιακές συσκευές που υπέστη
σαν ζημιές από τις διακοπές ρεύ
ματος μέσω της ηλεκτρονικής 
πλατφόρμας του ΔΕΔΔΗΕ καθώς 
επίσης και αποζημιώσεις (τα πάγια 
για τέσσερις μήνες) σε όσους έμει
ναν χωρίς ρεύμα για πάνω από 24 
ώρες.
Είναι προφανές ότι οι εργολάβοι 
του ΔΕΔΔΗΕ δεν ανταποκρίθηκαν 
στον ρόλο τους και αφετέρου τα 
στελέχη του ΔΕΔΔΗΕ δεν άσκησαν 
τον ελεγκτικό τους ρόλο. Πρέπει 
να γίνει κατανοητό ότι οι πολιτικές 
επιλογές της κυβέρνησης έχουν 
σοβαρό αντίκτυπο στην κοινωνία, 
ειδικά σε περιόδους κρίσης. 
Διαπιστώνεται ξανά η αθηνοκεν- 
τρική προσέγγιση της κυβέρνησης 
της ΝΔ. Πολίτες για την Κυβέρ
νηση είναι οι κάτοικοι της Αττικής. 
Καμία αναφορά για τις διακοπές 
ρεύματος σε πολλές κοινότητες 
της Π.Ε. Φλώρινας λόγω της έν
τονης χιονόπτωσης μετά τον σει
σμό της 9ης Ιανουάριου 2021. Η 
αδικία αυτή δεν μπορεί να συνεχί
ζεται. Πρέπει να συμπεριληφθούν 
στις αποζημιώσεις και οι πολίτες 
της Π.Ε. Φλώρινας, είτε υπέστησαν 
ζημιές είτε όχι, από τη διακοπή 
ρεύματος που σε πολλές περιπτώ
σεις έφτασε σε 36 ώρες.
Η Πέτη Πέρκα και οι συνυπογρά- 
φοντες βουλευτές τονίζουν ότι οι 
πολίτες της Ελλάδας είναι οι πολί
τες όλης της χώρας, από την 
Κρήτη μέχρι τη Φλώρινα, και όχι 
μόνο της Αττικής. Επίσης τονίζουν 
ότι τα έντονα καιρικά φαινόμενα 
και οι έντονες χιονοπτώσεις στοι
χίζουν ακριβά στους πολίτες της 
Φλώρινας, και δεν συνηθίζονται, 
επειδή συμβαίνουν συχνά. Δεν δέ
χονται την αδικία και την άνιση με
ταχείριση εις βάρος των πολιτών 
της Π.Ε. Φλώρινας 
Το πλήρες κείμενο της ερώτησης: 
Αθήνα, 07.02.2022 
Ερώτηση
Προς τον κ. Υπουργό Περιβάλλον
τος και Ενέργειας 
«Να συμπεριληφθούν στις αποζη
μιώσεις για τη διακοπή ρεύματος 
και οι κοινότητες της Π.Ε. Φλώρι
νας που έμειναν εκτός ρεύματος 
για πάνω από 24 ώρες»
Στην ομιλία του στη Βουλή στη συ
ζήτηση της πρότασης δυσπιστίας

κατά της κυβέρνησης που υπέβαλε 
ο ΣΥΡΙΖΑ -ΠΣ, ο κ. Σκρέκας ανέ
φερε ότι η κακοκαιρία ΕΛΠΙΔΑ 
προκάλεσε βλάβες σε 79 γραμμές 
μέσης τάσης, ενώ στην κορύφωση 
του φαινομένου είχαμε 200.000 
παροχές εκτός ηλεκτροδότησης σε 
40 Δήμους της Αττικής. Σε δηλώ
σεις του σε τηλεοπτικά κανάλια, 
ανακοίνωσε ότι θα δοθούν αποζη
μιώσεις για τις οικιακές συσκευές 
που υπέστησαν ζημιές από τις δια
κοπές ρεύματος. Μάλιστα δήλωσε 
ότι έχει ανοίξει ήδη η ηλεκτρονική 
πλατφόρμα στον διαδικτυακό τόπο 
του ΔΕΔΔΗΕ για να υποβάλουν τα 
στοιχεία τους οι δικαιούχοι και για 
να δηλώσουν τη ζημιά. Επίσης 
ανακοινώθηκαν αποζημιώσεις (τα 
πάγια για τέσσερις μήνες) σε όσους 
έμειναν χωρίς ρεύμα για πάνω από 
24 ώρες. Η περίπτωση αυτή 
αφορά όσους έμειναν χωρίς 
ρεύμα, χωρίς απαραίτητα να έχει 
υποστεί ζημιά κάποια ηλεκτρική 
συσκευή.
Ο διαχειριστής του δικτύου μετα
φοράς ηλεκτρικής ενέργειας, ο 
ΔΕΔΔΗΕ μπορεί με μεγάλη ακρί
βεια να εντοπίσει, ποιες περιοχές 
είχαν μείνει χωρίς ηλεκτρικό και 
ποιες όχι, μέσα από τους υποσταθ
μούς οι οποίοι μένουν χωρίς ηλε
κτρικό ρεύμα κατά τη διάρκεια κα
κοκαιρίας. Ελλείψει στελεχών με 
μακροχρόνια εμπειρία, αφού ο 
ΔΕΔΔΗΕ έχει απομακρύνει τέτοια 
στελέχη, οι εργολάβοι έχουν την 
αποκλειστική ευθύνη για κατα
σκευή, συντήρηση, επισκευή βλα
βών στο δίκτυο διανομής ευθύνης 
του ΔΕΔΔΗΕ. Με αφορμή την πρό
σφατη κακοκαιρία είναι προφανές, 
αφενός ότι οι εργολάβοι δεν αντα
ποκρίθηκαν στον ρόλο τους και 
αφετέρου ότι τα στελέχη του ΔΕΔ
ΔΗΕ δεν άσκησαν τον ελεγκτικό 
τους ρόλο. Επομένως πρέπει να 
γίνει κατανοητό ότι οι πολιτικές 
επιλογές της κυβέρνησης έχουν 
σοβαρό αντίκτυπο στην κοινωνία, 
ειδικά σε περιόδους κρίσης.
Για ακόμα μια φορά διαπιστώνουμε 
την αθηνοκεντρική προσέγγιση της 
κυβέρνησης της ΝΔ. Πολίτες για 
την Κυβέρνηση είναι οι κάτοικοι 
της Αττικής. Καμία αναφορά για τις 
διακοπές ρεύματος πάνω από 24 
ώρες σε πολλές κοινότητες της 
Π.Ε. Φλώρινας λόγω της έντονης 
χιονόπτωσης μετά τον σεισμό της 
9ης Ιανουάριου 2021. Η αδικία 
αυτή δεν μπορεί να συνεχίζεται. 
Απαιτούμε ίση μεταχείριση από την

πολιτεία και επομένως ζητάμε να 
συμπεριληφθούν στις αποζημιώ
σεις που σχεδιάζει η Κυβέρνηση 
και οι πολίτες της Π.Ε. Φλώρινας, 
είτε υπέστησαν ζημιές είτε όχι, από 
την διακοπή ρεύματος που σε πολ
λές περιπτώσεις έφτασε σε 36 
ώρες.
Επειδή οι πολίτες της Ελλάδας είναι 
οι πολίτες όλης της χώρας, από 
την Κρήτη μέχρι τη Φλώρινα, και 
όχι μόνο της Αττικής.
Επειδή τα έντονα καιρικά φαινό
μενα και οι έντονες χιονοπτώσεις 
στοιχίζουν ακριβά στους πολίτες 
της Φλώρινας, και δεν συνηθίζον
ται επειδή συμβαίνουν συχνά. 
Επειδή έχουν καταγραφεί διακο
πές ρεύματος πάνω από 24 ώρες 
σε αρκετές κοινότητες της Π.Ε 
Φλώρινας λόγω έντονης χιονό
πτωσης
Επειδή δεν δεχόμαστε την αδικία 
και άνιση μεταχείριση εις βάρος 
των πολιτών της Π.Ε. Φλώρινας 
Επειδή οι επιλογές της κυβέρνη
σης έχουν σοβαρή επίπτωση στην 
κοινωνία και ειδικά σε περιόδους 
διαχείρισης κρίσεων 
Επειδή ο ΔΕΔΔΗΕ, οι εργολάβοι 
του ΔΕΔΔΗΕ, η ΔΕΗ και επομένως 
και η κυβέρνηση έχουν σαφέστατα 
ευθύνη

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:
1) Έχουν καταγραφεί από τον 
ΔΕΔΔΗΕ πόσες παροχές ήταν 
εκτός ηλεκτροδότησης λόγω 
χιονόπτωσης στην Π.Ε Φλώρι
νας;
2) Θα συμπεριληφθούν στις 
αποζημιώσεις λόγω χιονόπτω
σης οι πολίτες της Π.Ε. Φλώρι
νας που είτε είχαν οικιακές συ
σκευές που υπέστησαν ζημιές 
από τις διακοπές ρεύματος είτε 
δεν είχαν ρεύμα για πάνω από 
24 ώρες χωρίς να έχουν ζη
μιές;
3) Επαρκεί το προσωπικό του 
ΔΕΔΔΗΕ για τις βλάβες; Τα στε
λέχη του ΔΕΔΔΗΕ άσκησαν τον 
ελεγκτικό τους ρόλο; Υπάρχει 
επίβλεψη των εργολάβων του 
ΔΕΔΔΗΕ;

Οι ερωτώντες βουλευτές 
Πέρκα Θεοπίστη(Πέτη) 
Φάμελλος Σωκράτης 

Αβραμάκης Ελευθέριος 
Αναγνωστοπούλου Αθανασία 

(Σία)
Αυλωνίτης Αλέξαν. - Χρηστός 

Βαρδάκης Σωκράτης 
Δρίτσας Θεόδωρος 
Καφαντάρη Χαρά 
Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κωνσταντίνος 
Μπάρκας Κωνσταντίνος 

ΜωραΤτης Αθανάσιος (θάνος) 
Ξενογιαννακοπούλου 

Μαριλίζα
Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Ραγκούσης Ιωάννης 
Σκουρολιάκος Παναγιώτης 

(Πάνος)
Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φωτίου Θεανώ

Ευχαριστήριο του Συνδέσμου Μοναστηριωτών 
και των Πέριξ εν Φλωρίνη «Η ΕΛΠΙΣ»

Τ
ο Δ.Σ. του Συνδέσμου Μοναστηριωτών και των Πέριξ εν Φλωρίνη «Η ΕΛΠΙΣ», εκφράζει τις 
θερμές του ευχαριστίες προς τον κύριο θεοδώρου Θωμά και την σύζυγο του Μαρία Περιβολάρη 
- Θεοδώρου, για τη δωρεά του ποσού των εκατό ευρώ (100 €) προς τον Σύνδεσμο μας, στην 
μνήμη του αγαπητού τους φίλου Ηλία Αούκρη.

Με τιμή
Ο Πρόεδρος Σωτήρης θ. Βόσδου - Ο Γεν. Γραμματέας Μιχάλης Ε. Χάτζιος

ο χρόνος εις το φως άγει»

1 ,ϋ

ΕΝΟΤΗΤΠ ΣΜΝΕΡΓΡΙΣΙΠ
Στάθης Ρ-Μΐι/ύτΑντιι/ίΣηζ

Η
 συμπεριφορά της δημοτι
κής αρχής στο ζήτημα της 
πρόσληψης δέκα (10) 
ατόμων διαφόρων ειδικοτήτων, 

με σύμβαση εργασίας ιδιωτικού 
δικαίου ορισμένου χρόνου για 
την αντιμετώπιση απροβλέπτων 
και κατεηειγουσών αναγκών 
λόγω κήρυξης του Δήμου Φλώ
ρινας σε κατάσταση εκτάκτου 
ανάγκης εξαιτίας του σεισμού 
της 09 - 01 - 2022 (ΑΔΑ: 
Ρ9Χ9ΩΗΙ - 6ΓΦ) ήταν αναμε
νόμενη και δεν μας προκάλεσε 
καμία εντύπωση.
Ήταν ζήτημα χρόνου να γίνουν ευ
ρέως γνώστες οι πρακτικές της. 
Το ασφυκτικό χρονοδιάγραμμα της 
προθεσμίας υποβολής αιτήσεων 
(μόλις μιάμιση ημέρα) αλλά και η 
μη δημοσιοποίηση σε όλα τα το
πικά ΜΜΕ ώστε να ενημερωθούν 
όλοι οι συνδημότες, καταδει
κνύουν τη μεθόδευση και τον εμ-

παιγμό.
Τίποτα καινούργιο, καμία αλλαγή, 
πεπερασμένη νοοτροπία περα
σμένων δεκαετιών, εξυπηρέτηση 
ημετέρων αυλικών, ακόμα και αν 
πρόκειται για δημότες άλλων πε
ριοχών.
θυμίζουμε χαρακτηριστικά την 
πρόσληψη Γενικού Γραμματέα από 
την Πτολεμάίδα και ειδικής συνερ- 
γάτιδας (δικηγόρου) από τη Θεσ
σαλονίκη.
Τα έχουμε πει, πέρασαν δυστυχώς 
στα ψιλά. Τα ερωτήματα είναι 
πολλά, σαφείς απαντήσεις δεν 
αναμένουμε ως συνήθως, οφεί
λουμε όμως υπηρετώντας τον 
ρόλο μας να τα θέσουμε στο δη
μοτικό συμβούλιο και να μεταφέ
ρουμε το κλίμα που επικρατεί στην 
κοινωνία.

Ο Επικεφαλής 
Ευστάθιος Κωνσταντινίδης

Συνεργασία του ΕΒΕ Φλώρινας
με τη Σχολή Καλών Τεχνών

Π
ραγματοποιήθηκε συνάντηση στις 29/01/22 στο Επιμελητή
ριο Φλώρινας μεταξύ του Προέδρου του Επιμελητηρίου 
Φλώρινας κυρίου Σαπαλίδη Σάββα και του καθηγητή της 
Σχολής Καλών Τεχνών του κυρίου Ζιώγα Ιωάννη.

Στόχος της συνάντησης ήταν η δικτύωση της Σχολής Καλών Τεχνών 
και η υποστήριξη σε εγκεκριμένα έργα του Επιμελητηρίου Φλώρινας. 
Το αμέσως επόμενο διάστημα θα πραγματοποιηθεί συνάντηση με τον 
Κοσμήτορα και στελέχη της σχολής για περαιτέρω διεύρυνση της συ
νεργασίας των δύο πλευρών.

Ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Φλώρινας 
Σαπαλίδης Σάββας

Ανακοίνωση Εκτέλεσης Καταστροφών

Γ
νωστοποιείται ότι από τις 07 Φεβρουάριου μέχρι 25 Φε
βρουάριου 2022 τις ημέρες της εβδομάδας Δευτέρα έως Πα
ρασκευή και ώρες 10:00 με 14:00 θα εκτελούνται 
καταστροφές πυρομαχικών, στο πεδίο βολής Μεσοβούνου Εορ- 

δαίας.
Επικίνδυνη περιοχή ορίζεται αυτή που βρίσκεται μεταξύ των υψωμά
των: ΣΚΟΠΟΣ - ΑΕΤΟΡΑΧΗ - ΜΠΟΥΡΙΚΑ - ΚΟΡΥΦΗ - ΠΑΛΑΤΙ - 
ΤΡΟΥΛΟΣ - ΠΑΛΑΙΟΧΩΡΙ - ΣΚΟΠΙΑ - X. ΑΝΩ ΓΡΑΜΜΑΤΙΚΟ - 
ΥΨ. ΠΟΡΤΟΚΑΛΙΑ - ΜΕΓΑΛΟΣ ΛΟΦΟΣ.
Κατά τις παραπάνω ημερομηνίες και ώρες απαγορεύεται η κυκλοφο
ρία, π προσέγγιση και η παραμονή στην περιοχή κάθε ατόμου και 
οχήματος, καθώς και η βοσκή κοπαδιών, για να μην υπάρξουν ατυ
χήματα.
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X β(1 λόγιο
ψ Με αφορμή μια δολοφονία...

Ζ
ω στη Φλώρινα, αγαπημένοι μου, αλλά η Θεσ
σαλονίκη μ' αρέσει. Δεν μπορώ να πω ότι την 
αγαπώ. Για να εκστομίσει κανείς τη λέξη 
αγαπώ, θα πρέπει να την έχει ζήσει για χρόνια, 

να έχει αυτό που λένε μια βιωματική σχέση μαζί 
της. Εγώ πετιέμαι μόνο μερικά σαββατοκύριακα για 
βόλτα με φίλους, κάνω κάτι έκτακτες επισκέψεις σε 
γιατρούς και κάποιες άλλες στηνΈκθεση, αλλά αυτά 
δεν αρκούν για να πω ότι ξέρω κάτι περισσότερο από 
τη λουστραρισμένη επιφάνεια της Θεσσαλονίκης. 
Αδυνατώ, ας πούμε, να κατανοήσω την εσώτερη 
λειτουργία και τελετουργία αυτής της ωραίας πόλης. 
Είπαμε, ξέρω μόνο τα ωραία της, την παραλία της, 
τα αξιοθέατά της, τα καλά της εστιατόρια και δυο- 
τρεις συγγενείς που έχω εκεί. Α, ξέρω και τον Άρη, 
ξέρω και τον ΠΑΟΚ, αλλά ως εκεί.Όλα τα υπόλοιπα 
γι αυτήν, τα 'χω μάθει από τη δυσάρεστη ειδησεο- 
γραφία, που κάθε τόσο μας χτυπάει κατά ριπάς για 
πράματα και θάματα, που γίνονται στα σκοτεινά της 
και με ξαφνιάζουν.

Πώς να το χωρέσει ο νους του ανθρώπου ότι 
ένας νέος δολοφόνησε για το ποδόσφαιρο και ότι 
υπάρχουν και άλλοι που είναι ικανοί να σκοτώ
σουν για τον ίδιο λόγο. Πώς το κάνουν; Γιατί το κά
νουν; Ενδεχομένως να αισθάνονται ισχυροί, 
ανέγγιχτοι, προστατευμένοι από τον όγκο και την 
ορμή του «λαού».
Τι μπορεί να συμβαίνει στο μυαλό ενός ανθρώπου 
που σκοτώνει κάποιον για τη μπάλα, αγαπημένοι 
μου; Τι έχει συμβεί σε αυτόν τον άνθρωπο; Τι είναι 
αυτό που καλλιέργησε μία δολοφονική φύση; Είναι 
το κλίμα που εκπέμηεται καθημερινά από τα αθλη
τικά ραδιόφωνα και κομμάτι του αθλητικού Τύπου; 
Είναι η τοξικότητα στις ανακοινώσεις που χαϊδεύουν 
τους οργανωμένους οπαδούς; Είναι το χνώτο του 
σκοτεινού κομματιού της πόλης που ψάχνει περη
φάνια στο ποδόσφαιρο; Είναι οι αλήτες που κανένας 
δεν τολμάει να πετάξει με τις κλωτσιές από το γή
πεδο;
Μετά τη δολοφονία ο μεγάλος σύλλογος της θεσσα-

0 Άλκης Καμπανός. ένας νέος άνδρας, σχεδόν 
παιδί, στα 19 του, μαχαιρώθηκε μέχρι θανάτου, 
επειδή η αγαπημένη του ομάδα ήταν ο Άρης! Για 
το ποδόσφαιρο! Δεν συμμετείχε σε συμπλοκή, δεν 
άσκησε ο ίδιος βία, δεν παρακολουθούσε επεισόδια. 
Απλά έδωσε τη λάθος απάντηση σε μια ερώτηση! 
Έκανε τη βόλτα του μαζί με δύο φίλους στην περιοχή 
Χαριλάου, κοντά στο γήπεδο του Άρη. Δυο αυτοκί
νητα σταμάτησαν και μια ομάδα ατόμων βγήκε και 
στάθηκε μπροστά τους. Κάποιος από αυτούς ρώτησε 
τον 19χρονο τί ομάδα είναι. Προφανώς, τους είπε ότι 
υποστηρίζει τον Άρη. Αυτές ήταν και οι τελευταίες 
του λέξεις, αγαπημένοι μου...
Οι άλλοι της παρέας του ήταν τυχεροί, έζησαν, έστω 
και τραυματισμένοι. Ασφαλώς, η αστυνομική έρευνα 
που συνεχίζεται θα δώσει απαντήσεις. Εκείνο όμως 
που όλα δείχνουν προς το παρόν είναι ότι έχουμε 
μία δολοφονία από ανθρώπους που θύμωσαν 
όταν το θύμα τους είπε ότι υποστηρίζει άλλη 
ομάδα από αυτήν που υποστήριζαν οι ίδιοι.
Δεν είναι η πρώτη φορά που χύνεται αίμα στη Θεσ
σαλονίκη για το ποδόσφαιρο. Μέχρι και εισαγγελέας 
είχε παρέμβει πριν από έναν περίπου χρόνο, όταν 
βγήκαν πιστόλια στο φως του ήλιου. Εμπρησμοί, κα
ταστροφές αυτοκινήτων και ξυλοδαρμοί είναι στην 
ημερήσια διάταξη. Όμως ποιοι είναι αυτοί που δο
λοφονούν με δρεπάνια και μαχαίρια; Τους ξέ
ρουν, άραγε, στην ΠΑΕ; Είναι γνωστοί στη διοίκηση 
και στα πάνω κλιμάκια του συλλόγου; Από πού αντ
λούν την αυτοπεποίθηση να εγκληματούν χωρίς ιδι
αίτερες προφυλάξεις και οργανωμένο σχέδιο; 
θυμάμαι, πάνε δυο χρόνια από τότε, ένας νέος από 
τη Βουλγαρία να πέφτει νεκρός σε συμπλοκή με 
οπαδούς του ΠΑΟΚ. Τον χτύπησαν με αυτοκί
νητο! Στο εδώλιο κάθισαν οκτώ κατηγορούμενοι. Οι 
εφτά αθωώθηκαν. Σήμερα στη φυλακή βρίσκεται 
ένας από αυτούς. Αλλά δεν ήταν αυτό το μοναδικό 
γεγονός. Είναι γνωστό τοις πάσι πως γίνονται και 
άλλα πολλά που δεν παίρνουν εθνική δημοσιό
τητά. Τσαμπουκάδες του δρόμου, επιθέσεις σε συν1 
δέσμους, τοξικές ανακοινώσεις ή αναρτήσεις.

λονίκπς εξέδωσε ανακοίνωση: «Πς ένας Σύλλογος 
που πενθεί για τραγικούς θανάτους νέων αν
θρώπων, θρηνούμε κάθε αντίστοιχη απώλεια». 
Προσωπικά, θα προτιμούσα αντί της λέξης απώλεια 
τη λέξη «δολοφονία». Δεν έπαθε έμφραγμα το 
παιδί. Το έσφαξαν με δρεπάνι!
Το ξέρουμε ότι ο ΠΑΟΚ λυπάται για την τραγωδία 
που προκάλεσαν χουλιγκάνοι του. Αυτό που δεν 
ξέρουμε, αγαπημένοι μου, είναι τί σκοπεύει να 
κάνει. Αυτό που θα περίμενε κανείς ήταν μια ανα
κοίνωση που θα έλεγε ότι θα ληφθούν όλα τα αν- 
θρωπίνως δυνατά μέτρα προκειμένου να μην 
επαναληφθεί η τραγωδία.Ότι, έστω προσωρινά, 
δεν αναγνωρίζει κανέναν σύνδεσμο οπαδών, 
μέχρι να χαρτογραφηθεί εκ νέου το τοπίο.
Διότι ανήκουν στον σύνδεσμο του ΠΑΟΚ αυτοί που 
τραγουδούσαν, μετά τη δολοφονία του Βούλγαρου 
οπαδού, «ο μπαμπάς σου είναι νεκρός, τον σκό
τωσα τον πούστη, γιατί ήταν αρειανός». Γιατί σε 
αθλητικούς συνδέσμους ανήκουν όλοι αυτοί, 
που μπουκάρουν στο γήπεδο, ανάβουν τα καπνο
γόνα και στέλνουν τον λογαριασμό στις ομάδες 
τους. Είναι όμως και άλλα, που γεμίζουν μέρα με τη 
μέρα το ποτήρι με το δηλητήριο. Η οηαδική δημο
σιογραφία, που απευθύνεται σε παιδιά με ελεγχό
μενη συγκρότηση, τα οποία ποτίζονται με φανατισμό. 
Είναι οι προκλητικές αναρτήσεις από παράγοντες 
των ομάδων. Είναι, γενικώς, το τοξικό κλίμα, ηου 
μετατρέπει τον οπαδό σε στρατιώτη και το ποδό
σφαιρο σε πόλεμο. Και πάντα φταίνε οι άλλοι, 
σωστά;
Αυτήν τη στιγμή ο ΠΑΟΚ, αλλά και οι υπόλοιποι 
αθλητικοί σύλλογοι έχουν ιιία ευκαιρία για να κα
θαρίσουν το απόστημα. Να σταματήσουν το χαϊδο
λόγημα των συνδέσμων και να πάρουν αποστάσεις 
από την τοξική επικοινωνία. Και να καταλάβουν ότι 
δεν ανήκουν σε αυτούς, στους λίγους. Ανήκουν 
στον μεγάλο κόσμο τους, που αγαπάει το ποδό
σφαιρο και που τώρα έχει μείνεΓάφωνος από 
θλίψη και ντροπή...

εύα

Σταγονίδια
κι

από

εκεί...
Άλκης Καμπάνης: Ένας νέος 
άνδρας, σχεδόν παιδί, στα 19 

του, μαχαιρώθηκε μέχρι 
θανάτου από φανατικούς 

οπαδούς... Για το ποδόσφαιρο... 
Είπαν ότι ήταν «κεραυνός εν 

αιθρία»... και όλοι, πάλι, 
έπεσαν από τα σύννεφα...

Παναγιώτης Ξενόπουλος. δημοτικός σύμβουλος 
Θεσσαλονίκης: «Η δολοφονία του Άλκη δεν ήταν 
κεραυνός εν αιθρία. Είναι φυσικό επακόλουθο, 
όταν πρόεδρος ΠΑΕ μπουκάρει στο γήπεδο με 
πιστόλι και δεν ανοίγει ρουθούνι, γιατί τυγχάνει 
να είναι ο μεγαλοεπενδυτής της πόλης. Όταν 
μάρτυρες κατηγορίας σε υπόθεση που εμπλέκε

ται άλλος πρόεδρος ΠΑΕ δολοφονούνται εν ψυχρώ και δεν κου
νιέται φύλλο, γιατί τυγχάνει να είναι ο μεγαλοεπενδυτής της 
χώρας και να ελέγχει και ΜΜΕ. Όταν όλη η Θεσσαλονίκη ξέρει 
ότι πίσω απ’ τις φασιστικές και ρατσιστικές επιθέσεις σε πρό
σφυγες, αριστερούς, φοιτητές και μαθητές κρύβονται ομάδες με 
τον μανδύα των οπαδικών συνδέσμων. Και η αστυνομία, που 
είναι παντού, δεν είναι ποτέ εκεί που λαμβάνουν χώρα αυτά τα 
γεγονότα. Το γήπεδο είναι μια μικρογραφία της κοινωνίας».

Κωνσταντίνος Καραμανλής, αναφώνησε μετά 
την ανακοίνωση του θανάτου του Γρήγορή 
Λαμπράκη από τους παρακρατικούς στη 
Θεσσαλονίκη: «Επί τέλους, ποιος κυβερνάει 
αυτόν τον τόπο;».
Ένα διαχρονικό ερώτημα που εξακολουθεί να 
παραμένει αναπάντητο...

«ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ». 2 Γενάρη 2022, σελίδα
15: «...η εποχή μας είναι ίδια με εκείνη 
πριν 150 χρόνια, όταν ο λήσταρχος 
Χατζησταύρου ζήτησε να γίνει...

Υπουργός Δικαιοσύνης και επίσημα, αφού ως τότε ήταν... 
ανεπίσημα», και καταλήγει... «παρακολουθήσετε μια συνεδρίαση 
του Ελληνικού Κοινοβουλίου. Ίσως, αλίμονο, διακρίνετε ψηλά 
στα θεωρεία της βουλής το ανατριχιαατικό φάντασμα του 
λήσταρχου να σας χαμογελάει».
Άρχισαν να το παραδέχονται πια και μόνοι τους...

Χρήστος Στυλιανίδης: Παραιτήθηκε στις 16 
Μαρτίου του 1999 από τη θέση του Κυβερνητι
κού Εκπροσώπου στην κυβέρνηση Κληρίδη, 
μετά τις καταγγελίες εναντίον του τότε ΥΠΕΣ, 
Ντίνου Μιχαηλίδη, για διαφθορά.
Φαίνεται ότι έστω και σε μεγάλη ηλικία κατανόησε 
τελικώς την ετυμολογία της αρχαίας ελληνικής 

λέξης «απαραίτητος». Εκ του στερητικού -α και του παραιτούμαι. 
Παραιτήθηκε στην Κύπρο και τον μαζέψαμε εμείς στην Ελλάδα, όπου 
δεν παραιτείται κανείς και για κανέναν λόγο...

Κυριάκος Μητσοτάκηε: Συνχαοητήρια στον νέο 
ποωθυπουονό Ρίιηίώί' ΚοναςΗθνεΚϊ της Βό
ρειος Μακεδονίας! «Η Ελλάδα θα στηρίξει την 
ευρωπαϊκή προοπτική της Βόρειας Μακεδονίας, 
αρκεί να τηρείται η συμφωνία των Πρεσπών». 
Αχ, ρε Κυριάκο, αχ... Σανό με το κιλό τάιζες προ
εκλογικά τους'Ελληνες ψηφοφόρους, θεωρώντας 

τους «γίδια». Τελευταίο παράδειγμα, η τηλεφωνική επικοινωνία σου 
με τον νέο Πρωθυπουργό του γειτονικού κράτους, τον οποίο παρα
κάλεσες να εφαρμόσει τη Συμφωνία των Ποεσπών! Εσύ, που 
διαβεβαίωνες τους ψηφοφόρους σου προεκλογικά ότι θα Βάλεις 
βέτο στην ενταΕιακή πορεία των Σκοπιών, έχεις μετατραπεί σε 
πολεμικό άλογο των γειτόνων -κάτι σαν Ζάσταβα με μορφή Βουκε
φάλα- και κάνεις διεθνή καριέρα προσπαθώντας να πείσειςτους ευ- 
ρωπαίους ηγέτες που αντιδρούν στην ένταξή τους στην ΕΕ, να 
αλλάΕουν γνώμη! Ο πόνος που μοιράζεις Κυριάκο στους ψηφοφό
ρους σου δεν πρέπει να έχει προηγούμενο στη μεταπολίτευση...

Κυρανάκης Κωνσταντίνος, έλεγε: «Ο Μητσοτά- 
κης θα συγκρουστεί με ΗΠΑ και Γερμανία για τή 
συμφωνία των Πρεσπών»!
Κούνια που σε κούναγε, Κυρανάκη, κι εσένα και 
όλους τους γιαλαντζί μακεδονομάχους, που παρα
συρθήκατε και βγήκατε με τις περικεφαλαίες και τα 

λάβαρα στις ρούγες και κάνατε σαματά. Σας δούλεψε γερά ο Κυριά
κος. Μάσα τώρα το σανό που σε τάισε προεκλογικά και λούφαξε...

Συνέχεια στη σελίδα 21...

*Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ
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Φθηνή Θέρμανση: Όνειρο ήταν και πάει; Οι λωρίδες έκτακτης ανάγκης (ΛΕΑ)

Άρθρο του
Γιώργου Παηαγρηγορίου 
Δημοτικού Συμβούλου 

Φλώρινας

Τ
ην ώρα, που στη Φλώρινα 
ενταφιάστηκε η τηλεθέρ- 
μανση και έγινε στροφή 
στο φυσικό αέριο ως λύση για 

το μείζον ζήτημα της θέρμαν
σης, έχει ξεκινήσει μία άλλη 
συζήτηση για το ενεργειακό 
μέλλον.
Προάγγελος ίων εξελίξεων ήταν 
η παραδοχή εκ μέρους της Κο
μισιόν ότι το φυσικό αέριο δεν 
είναι «καθαρό» καύσιμο. Ήταν πλέον ηλίου φαεινό
τερο για τους έχοντες κοινή λογική και αντίληψη ότι 
κάτι τρέχει. Τίποτα δεν είναι τυχαίο. Η Κομισιόν δεν 
είναι γραφείο τύπου που διοχετεύει διαρροές για να 
μετράει τις αντιδράσεις της κοινής γνώμης.
Κάποιοι λοιπόν θα έπρεπε να έχουν «ψυλλιαστεί» και 
να απαντήσουν στα ερωτήματα: . - .
Έχει μέλλον το φυσικό αέριο; Ναι ή όχι;
Μήπως πριν ακόμα αρχίσουμε να το χρησιμοποιούμε 
θα έχει ξεκινήσει η συζήτηση για την αντικατάσταση 
του, ανάλογη της συζήτησης για την μεταλιγνιτική 
εποχή;
Η επιβεβαίωση, ότι το ενεργειακό μέλλον βρίσκεται 
αλλού, έρχεται από την Ευρωβουλή. Η μετάβαση στο 
υδρογόνο αποτελεί κύρια προτεραιότητα. Η χρημα
τοδότηση θα κατευθύνεται στις υποδομές υδρογόνου 
και προτείνεται η σταδιακή κατάργηση όλων των ορυ
κτών καυσίμων στην Ε.Ε. Αφήνει μεν ένα παράθυρο 
ώστε να μη θίγεται το δικαίωμα μιας χώρας να καθο
ρίζει το δικό της ενεργειακό μίγμα, το πλαίσιο όμως 
που δημιουργεί σαφώς αποθαρρύνει τη χρήση ορυ
κτών καυσίμων, μεταξύ αυτών και του φυσικού αε
ρίου.
Ναι, η Ευρώπη χρησιμοποίησε το φυσικό αέριο, όπως 
και η Ελλάδα. Γνώριζε ότι αυξάνει τον δείκτη ενερ
γειακής της εξάρτησης.Ήταν όμως εκείνη τη χρονική 
συγκυρία η προσφορότερη λύση.
Σήμερα όμως κοιτάει αλλού. Προετοιμάζει τη νέα 
συνθήκη. Το υδρογόνο είναι η πρώτη προτεραιότητα 
για ενεργειακή απεξάρτηση από το εισαγόμενο φυσικό 
αέριο και οικονομικότερη.
Πολύ ορθά η Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας βγήκε 
μπροστά, στρέφεται στο υδρογόνο και θεμελιώνει το 
εγχείρημα. Είναι ένα στοίχημα και αν το κερδίσει θα 
έχει θέσει ισχυρές βάσεις για να παραμείνει η περιοχή 
ενεργειακό κέντρο της Χώρας.
Στη νέα μονάδα Πτολεμαίδα 5 επενδύονται 300 εκα
τομμύρια ευρώ για τον μετασχηματισμό, που θα επι
τρέπει να λειτουργεί και με υδρογόνο.
Τι βλέπουν λοιπόν όλοι γύρω μας και δεν μπορούμε

να δούμε εμείς στη Φλώρινα;
Αν συνυπολογίσει κανείς την 
ιλιγγιώδη αύξηση της τιμής του 
φυσικού αερίου και σύμφωνα με 
έγκυρους αναλυτές την τάση πε
ραιτέρω αυξήσεων στο μέλλον, 
ποιος μπορεί να εγγυηθεί ότι η 
τιμή του θα είναι συμφέρουσα 
για θέρμανση στα νοικοκυριά και 
τις επιχειρήσεις;
Ποιος μπορεί να εγγυηθεί ότι οι 
γεωπολιτικές ανακατατάξεις και 
εξελίξεις δεν θα αποτελόσουν 
εμπόδιο στην απρόσκοπτη πα
ροχή φυσικού αερίου από τι< 
χώρες που το εξάγουν;

Εν κατακλείδι, ποιος είναι αυτός που παίρνει το ρίσκο 
και προωθεί μια λύση που δεν ανταποκρίνεται στο 
διαχρονικό αίτημα της τοπικής κοινωνίας για φθηνή 
θέρμανση; Η βάση και ουσία αυτού του αιτήματος 
δεν είναι το είδος του καυσίμου ή το είδος της θέρ
μανσης. Αν θα είναι πετρέλαιο, φυσικό αέριο, τηλε- 
θέρμανση ή οτιδήποτε άλλο. Ζητείται επιτέλους η οι
κονομικότερη λύση που-θα ανακουφίσει νοικοκυριά 
και επιχειρήσεις.
Σήμερα αδιαμφισβήτητα το φυσικό αέριο, όχι μόνο 
δεν είναι η οικονομικότερη λύση αλλά μεταξύ των 
υπολοίπων είναι και η πιο ακριβή. Επίσης, στη Φλώ
ρινα των μεγάλων χειμώνων, έχει ειπωθεί ότι δεν 
μπορούμε να πληρώνουμε για θέρμανση το ίδιο με 
την υπόλοιπη Ελλάδα.
Με το φυσικό αέριο όμως και επειδή η τιμή είναι ενι
αία, διασφαλίζουμε ότι θα πληρώνουμε ακριβώς το 
ίδιο π.χ. με την Αθήνα. Με τη διαφορά όμως, ότι εκεί
νοι θα πληρώνουν για λίγες ημέρες και εμείς για 8 
μήνες. Και θα μπει η Φλώρινα πάλι στο φαύλο κύκλο 
των περασμένων χρόνων. Μία από τα ίδια. Να ζητάει 
αντί για επίδομα πετρελαίου θέρμανσης, αυτή τη φορά 
επίδομα φυσικού αερίου.
Και γιατί όλα αυτά;
Ίσως για πρόσκαιρα οφέλη με ορίζοντα ως τις επό
μενες αυτοδιοικητικές εκλογές.
Ίσως γιατί δεν υπήρξε διάθεση και κυριάρχησε η ρα
θυμία με αποτέλεσμα να μη δοθεί ποτέ ο αγώνας για 
να διεκδικηθεί νέος τρόπος παροχής θερμικής ενέρ
γειας για την τηλεθέρμανση της Φλώρινας μετά το 
κλείσιμο του ΑΗΣ.
Ίσως γιατί δεν υπήρξε αντοχή σε πιέσεις.
Ίσως γιατί υπήρξε «έντιμος συμβιβασμός και συμφω
νία».
Μάλλον δε θα μάθουμε ποτέ. Αλλά δεν έχει πια καμία 
σημασία.
Σημασία έχει ότι οι εξελίξεις δρομολογήθηκαν και η 
φθηνή θέρμανση φαίνεται ότι πάει περίπατο, 
θα επαληθευτούν άραγε αυτές οι εκτιμήσεις;
0 χρόνος θα δείξει.

ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ: Προσχηματικά και αναποτελεσματικά 

τα μέτρα της ΝΔ για τους αγρότες

Η
 κυβέρνηση της ΝΔ μπρο
στά στον ξεσηκωμό των 
αγροτών ενάντια στην αν

τιλαϊκή πολιτική της, εκτός του 
γεγονότος, ότι έστειλε τα ΜΑΤ 
για να αντιμετωπίσει τους “εχ
θρούς” που μάχονται για την 
επιβίωση των οικογενειών 
τους, ανακοίνωσε και κάποια 
μέτρα στήριξης του πρωτογενή 
τομέα, για επικοινωνιακούς και 
μόνο λόγους.
Και πως αλλιώς, αφού για πρώτη 
φορά έχουμε υπουργό Αγροτικής 
Ανάπτυξης που δεν ξέρει πόσο εί
ναι ο ΦΠΑ στα λιπάσματα, δείγμα 
του ενδιαφέροντος της κυβέρνη
σης για τους αγρότες. 
Ανακοίνωσαν επίσης, επιδότηση 
της ρήτρας αναπροσαρμογής, σε 
περιόδους όμως που υπάρχει πε
ριορισμός της αγροτικής δραστη
ριότητας (πχ άρδευση). Μέτρο με 
ημερομηνία λήξης, άσχετα με το 
πότε και αν θα λήξει το ράλι τιμών 
στο ρεύμα.
Γιατί επιδοτούν με 7% τους κτη- 
νοτρόφους μόνο για το πρώτο τρί
μηνο του 2022; Οι ζωοτροφές 
έχουν πάρει τον ανήφορο από το 
καλοκαίρι του 2021 και φαίνεται 
ότι θα τον συνεχίσουν για καιρό. 
Κόστος 30 εκατομμύρια για την 
κυβέρνηση,τη στιγμή που η κυ
βέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ είχε στηρίξει

την κτηνοτροφία με 44 εκατομμύ
ρια, χωρίς να υπάρχει κρίση ακρί
βειας.
Πόσο εκτιμούν ότι θα βοηθήσει το 
μεταφορικό ισοδύναμο τους κτη- 
νοτρόφους της νησιωτικής χώρας 
που αντιμετωπίζουν τεράστια προ
βλήματα κόστους;
Πόσες φορές θα εξαγγείλουν 
ακόμα, την επιστροφή του ΕΦΚ 
στο πετρέλαιο και γιατί για μερίδα 
μόνο των αγροτών και όχι για 
όλους; Μέτρο που είχε σχεδιαστεί 
και εξαγγελθεί να δίνεται από το 
2020, από την προηγούμενη κυ
βέρνηση.
Δυστυχώς για άλλη μια φορά η 
κυβέρνηση της ΝΔ, με εξόφθαλμα 
προσχηματικό τρόπο, εξαγγέλλει 
μέτρα απλώς για να γλυτώσει τη 
φθορά από τις αγροτικές κινητο

ποιήσεις. Εάν οι αγρότες είχαν τη
λεοπτικό κανάλι, σίγουρα πιο 
πολλά χρήματα θα τους είχε δώσει 
η κυβέρνηση της ΝΔ.
Κλεισμένοι στο γυάλινο πύργο της 
εικονικής πραγματικότητας που 
έχουν κατασκευάσει τα ΜΜΕ, δεν 
μπορούν να κατανοήσουν τη κα
τάσταση που βιώνουν οι άνθρω
ποι του μόχθου και να λάβουν ου
σιαστικά μέτρα στήριξης τους, 
ώστε να μπορούν να συνεχίσουν 
να παράγουν. Έστω και τώρα ας 
καταλάβουν ότι οι αγρότες δεν 
τρώνε σανό. 0 τρόπος αυτός 
άσκησης κυβερνητικής πολιτικής 
τους κάνει ακόμα πιο επικίνδυ
νους και πρέπει να φύγουν μια 
ώρα αρχύτερα.

Τμήμα Αγροτικής πολιτικής

Ο
δηγούσε αμέριμνος το 
αυτοκίνητό του στον Αυ
τοκινητόδρομο. Το ρα
διόφωνο έπαιζε τραγούδια 

που του άρεσαν και η δια
δρομή εναλλάσσονταν τόσο 
ιδανικά που λες και βρίσκον
ταν σε μια ιδανική χώρα.
Κάποια στιγμή άρχισε η κυκλο
φορία να πυκνώνει και σε λίγη 
απόσταση σχεδόν κινητοποι
ήθηκε. Δίπλα του σε μια λωρίδα 
οδού που διαχωρίζονταν από 
συνεχή γραμμή στο οδόστρωμα, 
άρχισαν να περνούν αυτοκίνητα 
βιαστικών οδηγών που παρα
βίαζαν τη συνεχή γραμμή, 
πράγμα που είναι παράνομο και 
χρησιμοποιούσαν τη λωρίδα 
έκτακτης ανάγκης. Έκλεισε το 
ραδιόφωνο για να έχει καλύτερη 
επαφή με τον έξω κόσμο και 
προσπαθούσε να καταλάβει τον 
λόγο που υπήρχε κυκλοφο
ρία κό μποτιλιάρισμα.
Ξαφνικά μέσα από τον ήχο των 
μηχανών που μούγκριζαν στα- 
ματημένα, άκουσε μία κραυγή 
που καλούσε σε βοήθεια. Βγήκε 
από το σταματημένο αυτοκίνητό 
του και έτρεξε προς την κραυγή.
Κάποιος οδηγός είχε υποστεί πι
θανόν έμφραγμα και η σύζυγός του καλούσε απεγνωσμένα σε βοήθεια. 
Κάλεσε το ασθενοφόρο. Γύρισε το κεφάλι του πίσω και τον έπιασε 
κρύος ιδρώτας. Ολόκληρη ο οδός και η λωρίδα έκτακτης ανάγκης ήταν 
κατειλημμένη. Τα αυτοκίνητα είχαν καταλάβει και τη λωρίδα ζωής και 
παροχής βοήθειας.Ήταν μάταια και αδύνατη οποιαδήποτε βοήθεια από 
ασθενοφόρο, αφού δεν υπήρχε τρόπος να φθάσει μέχρις εκεί.
Γύρισε το κεφάλι του με λύπη και προσπαθούσε να αντιληφθεί αν οι 
οδηγοί που μπήκαν στη ΛΕΑ είχαν καταλάβει ότι είχαν μετατραπεί σε 
δολοφόνους του συνανθρώπου τους.
Όμως όλοι εκείνοι που ποδοπάτησαν το δικαίωμα του ανθρώπου να ζη
τήσει βοήθεια είχαν εξετασθεί και είχαν πάρει άδεια οδήγησης με την 
υποχρέωση να τηρούν τον Κώδικα Οδικής Κυκλοφορίας. Όμως όταν 
σπρώχνουν στο αστικό λεωφορείο τη γριούλα να μπουν στο λεωφορείο, 
όταν παραβιάζουν την ουρά στις τράπεζες, όταν ποδοπατούν τα δικαιώ
ματα του άλλου, πως να σεβαστούν τη ΛΕΑ;
Ο Κώδικας Οδικής Κυκλοφορίας, στο άρθρο 29 προβλέπει ότι η ΛΕΑ 
προορίζεται αποκλειστικά και μόνο για την κίνηση οχημάτων έκτακτης 
ανάγκης και οχημάτων συντήρησης των αρμοδίων κρατικών υπηρε
σιών κλπ, για την αντιμετώπιση εκτάκτων γεγονότων, περιστατικών ή 
άλλων αναγκών. Οποιαδήποτε άλλη χρήση των λωρίδων έκτακτης 
ανάγκης απαγορεύεται πλην της περίπτωσης βλάβης του αυτοκινήτου. 
Συνεπώς ούτε στάθμευση να τηλεφωνήσουμε, ούτε να βρούμε στο ρα
διόφωνο το κανάλι που μας αρέσει.
Πρόσφατα στην Αττική Οδό εγκλωβίσθηκαν χιλιάδες αυτοκίνητα και 
έμειναν ασθενείς χωρίς βοήθεια ή άλλοτε μεταφέρθηκαν στους ώμους 
των ανδρών υπηρεσιών βοήθειας.
Για παροχή βοήθειας άλλου είδους, όπως ασθενοφόρα, εκχιονιστικά, 
γερανοφόρα, πυροσβεστικά κλπ ούτε λόγος. Αυτό γιατί εκατοντάδες 
οδηγοί μπήκαν στη λωρίδα έκτακτης ανάγκης αυτοκτονούντες, αφού 
απαγόρευσαν με την είσοδό τους στις ΛΕΑ την ευχέρεια των οχημάτων 
βοήθειας να τους προσπεράσουν.
Στην κυριολεξία σταθήκαμε μπροστά από τη σφαίρα του όπλου που 
εμείς πυροβολήσαμε και ύστερα απορήσαμε γιατί ατυχήσαμε, μαζί βε
βαίως με τα κροκοδείλια δάκρυα για αποζημιώσεις και τα λοιπά, λες και 
η ζωή εκείνων που είχαν ανάγκη να προστρέξουν στα Νοσοκομεία ή 
σε άλλες επείγουσες εργασίες τους, θα εξαγοράζονταν με τα λίγα ευρώ 
που θα μας αποζημιώσει η εταιρεία, βάζοντας όμως τα χρήματα αυτά 
πιθανώς στα φορολογικά της έξοδα για δικαιολόγηση.
Μιλάμε διαρκώς για δικαιώματα και ελευθερίες, όμως αγνοούμε ότι 
ελευθερία χωρίς πειθαρχία είναι χάος και μείς δυστυχώς εμείς κατα
λαμβάνοντας τη ΛΕΑ ή μη φορώντας αλυσίδες ή χειμωνιάτικα λάστιχα, 
δεν πειθαρχήσαμε, αλλά μάλλον ούτε έχουμε διάθεση να συμμορφω
θούμε στις επιταγές του Κώδικα Οδικής Κυκλοφορίας στο μέλλον.
Έτσι για τη μαγκιά μας!!!

ο Κωνσταντίνοι 
Τζέκης

Αντιστράτηγος εα της ΕΛΑΣ 
Ι<ίζεΙ(ί5@οΐεηεΙ.3Γ

Αναβολή στις εκλογές από το Δ.Σ. 
της Ένωσης Φιλολόγων Φλώρινας

Σ
ε συνέχεια της νέας αναβολής των εκλογών της Ε.Λ.Μ.Ε. 
Φλώρινας, το Δ.Σ. της Ένωσης Φιλολόγων Φλώρινας ενη
μερώνει τα μέλη του ότι οι εκλογές για την ανάδειξη νέου 
Διοικητικού Συμβουλίου της Ε.Φ.Φ. θα πραγματοποιηθούν την 

ίδια ημερομηνία με τις εκλογές της ΕΛΜΕ Φλώρινας ενώ η ακρι
βής ημερομηνία διεξαγωγής τους θα γνωστοποιηθεί με νέα ανα
κοίνωση.
Η δήλωση υποψηφιοτήτων παρατείνεται εκ νέου μέχρι και το Σάββατο 
19 Φεβρουάριου και ώρα 22:00. Υπενθυμίζεται ότι οι υποψηφιότητες 
θα υποβάλλονται τηλεφωνικά στην Πρόεδρο της Ε.Φ.Φ. κ. Ζωγράφου 
Αθηνά (τηλέφωνο επικοινωνίας: 6974657885).

Για το Δ.Σ. της Ε.Φ.Φ.
Η Πρόεδρος Αθηνά Ζωγράφου
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Ο Δήμος Φλώρινας χρηματοδοτεί την εγκατάσταση Η μάστιγα της εγκληματικότητας

Μ
ετά τον σεισμό της 9ης 
Ιανουάριου 2022, ο Δή
μαρχος Φλώρινας κ. Βα
σίλης Γιαννάκης επικοινώνησε 

άμεσα με κορυφαίους σεισμο- 
λόγους της χώρας, μεταξύ αυ
τών και με τον συμπατριώτη μας 
κ. Θεόδωρο Τσοπάνο.
Στο πλαίσιο αυτό π επικοινωνία 
τους ήταν συνεχής και μάλιστα 
υπήρξε και συνάντηση του κ. Γιαν- 
νάκη με τον κ. Τσάπανο στο Δη
μαρχείο, όπου συζητήθηκαν ενδε
λεχώς οι προοπτικές συνεργασίες. 
Ο Δήμος Φλώρινας, έχοντας ως 
βασικό μέλημα την προστασία, την 
ασφάλεια και την πληρέστερη ενη
μέρωση των δημοτών, προχωρά 
στην χρηματοδότηση εγκατάστα
σης πέντε σεισμογράφων σε δια
φορετικά σημεία, από την ερευ
νητική ομάδα του τομέα 
Γεωφυσικής του τμήματος Γεω
λογίας του Α.Π.Θ. με επικεφαλής 
τον κ. Τσάπανο, ως αποτέλεσμα 
της αγαστής συνεργασίας τους.
Οι σεισμογράφοι τοποθετήθηκαν 
στο Πανεπιστήμιο Δυτικής Μακε
δονίας, στα δημοτικά σχολεία 
Κάτω Κλεινών, Μελίτης και Κάτω 
Υδρούσας και στο κοινοτικό κα
τάστημα Αλώνων. θα καταγρά
φουν σε 24ωρη βάση τη σεισμι
κότητα της περιοχής, 
προκειμένου να εξαχθούν ουσια
στικά και χρήσιμα συμπεράσματα 
για τη σεισμική ακολουθία και τον 
εντοπισμό και παρακολούθηση 
των ρηγμάτων.
Η ενημέρωση της Δημοτικής Αρ
χής από την ερευνητική ομάδα θα 
είναι συνεχής, στο πλαίσιο της συ
νεργασίας που αποφασίστηκε με
ταξύ του Δημάρχου Φλώρινας κ. 
Βασίλη Γιαννάκη και του καθη
γητή του Α.Π.Θ. κ. Θεόδωρου 
Τσάπανου.
0 κ. Γιαννάκης τόνισε πως η συγ
κεκριμένη κίνηση εντάσσεται σε 
ένα γενικότερο πλαίσιο πρωτο
βουλιών πρόληψης και ενημέρω
σης, που από την πρώτη στιγμή 
πήρε η δημοτική αρχή.

Δείτε το σχετικό βίντεο στην 
ηλεκτρονική διεύθυνση:

Γράφει 
η Ερασμία Ιωαννίδου. 

Οικονομικός Σύμβουλος 
, Κειμενογράφος

Η
 εγκληματικότητα αποτε
λεί ένα παγκόσμιο και 
ανησυχητικό κοινωνικό 

φαινόμενο που υπήρχε ανέ
καθεν στις κοινωνίες.
Βέβαια αυτό που τη διαφορο
ποιεί το σήμερα από το χθες είναι 
α) η συχνότητα με την οποία εμ
φανίζεται, β) η βαρύτητα των 
προσχεδιασμένων και στοχευμέ- 
νων πράξεων που την περιβάλ
λει και γ) τα αίτια που οδηγούν 
στο φαινόμενο αυτό.
Η αλήθεια είναι ότι το πρόσωπο 
της εγκληματικότητας το τελευ
ταίο καιρό στην Ελλάδα έχει πά
ρει ανεξέλεγκτες διαστάσεις και 
κυρίως η "νεανική βία" και π επι
θετικότητα, που είναι ένα σύν
θετο και πολυδιάστατο θέμα που 
επιφέρει κοινωνική παθογένεια 
στη σύγχρονη κοινωνία. Η αυ
ξητική της τάση αποτελεί έναν 
αργό θάνατο με συνέπειες φο
βίας και ανασφάλειας στο κοινω
νικό σύνολο, με αποτέλεσμα να 
μην υπάρχει ανάπτυξη σε κανέ- 
ναν τομέα.
Οι παράγοντες που συμβάλλουν 
στην "παραβατική” αυτή συμπερι
φορά, στους "νόμους του δρόμου” 
και της “άγριας σιωπής" κυρίως 
από νέους ανθρώπους είναι: 
η οικονομική κρίση ως επί το 
πλείστον, η κοινωνική και η οικο
γενειακή. Τόσο η ανέχεια, η ανερ
γία, η αδιαφορία της κοινωνίας η 
οποία στερεί τη δυνατότητα για 
ίσες ευκαιρίες στους νέους και για 
την κοινωνικοποίηση τους μέσα 
στο σύνολο, όσο και η έλλειψη της 
θαλπωρής, της στοργής και της 
στήριξης από την ίδια την οικογέ
νεια, δημιουργούν την αλματώδη 
αύξηση του φαινομένου. Η αντι
μετώπιση της μάστιγας αυτής θα 
πρέπει να γίνει με την λήψη κα
θολικών μέτρων, να έχει πρό
σωπο και χαρακτήρα ουσιαστικών 
και ριζικών αλλαγών από ένα 
κράτος δικαίου που θα εφαρμόζει 
το σύστημα της αμερόληπτης δι
καιοσύνης ώστε να μην παίρνουν 
οι άνθρωποι από μόνοι τους την

σκυτάλη του "σιωπηλού νόμου" 
της νύχτας και της εκδίκησης.
0 άνθρωπος εκ φύσεως έχει 
όνειρα και κυρίως ο νέος που δι
ψάει πραγματοποιήσει τα όσα 
ποθεί για να χτίσει την "κουλ
τούρα" της ανάπτυξης, της ευη
μερίας και της προόδου, θα πρέ
πει να γαλουχηθεί με σωστά 
πρότυπα συμπεριφοράς γεγονός 
που χτίζεται και διαμορφώνεται 
μέσα από την παιδική ηλικία με 
την κατάλληλη καθοδήγηση της 
οικογένειας, της κοινωνίας και 
του ιδανικού εκπαιδευτικού συ
στήματος. Και επειδή η ελπίδα της 
πραγμάτωσης των ονείρων απο
τελεί προϋπόθεση για την εκπλή
ρωση των υλικών και πνευματι
κών στόχων των νέων 
ανθρώπων με τον σωστό προσα
νατολισμό, τα υψηλά ιδανικά, τους 
στόχους και τις αξίες της ζωής 
ακόμη και τα ναυαγισμένα όνειρα, 
θα γίνουν οράματα ζωής.

ΝΩΤΑΣ Π. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ
ΝΕΥΡΟΛΟΓΟΣ 

Μ.Ο. Μ5ε.ΡΗ0 (ε) 
Ακαδημαϊκός Υπότροφος 
Αριστοτέλειο Πανεπιστήμιο 

Θεσσαλονίκης 
Τηλ. 6946898736 

ιτιαίΐ:
Ι<οη5ΐ3ηΙίηο3_ηοΐ35@ΗοΙπΐ9Ϊΐ.<:οιη

Ιατρείο καθηγητή Αναστάσιου Ωρο
λογά

Μητροηόλεως 51, 6ος όροφος 
Θεσσαλονίκη τηλ. 2310288068

Κέντοο Πολλαπλήε Εκλήουνσηε
Κλινική Άγιος Λουκάς 

Πανόραμα Θεσσαλονίκης Τηλ. 
2310390544

Εργαστήριο Κλινικής 
Νευροφυσιολογίαε Α.Π.Θ.

Π.Γ.Ν.Θ. ΑΧΕΠΑ Στ. Κυριακίδη 1, 
3ος όροφος Θεσσαλονίκη
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«Φίλοι, όχι εχθροί»

/^~τσι ξεκίνησε η κουβέντα " 
I·" μεταξύ των μαθητών των 
Εντάξεων Δ\ Ε\ ΣΤ' και της 
Ψυχολόγου της ομάδας Ε.Δ.Υ., 
Σοφίας Χαρισοηούλου, στο 2ο 
Δημοτικό Σχολείο Αμυνταίου. 
Αναλυτικότερα, τη Δευτέρα, 
7/2/2022, στο 2ο Δημοτικό Σχο
λείο Αμυνταίου, έχοντας ως 
αφορμή το εξαιρετικά λυπηρό γε
γονός που συνέβη στη Θεσσαλο
νίκη, με τη δολοφονία του 19χρο- 
νου, Αλκή Καμπανού, έλαβε χώρα 
μία εποικοδομητική συζήτηση, την 
οπόία ακολούθησε μία όμορφη 
δραστηριότητα.
Συγκεκριμένα, οι μαθητές χωρί
στηκαν σε ομάδες και συζήτησαν 
για την έννοια της ομαδικότητας.

Αρχικά, τα παιδιά είχαν την ευκαι
ρία να μιλήσουν για το τί σημαίνει 
«ανήκω σε μία ομάδα», να περι
γράφουν τις διαφορερικές ομάδες 
στις οποίες ανήκουν (ομάδα πο
δοσφαίρου, ομάδα ζωγραφικής, 
ομάδα _Ιυάο, κ.ο.κ.) καθώς και να 
εκφράσουν πώς νιώθουν που 
ανήκουν στις συγκεκριμένες ομά
δες. Επίσης, δόθηκε χώρος στους 
μαθητές να συζητήσουν για την 
έννοια του σεβασμού, τόσο προς 
τα μέλη της ίδιας ομάδας και, κυ
ρίως, προς τα μέλη που ανήκουν 
σε διαφορετικές ομάδες αλλά και 
πώς μπορούν να διαφωνούν εποι
κοδομητικά, σεβόμενοι πάντα το 
ατόμο που έχουν απέναντι τους. 
Οι λέξεις που κυριάρχησαν στη

συζήτηση ήταν «σεβασμός», 
«αποδοχή» και «ενσυναίσθηση». 
Στο τέλος, οι μαθητές, συνεργά
στηκαν με άρτιο τρόπο ώστε να 
σχηματίσουν με τα σώματά τους, 
ο ένας δίπλα στον άλλον, στο προ
αύλιο του σχολείου, τη λέξη «Φι
λία», στέλνοντας με αυτό τον 
τρόπο ένα ηχηρό μήνυμα για τη 
σπουδαιότητα της φιλίας, της συ
νεργασίας και της ομαδικότητας 
καταρρίπτοντας κάθε έννοια αντι
παλότητας, ανταγωνισμού και μη 
αποδοχής της διαφορετικότητας.

Η Διευθύντρια 
του 2ου Δημοτικού Σχολείου 

Αμυνταίου 
Μαρία Θεοχάρη

όνια από την επανίδρυση της Ελληνικής 
“ΕΛΠΙΣ” στην Κω

Σ
ήμερα, 4 Φεβρουάριου, η Ελληνική Κοινότητα “Ελπίς Κωνσταντίνας" γιορτάζει με περηφάνια 
την 32η επέτειο από την απόφαση για την επίσημη επανίδρυση αυτής της κοινότητας στην Κων- 
στάντζα. Με την ευκαιρία αυτή ευχαριστούμε όσους κατάλαβαν το αληθινό νόημα των πράξεών μας, 
όσους ήταν και είναι μαζί μας σωματικά ή μόνο με τη σκέψη, όσους έφυγαν από τη ζωή με αυτό το ιδανικό 

στο μυαλό! Μπορούμε με περηφάνεια να πούμε ότι είμαστε μέρος μιας πολύ μεγαλύτερης κοινότητας, της 
ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΤΗΣ ΨΥΧΗΣ ΤΗΣ ΚΠΝΣΤΑΝΤΣΗΣ και για αυτό ευχαριστούμε όλους όσους πιστεύουν και 
είναι κοντά μας.

η
€ΟΜϋΝΙΤΑΤ£Α 81ΕΝΑ 

ΟΟΝ5ΤΑΝΤΑ

Επαναλειτουργία των χώρων 

και των δραστηριοτήτων της 
Λέσχης Πολιτισμού

Ε
νημερώνουμε ότι το ιστορικό κτίριο που 
στεγάζει τις δραστηριότητες της Λέσχης Πο
λιτισμού Φλώρινας (πρώην Ξενοδοχείο 
Διεθνές - I. Καραβίτη και Μ.Αλεξάνδρου γωνία) 

υπέστη ήσσονος σημασίας μικροβλάβες από τον 
σεισμό της 9ης Ιανουάριου 2020 και κατόπιν 
ελέγχου του από τους αρμόδιους μηχανικούς της 
Δ/νσης Αποκατάστασης Επιπτώσεων Φυσικών 
Καταστροφών Βορείου Ελλάδος της Γενικής 
Γραμματείας Υποδομών του Υπουργείου Υποδο
μών και Μεταφορών (ΓΔΑΕΦΚ - ΓΓΥ - ΥΠΥΜΕ), 
κρίθηκε κατοικήσιμο και κατάλληλο για χρήση,

χωρίς ανάγκη για περαιτέρω έλεγχο επικινδυ- 
νότητας.
Διευκρινίζουμε ότι το βράδυ του σεισμού, κατέπεσε 
και διασκορπίστηκε στο πεζοδρόμιο και το οδό
στρωμα εμπρός από το κτίριο, ένας διακοσμητικός 
κεραμικός κρατήρας της στέγης, προκαλώντας την 
εσφαλμένη εντύπωση πως το κτίριο έχει υποστεί ση
μαντικές βλάβες από τον σεισμό, ενώ στην πραγμα
τικότητα οι όποιες λοιπές βλάβες περιορίστηκαν σε 
μικρορηγματώσεις και πολύ μικρής έκτασης πτώση 
επιχρισμάτων. Οι χώροι που χρησιμοποιεί η Λέσχη, 
πέραν του ότι κρίθηκαν κατάλληλοι για χρήση από 
την αρμόδια υπηρεσία όπως προαναφέρθηκε, ελέγχ
θηκαν διεξοδικά και ήδη έχουν αποκατασταθεί τα 
λίγα σημεία των επιχρισμάτων των τοίχων και των 
οροφών που παρουσίασαν αστοχίες.
Κατόπι αυτών ανακοινώνουμε την επαναλειτουργία 
των χώρων και των δραστηριοτήτων της Λέσχης Πο
λιτισμού στο «ΔΙΕΘΝΕΣ».

Από το Δ.Σ της Λ.Π.Φ

Διαδικτυακή συνάντηση για την 
τουριστική προβολή από 

το Επιμελητήριο Φλώρινας

Π
ραγματοποιήθηκε διαδικτυακή συνάντηση στις 29/01/22 με 
τον κύριο Στέφανο Αντιμάντο και τον συνεργάτη του κύριο 
Δημήτριο Παλαιογιάννη, οι οποίοι ανέδειξαν τον τόπο μας 
με ένα μοναδικό βίντεο, όπου έπαιξε σε όλο τον κόσμο και έγινε 

νΐταί στο Ιη5ί39Γ3ηι, ΤϊΚΤοΚ και σε άλλες εφαρμογές διαφημίζον
τας την ΠΕ Φλώρινας.
Στην συνάντηση την οποία προκάλεσε το Επιμελητήριο Φλώρινας πα
ραβρέθηκε ο Πρόεδρος τού Επιμελητηρίου Φλώρινας κύριος Σαπαλίδης 
Σάββας και η κυρία Αδαμαντίδου Μαρία. Στόχος της διαδικτυακάς συ
νάντησης ήταν η επιβράβευση για την προσπάθεια τουριστικής ανάδει
ξης της ΠΕ Φλώρινας από τον κύριο Στέφανο Αντιμάντο και τον κύριο 
Παλαιογιάννη Δημήτριο. Στη συζήτηση που ακολούθησε παρουσιάστη
καν οι δυνατότητες και οι προοπτικές ανάπτυξης του αγροτουρισμού 
στην ΠΕ Φλώρινας. Τέλος αποφασίστηκε το αμέσως επόμενο διάστημα 
να πραγματοποιηθεί συνάντηση δια ζώσης και κατάθεση της τελικής 
πρότασης για την προβολή και την τουριστική ανάπτυξη του τόπου μας.

0 Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Φλώρινας 
Σαπαλίδης Σάββας

Σημαντική συνάντηση του Γιώργου 
Κασαπίδη στα γραφεία του 
Αγροτικού Συνεταιρισμού 

Ευρύτερης Περιοχής Αμυνταίου

Μ
ε πρωτοβουλία του Περιφερειάρχη, Γεώργιου Κασαπίδη, 
πραγματοποιήθηκε στα γραφεία του Αγροτικού Συνεταιρι
σμού Ευρύτερης Περιοχής Αμυνταίου συνεδρίαση, με θέμα: 
« Τα προγράμματα προώθησης - προβολής των προϊόντων της 

Δυτικής Μακεδονίας ».
Στη συνεδρίαση συμμετείχαν, ο κύριος Χρήστος Γιαννακάκης, πρόεδρος 
ΕΘΕΑΣ, ο δήμαρχος Αμυνταίου, ο κύριος Άνθιμος Μπιτάκης, οι συνε
ταιρισμοί και οι ομάδες παραγωγών διάφορων προϊόντων, απ όλη την 
Δυτική Μακεδονία.
0 Περιφερειάρχης, κύριος Γεώργιος Κασαηίδης, πρότεινε τη συνεργασία 
όλων των συνεταιρισμών και όλων των ομάδων παραγωγών, με τη 
συμμετοχή της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας, μέσω της Αγροδια- 
τροφικής Σύμπραξης. Στην τοποθέτηση του, ανέπτυξε τα πλεονεκτή
ματα των προγραμμάτων αυτών, και τη δυνατότητα μι-κρών συνεται
ρισμών να βγουν προς τα έξω, να κάνουν τα προϊόντα τους γνωστά και 
να αποκτήσουν εξωστρέφεια, ακόμη και προς όλη την υπόλοιπη χώρα. 
0 κύριος Γιαννακάκης ανέπτυξε τα τεχνικά ζητήματα του προγράμματος 
και απάντησε στις απορίες που υπήρχαν.
Δόθηκε η ευκαιρία στην πρόεδρο του Αγροτικού Συλλόγου, κυρία Δια- 
μάντω Κρητι-κού, να υποβάλλει όλα τα αιτήματα των αγροτών και των 
κτηνοτροφών της περιο-χής Αμυνταίου, ενόψει και των κινητοποιήσεων 
που έχουν ήδη ξεκινήσει.
Τέλος, ο Περιφερειάρχης ευχαρίστησε όλους όσους συμμετείχαν και 
δεσμεύτηκε για μια ακόμα φορά, ότι η Περιφέρεια της Δυτικής Μακε
δονίας θα είναι αρωγός και θα στηρίξει τις προσπάθειες των αγροτών, 
των κτηνοτροφών, αλλά και των φορέων που τους εκπροσωπούν.

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ ΑΣΕΠΑ
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Δημοτικό Συμβούλιο Φλώρινας: Οι τοποθετήσεις του Δημάρχου Βασίλη 
Γιαννάκη για σεισμό, Περιφερειακό Νοσοκομείο και δημοτικά τέλη ΑμΕΑ

Σ
τον σεισμό της 9ης Ιανουά
ριου και σε όλες τις ενέρ
γειες οι οποίες έχουν γίνει 
μέχρι και τώρα αναφέρθηκε 

εκτενώς ο Δήμαρχος Φλώρινας 
κ. Βασίλης Γιαννάκης, στην τε
λευταία συνεδρίαση του δημο
τικού συμβουλίου Φλώρινας. 
Στην αρχική του τοποθέτηση ο κ. 
Γιαννάκης τόνισε πως "μετά τον 
ισχυρό σεισμό και παρά τις ενθαρ
ρυντικές γνώμες των σεισμολο
γίαν, στον Δήμο μας ζούμε πρω
τόγνωρες καταστάσεις που 
δυστυχώς επιδεινώνονται με τις 
μετασεισμικές δονήσεις, οι οποίες 
βέβαια έχουν ελαχιστοποιηθεί. 
Όπως θα σας είναι γνωστό, επρό- 
κειτο για έναν σεισμό 5,4 της κλί
μακας Ρίχτερ, με χαμηλό εστιακό 
βάθος κοντά στα 10 χιλιόμετρα, με 
έντονη επιτάχυνση στο 0,14ρ ορι
ζόντια και 0,229 κατακόρυφη και 
επίκεντρο δύο χιλιόμετρα βόρεια 
από την πόλη της Φλώρινας. Ακο
λούθησαν πολύ γρήγορα, μέσα 
στο πρώτο δεκάλεπτο, τρεις δυ
νατοί μετασεισμοί: 3,1 - 3,6 & 4,2 
ρίχτερ που προκάλεσαν ακόμα με
γαλύτερη ανησυχία και φόβο σε 
όλους μας. Το χειρότερο συμβάν 
εκείνης της βραδιάς, μετά τον σει
σμό, που αύξησε τον τρόμο του 
κόσμου, ήταν το γεγονός πως κά
ποιοι θέλησαν να αστειευτούν κυ
κλοφορώντας ψευδείς ειδήσεις 
πως θα γίνει νέος μεγαλύτερος 
σεισμός. Το θεωρώ απαράδεκτο 
και κατακριτέο".
Ακολούθως ο κ. Δήμαρχος ανα
φέρθηκε στις ενέργειες που έγιναν 
από την πρώτη στιγμή: "Η αντα
πόκριση του Δήμου αλλά και όλων 
των φορέων, εκείνη την βραδιά, 
ήταν άμεση με την κινητοποίηση 
όλου του μηχανισμού πολιτικής 
προστασίας σύμφωνα με το γενικό 
σχέδιο δράσης "Εγκέλαδος”. Μέσα 
στην επόμενη ώρα από τον σεισμό 
συγκλήθηκε το Συντονιστικό Όρ
γανο Πολιτικής Προστασίας της 
Περιφέρειας, ενώ άμεσα δημοσιο
ποιήθηκε δελτίο τύπου από τον 
Δήμο για το κλείσιμο των σχολι
κών μονάδων προκειμένου να 
ελεγχθούν και στη συνέχεια εκδό- 
θηκε και ενημερωτικό δελτίο τύ
που από το Συντονιστικό Όργανο. 
Βρισκόμασταν σε συνεχή επικοι
νωνία με τον Υπουργό Πολιτικής 
Προστασίας κ. Στυλιανίδη, ο 
οποίος συμμετείχε στο Συντονι
στικό με τηλεδιάσκεψη, όπως 
συμμετείχε και ο Υφυπουργός Με
ταφορών κ. Παπαδοπούλας" είπε 
χαρακτηριστικά.
Πρόσθεσε πως "από την μεριά του 
Δήμου, αφού εξετάστηκε από μη
χανικούς η αίθουσα του κλειστού 
γυμναστηρίου, άνοιξε, θερμάν
θηκε και λειτούργησε ώστε να 
μπορεί να δεχτεί αυτούς που είχαν 
άμεση ανάγκη από στέγαση. Επί
σης, άμεσα λειτούργησε και τηλε
φωνικό κέντρο για την ενημέρωση 
των δημοτών και την κατάθεση 
των προβλημάτων τους. Επίσης, 
τέθηκαν στη χρήση του οργάνου 
Πολιτικής Προστασίας τα Μητρώα 
Εθελοντών φυσικών προσώπων 
και συλλογικοτήτων του Γραφείου 
Εθελοντισμού του Δήμου Φλώρι
νας.
Το ίδιο βράδυ, στάλθηκε από τον 
Δήμο έγγραφο προς την ΔΑΕΦΚ 
και την ΚΤΥΠ, ώστε να αποστα
λούν συνεργεία μηχανικών για την 
αυτοψία των δημόσιων και ιδιω
τικών κτιρίων που παρουσίαζαν 
υλικές ζημιές. Την επόμενη μέρα, 
10/01/22, πραγματοποιήθηκε δεύ
τερη συνεδρίαση του Συντονιστι
κού Οργάνου και στη συνέχεια 
υπεβλήθη αίτημα από τον Δήμο 
Φλώρινας προς την Περιφέρεια 
για την κήρυξη του Δήμου σε κα
τάσταση έκτακτης ανάγκης, το

οποίο έγινε άμεσα απο
δεκτό. Η ανταπόκριση 
της Πολιτείας στην απο
στολή των κλιμακίων 
μηχανικών ήταν άμεση.
Την επόμενη κιόλας 
ημέρα ήταν στον Δήμο 
μας 22 μηχανικοί του 
Υπουργείου Υποδομών 
και δύο μηχανικοί της 
ΚΤΥΠ για να εξετάσουν 
τα κτίρια.
Γενικά, μπορώ να πω ότι 
οι κατασκευές της Φλώ
ρινας άντεξαν στα χαρα
κτηριστικά του ισχυρού σεισμού, 
χωρίς να σημαίνει ότι δεν υπάρ
χουν ζημίες, όχι όμως στον φέ- 
ροντα οργανισμό, αλλά στις τοιχο
ποιίες των οικημάτων. Μέχρι 
σήμερα έχουν καταγραφεί στο τη
λεφωνικό κέντρο του Δήμου 
Φλώρινας περισσότερα από 1.800 
αιτήματα για εξέταση οικημάτων 
από τα κλιμάκια των μηχανικών, 
που τα διαχειρίστηκε η Περιφέ
ρεια. Σε μέσο όρο, το 40% - 
45%των εξετασθέντων οικημάτων 
έχει χαρακτηρισθεί με “κίτρινο”, 
που σημαίνει ότι χρήζουν και δεύ
τερης αυτοψίας.
Η πρώτη αυτοψία κυρίως είχε τον 
ρόλο του χαρακτηρισμού, της 
οριοθέτησης της περιοχής ως σει
σμογενούς, έτσι ώστε να εκδοθεί 
το αντίστοιχο ΦΕΚ, το οποίο θα δι
ευκολύνει κάποιες διαδικασίες. 
Από τις σχολικές μονάδες που εξε
τάστηκαν από το κλιμάκιο της 
ΚΤΥΠ, που είναι και το αρμόδιο για 
τα σχολεία, 22 χαρακτηρίστηκαν 
στην κατηγορία Β', ένα στην κα
τηγορία Γ’ και τα υπόλοιπα στην 
κατηγορία Α'.
Οι δημότες που τα οικήματα τους 
είχαν σοβαρές ζημιές και, σύμ
φωνα με τους μηχανικούς, κρίθη- 
καν ακατάλληλα, φιλοξενήθηκαν, 
μέσω της κοινωνικής πρόνοιας, 
από τον δήμο, σε ξενοδοχειακή 
μονάδα".
Ακολούθως ο κ. Γιαννάκης ανα
φέρθηκε στα ζητήματα που έθεσε 
κατά τη σύσκεψη που πραγματο
ποιήθηκε στις 15 Ιανουάριου, πα
ρουσία μεταξύ άλλων του Υπουρ
γού Κλιματικής Κρίσης και 
Πολιτικής Προστασίας κ. Χρήστου 
Στυλιανίδη, του Υφυπουργού στον 
πρωθυπουργό για την αντιμετώ
πιση κρίσεων κ. Χρήστου Τριαν- 
τόπουλου, του Υφυπουργού Υπο
δομών, Μεταφορών και Δικτύων 
κ. Μιχάλη Παπαδόπουλου, του Γε- 
νικόύ Γραμματέα Πολιτικής Προ
στασίας κ. Βασιλείου Παπαγεωρ- 
γίου, του Γενικού Γραμματέα 
Εσωτερικών και Οργάνωσης κ. 
Μιχάλη Σταυριανουδάκη, του 
Προέδρου του Οργανισμού Αντι
σεισμικού Σχεδιασμού και Προ
στασίας Καθηγητή Ευθύμη Λέκκα, 
και του Περιφερειάρχη Δυτικής 
Μακεδονίας κ. Γιώργου Κασαπίδη. 
Τα ζητήματα που έθεσε ήταν:
• Η άμεση οριοθέτηση της περιο
χής του Δήμου Φλώρινας ως σει
σμικής.
• Η χρηματοδότηση του Δήμου 
Φλώρινας για την αντιμετώπιση 
των αναγκών που προκύπτουν 
καθημερινά. Ήδη έχουν διατεθεί 
από το Υπουργείο Εσωτερικών
150.000 ευρώ και μέσα στην 
εβδομάδα αναμένονται άλλες
300.000 ευρώ.
• Η άμεση επιχορήγηση των ερ
γασιών για τις επισκευές των σχο
λικών κτηρίων.
• Η ενίσχυση του Δήμου Φλώρι
νας με προσωπικό και η νομοθε
τική διευθέτηση των υπερωριών 
του προσωπικού του Δήμου.
• Η ενίσχυση της Πολιτικής Προ
στασίας του Δήμου Φλώρινας σε 
εξοπλισμό, υλικά μέσα, προμήθεια 
οικίσκων και μηχανημάτων καθώς

και λυόμενων σχολικών αιθου
σών.
• Η Ειδική χρηματοδότηση για την 
αποκατάσταση των διατηρητέων 
κτηρίων μέσω νομοθετικής ρύθ
μισης.
• Η παράταση του προγράμματος 
«Εξοικονομώ» για τους δημότες 
του Δήμου Φλώρινας και η πρό
σθετη αύξηση επιδότησης του 
προγράμματος.
• Το άμεσο άνοιγμα της πλατφόρ
μας αποζημιώσεων για την κατα
γραφή ζημιών σε οικήματα και οι
κοσκευές.
• Η εκπόνηση εκτενούς μελέτης 
της περιοχής του ρήγματος και της 
εξέλιξης του φαινομένου, μέσα 
από την τοποθέτηση φορητών σει- 
σμογράφων.
Καταλήγοντας ο κ. Γιαννάκης τό
νισε: “Η πρόληψη σώζει ζωές, η 
μέριμνα κλείνει απλά πληγές, θε
ωρώ υποχρέωσή μου να ευχαρι
στήσω τους συμπολίτες μου για 
την ψύχραιμη αντιμετώπιση του 
σεισμικού φαινομένου, τους υπη
ρεσιακούς παράγοντες της πολι
τικής προστασίας, της κοινωνικής 
πρόνοιας, του διοικητικού τμήμα
τος και της τεχνικής υπηρεσίας για 
την στοχευμένη ανταπόκρισή τους 
τις πρώτες κρίσιμες στιγμές, τον 
Περιφερειάρχη Δυτικής Μακεδο
νίας κ. Γιώργο Κασαπίδη, ο οποίος 
βρέθηκε στη Φλώρινα την πρώτη 
κιόλας ώρα, τον Αντιπεριφερει- 
άρχη Φλώρινας κ. Σωτήρη Βόσ- 
δου, τον Υπουργό Πολιτικής Προ
στασίας κ. Στυλιανίδη, τον 
Αναπληρωτή Υπουργό κ. Πέτσα, 
τον Υφυπουργό Μεταφορών και 
Υποδομών κ. Παπαδοπούλα όπως 
και τα στελέχη και το προσωπικό 
της Πυροσβεστικής, της Αστυνο
μίας και του Στρατού. Τέλος, να 
ευχαριστήσω και τους συναδέλ
φους Δημάρχους και Περιφερει
άρχες για το ενδιαφέρον τους και 
την τακτική μας επικοινωνία. 
Μέσα στην επόμενη εβδομάδα θα 
εκδοθεί το ΦΕΚ οριοθέτησης της 
σεισμογενούς περιοχής για την 
έναρξη των διαδικασιών καταγρα
φής και αποζημίωσης και θα αρ
χίσει η δεύτερη αυτοψία όλων των 
οικημάτων βάση της οποίας θα 
δοθεί αναλυτικότερη τεχνική έκ
θεση περιγραφής των ζημιών, για 
να ακολουθήσει αίτηση προς την 
ΔΑΕΚ για να προχωρήσουν οι 
αποκαταστάσεις τους.
Να τονίσω πως τα κτήρια που 
έχουν πληγεί από τον σεισμό μπο
ρούν να αποκατασταθούν με τη 
χορήγηση στεγαστικής συνδρομής 
από την αρμόδια υπηρεσία του 
Υπουργείου Υποδομών και Μετα
φορών, σύμφωνα με τις ισχύουσες 
διατάξεις.
Σταδιακά, θα εκδοθούν όλες οι 
ΚΥΑ για την αποκατάσταση των 
κτηρίων που έχουν πληγεί από τον 
σεισμό και ειδικότερα η Κοινή 
Υπουργική Απόφαση οριοθέτησης 
των πληγεισών περιοχών και χο
ρήγησης στεγαστικής συνδρομής 
για την αποκατάσταση των κτη
ρίων, η Υπουργική Απόφαση με 
την οποία καθορίζονται η διαδικα
σία και τα δικαιολογητικά που 
απαιτούνται για την υποβολή αι

τήσεων χορήγησης 
στεγαστικής συνδρο
μής για την αποκατά
σταση των κτηρίων, οι 
αποφάσεις για τη σύν
ταξη των μελετών επι
σκευής κτηρίων.
Από τη μεριά του Δή
μου Φλώρινας φιλοξε
νήθηκαν μετά το σει
σμό συνδημότες, που 
τα σπίτια τους είχαν χα
ρακτηριστεί ακατάλ
ληλα, σε ξενοδοχειακή 
μονάδα. Αυτό θα ισχύει 

μέχρι να αποκατασταθούν οι ζη
μίες στα σπίτια τους. Όσοι έχουν 
μείνει εκτός σπιτιού δικαιούνται 
επίδομα ενοικίου ή επίδομα φιλο
ξενίας/ συγκατοίκησης. Χοντρικά 
να πω πως η κρατική αρωγή θα 
είναι στο 80% της ζημίας και το 
20% θα είναι άτοκος δανεισμός".

Περιφερειακό Νοσοκομείο 
Δυτικής Μακεδονίας

Το δεύτερο θέμα στο οποίο ανα
φέρθηκε ο κ. Γιαννάκης, ήταν η 
δημοσίευση μελέτης του Δήμου 
Κοζάνης για τη δημιουργία Περι
φερειακού Νοσοκομείου στην πε
ριοχή των Κοίλων.
“Η μελέτη δεν λαμβάνει καθόλου 
υπόψη τις βασικές παραμέτρους 
υγείας της Περιφέρειας μας και 
στοχεύει καταρχάς να εξυπηρετή
σει μόνο τα συμφέροντα του Δή
μου Κοζάνης και όχι το σύνολο της 
Δυτικής Μακεδονίας" είπε αρχικά, 
για να προσθέσει: "Μέχρι εκεί θα 
συμφωνούσα και εγώ μαζί τους, 
δηλαδή να κάνω μία μελέτη που 
να εξυπηρετεί τα συμφέροντα του 
Δήμου μου. Από 'κει και πέρα, το 
να βάζουμε μέσα σε αυτήν τη με
λέτη κάποια θέματα όπως η μετα
τροπή των υπόλοιπων Νοσοκο
μείων σε Κέντρα Υγείας και η 
ενίσχυση αυτού του Περιφερει
ακού Νοσοκομείου με προσωπικό 
απ' όλα τα άλλα Νοσοκομεία, μας 
βρίσκει αντίθετους.
Η δημιουργία του Περιφερειακού 
Νοσοκομείου στην περιοχή του 
Δήμου Κοζάνης δεν θα λύσει το 
πρόβλημα. Είναι αδιανόητο για 
μένα ένας κάτοικος της Φλώρινας 
να χρειάζεται μία ώρα για να πάει 
σε ένα Νοσοκομείο. Και άλλωστε, 
έχουμε το Μποδοσάκειο, το οποίο 
έχει δείξει ότι μπορεί να ανταηο- 
κριθεί στις απαιτήσεις της Περιφε
ρειακής μας Ενότητας. Λέμε λοι
πόν ναι στη δημιουργία ενός 
Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου με 
παράλληλη ίδρυση Ιατρικής Σχο
λής στο Πανεπιστήμιο Δυτικής 
Μακεδονίας, αλλά αυτό να προκό
ψει μέσα από έναν ισότιμο διάλογο 
με τη συμμετοχή όλων των θεσμι
κών φορέων της Περιφέρειας. 
Εμείς, ως δημοτική αρχή, ζητάμε 
την πλήρη λειτουργία του Νοσο
κομείου Φλώρινας, την ενίσχυση 
του με προσωπικό, ιατροτεχνολο- 
γικό εξοπλισμό και κυρίως με χρη
ματοδότηση για την αποτελεσμα
τική παροχή υγείας. Η υγεία είναι 
ένα κοινωνικό αγαθό και σε αυτό 
θα πρέπει να έχουμε όλοι ισότιμη 
πρόσβαση και κάτι τέτοιο θα γίνει 
μόνο με την ενίσχυση και των δι
κών μας Νοσοκομείων".

Δημοτικά τέλη ΑμΕΑ
Ένα ακόμα ζήτημα στο οποίο ανα
φέρθηκε ο κ. Δήμαρχος ήταν η 
μείωση των δημοτικών τελών των 
ΑμΕΑ, για το οποίο είπε: "Είναι ένα 
θέμα το οποίο μας έχει απασχο
λήσει από την αρχή της θητείας 
μας. Καλύπτοντας ένα χρόνιο αί
τημα αυτής της ομάδας των συμ
πολιτών μας, ήδη έχουν ξεκινήσει 
οι διαδικασίες για μείωση των δη
μοτικών τελών. Ολοκληρώνουμε 
μία διερευνητική μελέτη ως προς

αυτήν την κατεύθυνση, η οποία θα 
κατατεθεί σε σύντομο χρονικό διά
στημα στο Δημοτικό Συμβούλιο. 
Αλλωστε, τα άτομα με ειδικές 
ανάγκες - δεξιότητες, είναι πάντα 
στη'σκέψη μας και μέσα στην κα- 
θημερινότητά μας και προσπα
θούμε να βελτιώσουμε την ποι
ότητα ζωής τους".

Απαντήσεις σε ερωτήματα
Απαντώντας στη συνέχεια σε ερω
τήματα δημοτικών συμβούλων, 
κυρίως σχετικά με τον σεισμό, ο 
κ. Δήμαρχος ανέφερε μεταξύ άλ
λων:
- Ουσιαστικά και κατά γενική ομο
λογία λειτουργήσαμε με τον κα
λύτερο δυνατό τρόπο, εφαρμόζον
τας το γενικό σχέδιο για τον 
σεισμό, τον "Εγκέλαδο". Όλες οι 
ενέργειες μας ήταν σύμφωνα με 
αυτό το σχέδιο και ο Δήμος ακο
λούθησε κατά γράμμα τις γενικές 
οδηγίες του. Είχε συμμετοχή στο 
Συντονιστικό Όργανο Πολιτικής 
Προστασίας της Π.Ε., ενεργοποί
ησε τη Διεύθυνση Κοινωνικής 
Προστασίας του Δήμου, υπέβαλλε 
αίτημα για κήρυξη του Δήμου σε 
κατάσταση έκτακτης ανάγκης, 
υποβάλλαμε αίτημα για έκτακτες 
χρηματοδοτήσεις του Δήμου, κοι
νοποιήσαμε άμεσα τους τηλεφω
νικούς αριθμούς για υποδοχή αι
τημάτων, διακόψαμε τη λειτουργία 
των σχολικών μονάδων, καθώς 
επίσης και ενεργοποιήσαμε άμεσα 
το προσωπικό και τον μηχανολο
γικό εξοπλισμό του Δήμου. Η δια
φοροποίηση σε ότι έχει να κάνει 
με τα τοπικά σχέδια κάθε δήμου 
σημειώνεται κυρίως στα ενσωμα
τωμένα παραρτήματα. Το γενικό 
πλαίσιο είναι ίδιο, απλά στα πα
ραρτήματα αλλάζουν κάποια 
πράγματα, όπως ο χώρος συγκέν
τρωσης του κόσμου σε κάποιες 
έκτακτες περιπτώσεις.
- Ευτυχώς για μας, ο Δήμος έχει 
ένα καλό εγκεκριμένο σχέδιο απο- 
χιονισμού, με συγκεκριμένο προ
σωπικό, με συγκεκριμένο μηχα
νολογικό εξοπλισμό, κάτι το οποίο 
είναι και κοινοποιημένο σε όλους 
τους φορείς και είναι αυτά τα 
οποία μας βοήθησαν να αντιμετω
πίσουμε και την κρίση του σει
σμού. Γιατί, κακά τα ψέματα, η αν
τιμετώπιση οποιοσδήποτε κρίσης 
γίνεται με το λιγοστό προσωπικό 
που έχουμε και με αυτόν τον μη
χανολογικό εξοπλισμό. Και οι δύο 
παράμετροι ήταν σε πλήρη ετοι
μότητα από την πρώτη στιγμή. Κι 
εδώ πρέπει να επισημανθούν τα 
εύσημα του επικεφαλής της μεί- 
ζονος αντιπολίτευσης του κ. Στάθη 
Κωνσταντινίδη για τον πολύ καλό 
αποχιονισμό των δρόμων του Δή
μου μας.
- Παρόλα αυτά, επειδή πρέπει να 
υπάρχουν αυτά τα σχέδια, ο Δήμος 
βρίσκεται σε ένα προπαρασκευα
στικό στάδιο όλων αυτών. Δυστυ
χώς, για να γίνει κάτι τέτοιο άμεσα 
θα χρειαζόταν να υπάρχει προσω
πικό. Γνωρίζετε όλοι την υποστε- 
λέχωση του Δήμου και νομίζω ότι 
στο επόμενο διάστημα θα κατατε
θούν εδώ αυτά τα σχέδια".
- Σε ότι έχει να κάνει με την αντι
μετώπιση του σεισμού, νομίζω 
πως όλοι συμφωνούμε ότι ο Δή
μος έκανε ότι καλύτερο ήταν δυ
νατόν και αυτό είναι αναγνωρι
σμένο από όλους. Και θα έλεγα 
κυρίως από αυτούς οι οποίοι 
έχουν αντιμετωπίσει σε άλλους 
δήμους παρόμοιες καταστάσεις, 
όπως π.χ. ο Υπουργός Πολιτικής 
Προστασίας, ο οποίος έδωσε τα 
εύσημα στον Δήμο Φλώρινας και 
στην Περιφέρεια για τις αντιδρά
σεις μας πάνω στην κρίση.
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Ο ΙβιηροΓα ο ιτιοΓβδ ή αλλιώς «τον Γιαννάκη 
και αν τον πλένεις το σαπούνι σου χαλάς»
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Λόγω του I |ον?ος οι ενδκκρφόμΕνα καλούνται να αηαοτείΑαον ηλεκτρονικά στο δτπβίί 
Μ28&ΙΚ! ΙΜήτίΆ,ψ την «ίτηοη, την υπεύθυνη δήλωπη, το οποία αποτελούν ονοπόσπαοτο μέρος 
της Γ'οροόα^^^κοίνακ^ις καθώς κοι τα προ^λεαάμενα, κατά αεώπτωαη, δικαίολογητίκά, μέσα σ« 
προθεσμία δόο (2) ημερών (από την επομένη της ανάρτησης στο ΔΙΑΥΓΕΙΑ), Δηλαδή από την 
Πέμπτη 03/02/2022 έως και την Παρασκευή 04/02/2022 καί ώρα 14:00ώΌσοι επιθυμούν να 
καταθέσουν την οίτηαη «» τα δικαιολογηπκσ τους με αυτοπρόσωπη παρουσία στο Γραφείο Προσωπικού 
του Δήμου, συτό δσ γίνεται μόνο κατόπιν τηλεφωνικού ραντεβού.
ΑΝΑΡΤΗΣΗ ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗΣ

ανακτηθεί ατά πράγρομμο ΔΙΑΥΓΕΙΑ & στο Δημοτικά Κατάστημα της έδρας του όήμ<:·ο.

Ο Δήμαρχος Φλώρινας

Βααίλειος ?Ίικ. Γιαννόκης

Η
 αλληγορία του τίτλου της 
παρέμβασης αυτής προέρ
χεται από τη πασίγνωστη 
λαϊκή ρήση. Όσο και αν αυτή 

ερείδεται σε φυλετικά / ρατσι
στικά στερεότυπα αποδίδει τη 
γενική αλήθεια πως μπροστά σε 
παγιωμένες πρακτικές, η ανα
μονή για μετασχηματισμούς 
συντρίβεται από την ίδια την 
πραγματικότητα.
Έτσι ακριβώς παραμένει η παλαιοκομματική πρα
κτική της εκλεγμένης Δημοτικής Αρχής, όσο και η 
συνολικότερη αντίληψη του πολιτικού φορέα που 
εκφράζει. Οι «άριστοι» της Νέας Δημοκρατίας στο 
πρώτο φύσημα των γεγονότων γελοιοποιούνται με 
κρότο.
Τι έχει συμβεί; 0 Δήμος Φλώρινας σε επείγουσα 
ανακοίνωσή του προκηρύσσει 10 θέσεις εργασίας 
για την αξιολόγηση/ εκτίμηση των ζημιών του μεγά
λου σεισμού που έπληξε την πόλη μας, Η διαδικασία 
του κατεπείγοντος όμως δείχνει να αφορά μοναχά 
την υποβολή των αιτήσεων, καθώς ο σεισμός έγινε 
στις 09 Ιανουάριου ενώ η προκήρυξη έχει ημερομη
νία 02 Φεβρουάριου. Η προθεσμία κατάθεσης των 
αιτήσεων έχει χρονικό ορίζοντα τις 4 Φεβρουάριου!! 
Με χρονικό ορίζοντα δύο ημερών η Δημοτική Αρχή 
απαντάει στο πρόβλημα της αντικειμενικής εκτίμη
σης των συνεπειών του σεισμού, όσο και στην 
ανάγκη για εργασία! Φυσικά πρόκειται για εμπαιγμό 
και προσπάθεια με νόμιμο όσο και ΑΝΗΘΙΚΟ τρόπο 
να «πάρουμε τους δικούς μας» ή με καλύτερη χρήση 
της ελληνικής να προτιμηθούν οι ημέτεροι.
Η Δημοτική Αρχή για την παραμικρή της κίνηση, 
ακόμη και ελάχιστης πολιτικής σημασίας (έως και 
καμίας) εκδίδει ανακοινώσεις, δελτία τύπου, συνεν
τεύξεις κλπ. Για το καυτό ζήτημα της απασχόλησης 
νέων πτυχιούχων δεν υπήρξε καμία αναφορά στα το
πικά ΜΜΕ και ΒΙ095. Προσωπικά βρήκα την ανακοί
νωση από το Γραφείο Διασύνδεσης του Δ.Π.Θ..
Ένα σύντομο σχόλιο: Η πρόκληση της εν λόγω

ενέργειας είναι προφανής. Το κρίσιμο είναι πως 
έχουμε σταματήσει να ξαφνιαζόμαστε από αυτές τις 
πρακτικές. Οφείλουμε όμως να τις καταδικάζουμε, 
να νιώθουμε αποτροπιασμό, ώστε να μην αρχίσουμε 
να μοιάζουμε και εμείς μαζί τους. Οι κούφιοι λόγοι 
περί σεβασμού του δικαιώματος στην εργασία, της 
μόρφωσης των νέων πτυχιούχων, της προσπάθειας 
αντιστροφής του «όταίη άταιη» κ.α. αφορούν μόνο 
τους λόγους της εξουσίας, την προπαγανδιστική της 
ισχύ και όχι τις πράξεις της.
Η ερώτηση φαντάζει απλή: «Γιατί δεν φοβούνται;». Η 
απάντηση όμως μοιάζει εξίσου απλή: οι πρακτικές 
της εξουσίας αντανακλούν, όσο και εμπεδώνουν, 
αυτό που συμβαίνει ήδη μέσα στην κοινωνία. Η Δη
μοτική Αρχή εκφράζει και είναι αποτέλεσμα της φθί- 
νουσας πορείας της πόλης σε όλους τους τομείς 
(Οικονομία, Κοινωνικές Δομές, Πολιτισμός, Περιβάλ
λον), της άρνησής της να διεκδικήσει μαχητικά τα 
πλέον επιτακτικά και αναγκαία (Ρεύμα, Πετρέλαιο, 
Από-λιγνιτοποίηση), την πρόσδεσή της στους μηχα
νισμούς της αντιπροσώπευσης, της εξουσίας, του 
Εθνικισμού κτλ.
Υστερογραφικά: Η οξύτητα της παρέμβασης δεν 
απορρέει από το ύψος της πρόκλησης, ούτε από κά
ποια ιδιαίτερο συγγραφικό στυλ ή χαρακτηριστικά 
του γράφοντος. Προκύπτει από την άμεση ανάγκη 
αντιστροφής αυτής της πορείας και του πολιτικού 
κλίματος του τόπου μας.

Τζώτζης Βασίλης- Ηλεκτρολόγος Μηχανικός 
Μέλος ΑΝΤΑΡΣΥΑ

Στελέχωση της Α ν τ ι π ε ρ ι φ έ ρ ε ι α ς 
Δίκαιης Αναπτυξιακής Μετάβασης

Η
Ανχιηεριφέρεια Δίκαιης Αναπτυξιακής Με
τάβασης, που εδρεύει στο κτίριο της Π.Ε. 
Κοζάνης στο Αγροκήπιο Πτολεμαίδας, ηρο- 
κειμένου να στελεχωθεί από συνεργάτες που θα 

στηρίξουν το πρωτόγνωρο και πρωταρχικής ση
μασίας έργο της αηολιγνιτοποίησης προς το νέο 
πολυδιάστατο Αναπτυξιακό μοντέλο της ενεργει
ακά ουδέτερης εποχής, δύναται σύμφωνα με τις 
διατάξεις του άρθρου 247 παρ.11 του ν. 3852/ 
2010, όπως ισχύει και με το οποίο προβλέπονται 
τα εξής:
«Με απόφαση του αρμόδιου Υπουργού ή του επο
πτεύοντας Υπουργού και σύμφωνη γνώμη του οι
κείου οργάνου διοίκησης νομικού προσώπου επι
τρέπεται η απόσπαση ύστερα από υποβολή σχετικού

αιτήματος, στα γραφεία των Περιφερειαρχών και Αν- 
τιπεριφερειαρχών έως επτά (7) και τριών (3), αντι- 
στοίχως, υπαλλήλων δημόσιων υπηρεσιών και φο
ρέων του δημόσιου τομέα, καθώς και υπαλλήλων 
Ο.Τ.Α. α' και β' βαθμού. Η διάρκεια των αποσπάσεων 
είναι ίση με τη διάρκεια της θητείας των Περιφερει
αρχών και Αντιπεριφερειαρχών». 
να αποσπάσει τρία (3) στελέχη από τον ευρύτερο 
Δημόσιο Τομέα που επιθυμούν να συνεισφέρουν 
στην επιτελική λειτουργία, την συμβουλευτική 
και στρατηγική παρέμβαση.
Πληροφορίες: κα Κωνσταντίνα Νικολαΐδου 
τηλ.: 24633-52473 στο γραφείο της Αντιπεριφέ- 
ρειας Δίκαιης Αναπτυξιακής Μετάβασης, Αγρο
κήπιο Πτολεμαίδας

...συνέχεια από την 
προηγούμενη σελίδα

- Σίγουρα, πάντα θα πρέπει να βρισκόμαστε σε ετοι
μότητα και αυτό προσπαθούμε να κάνουμε. Η σύγ
κριση του τελευταίου διημέρου με αυτά που συνέ- 
βησαν στην Αθήνα, όπου υπήρχε το «άψογο σχέδιο» 
και του τι ακολούθησε, μας δείχνουν ότι ένα σχέδιο 
δεν μπορεί να λύσει το πρόβλημα όταν δεν υπάρχει 
ο ανθρώπινος παράγοντας, ο οποίος πρέπει να το 
υλοποιήσει και η σχετική εμπειρία.
- Ως προς το ερώτημα που καταθέσατε για το σύ
στημα αερισμού των τάξεων. Πράγματι, είχε συζη
τηθεί εδώ και καιρό όταν υπήρχε το πρόβλημα με 
τον κορωνοϊό, από πέρσι κιόλας, να γίνει προμήθεια 
αυτών των μηχανημάτων. Πρόκειται για μηχανήματα 
τα οποία είναι πολύ ακριβά στην αγορά τους και για 
αυτόν τον λόγο απευθύνθηκα κεντρικά στην ΚΕΔΕ 
και μέσω της ΚΕΔΕ θα γίνει προμήθεια και θα μοι
ραστούν στους Δήμους. Το κόστος αυτό για τον Δήμο 
μας είναι πάνω από 150.000 ευρώ για όλες τις αί
θουσες, οπότε θεωρώ ότι μία προμήθεια κεντρικά 
θα βοηθήσει προς αυτήν την κατεύθυνση. Επειδή 
δεν γνωρίζουμε την αηοτελεσματικότητα τους κι 
επειδή το κόστος είναι μεγάλο, σύντομα θα προμη
θευτούμε μηχανήματα για ένα σχολείο που θα λει
τουργήσει πιλοτικά ώστε να γίνει η σχετική αξιολό
γηση. Παρόλα αυτά όταν υπάρχουν ακραίες καιρικές 
συνθήκες, όπως χαμηλές θερμοκρασίες, κλείνουμε 
τα σχολεία και για αυτόν τον λόγο.
- Δεν εφαρμόστηκε σχέδιο του Στρατού στον σεισμό.

0 Στρατός, η Πυροσβεστική και η Αστυνομία συμμε
τείχαν ο καθένας με το σχέδιο δράσης του. Όλες οι 
υπηρεσίες του Δήμου κινήθηκαν άμεσα μετά το σει
σμό, όπως και όλες οι εμπλεκόμενες,υπηρεσίες. 
Οφείλω να ευχαριστήσω, για μια ακόμη φορά, από 
την καρδιά μου και να συγχαρώ τους υπαλλήλους 
της Πολιτικής Προστασίας, της τεχνικής υπηρεσίας, 
αλλά και τους υπαλλήλους της κοινωνικής πρόνοιας, 
γιατί μετά από τις αυτοψίες που έγιναν στα κτίρια θα 
έπρεπε να πάει η κοινωνική πρόνοια να μιλήσει με 
τα άτομα αυτά, να δει τις ανάγκες τους για να πάνε 
στον αντίστοιχο χώρο που θα μπορούσαν να φιλο
ξενηθούν. Νομίζω ότι προς αυτήν την κατεύθυνση 
δράσαμε όσο καλύτερα γινόταν.
- Είναι μέσα στις σκέψεις του Δήμου να καλέσει σει- 
σμολόγους και το Υπουργείο Υποδομών θα κάνει ένα 
σεμινάριο ενημέρωσης τόσο των κατοίκων, όσο και 
των μηχανικών, ως προς τον τρόπο με τον οποίο θα 
γίνει η διαδικασία καταγραφής και αποζημίωσης.
- Με τους σεισμολόγους, είχαμε από την πρώτη 
στιγμή επικοινωνία και συνεργασία, τόσο με τον κ. 
Λέκκα, όσο και με τον κ. Τσελέντη, αλλά και με τον 
κ. Τσάηανο, ο οποίος ήρθε μάλιστα και στο γραφείο 
μου, συζητήσαμε, μου έκανε κάποιες προτάσεις τις 
οποίες κατέθεσα και στο Συντονιστικό Όργανο Πολι
τικής Προστασίας, για την τοποθέτηση σεισμογρόφων 
κλπ. Είναι ευκαιρία να "εκμεταλλευτούμε" αυτήν την 
κατάσταση, με την έννοια ότι θα μπορούν να γίνουν 
πιο εύκολα και πιο άμεσα ο αντισεισμικός έλεγχος 
και η στατική επάρκεια δημόσιων και δημοτικών κτι
ρίων. Και νομίζω ότι και αυτό το προωθούμε.

Μηνιαίος απολογισμός της Γενικής 
Περιφερειακής Αστυνομικής 

Διεύθυνσης Δυτικής Μακεδονίας 
στην Οδική Ασφάλεια

Η
 Γενική Περιφερειακή 
Αστυνομική Διεύθυνση 
Δυτικής Μακεδονίας δη
μοσιεύει συνολικά στατιστικά 

στοιχεία που αφορούν σε θέ
ματα οδικής ασφάλειας και 
τροχονομικής αστυνόμευσης 
για το μήνα Ιανουάριο του 
έτους 2022, στην εδαφική αρ
μοδιότητα των Διευθύνσεων 
Αστυνομίας Γρεβενών, Καστο
ριάς, Κοζάνης και Φλώρινας.
Η δημοσίευση των στοιχείων 
συνοδεύεται με στατιστικά - 
αριθμητικά στοιχεία του αντί
στοιχου περσινού μήνα.

α. Τροχαία Ατυχήματα
Στην εδαφική αρμοδιότητα της Γε
νικής Περιφερειακής Αστυνομικής 
Διεύθυνσης Δυτικής Μακεδονίας, 
σημειώθηκαν 2 τροχαία ατυχή
ματα τον Ιανουάριο του 2022, 
όπως και τον αντίστοιχο μήνα του 
2021.
Ειδικότερα σημειώθηκαν:
- Τ θανατηφόρο τροχαίο ατύχημα, 
όπως και το 2021.
- 1 σοβαρό τροχαίο ατύχημα, 
έναντι κανενός το 2021.
- κανένα ελαφρύ τροχαίο ατύ
χημα, έναντι 1 το 2021.
Από τα τροχαία ατυχήματα που 
συνέβησαν σε αστικές και αγροτι
κές περιοχές των Διευθύνσεων 
Αστυνομίας καταγράφηκαν συνο
λικά 2 παθόντες, έναντι 3 τόν αν
τίστοιχο μήνα του 2021. 
Ειδικότερα καταγράφηκαν:
- 1 νεκρός, όπως και το 2021. 
- 1 βαριά τραυματίας, έναντι 
κανενός το 2021. 
κανένας ελαφρά τραυματίας, 

έναντι 2 το 2021.
Το κυριότερα αίτια των τρο
χαίων ατυχημάτων, όπως προ
κύπτει από την αστυνομική τρο- 
χονομική έρευνα, ήταν:
- Η υπερβολική ταχύτητα 
- Η μη χρήση ζώνης ασφαλείας 
- Η οδήγηση υπό την επήρεια 
αλκοόλ
- Η κίνηση στο αντίθετο ρεύμα 
- Τα φθαρμένα ελαστικά 
- Η χρήση κινητού τηλεφώνου 
- Η μη χρήση προστατευτικού 
κράνους
- Η μη χρήση παιδικών καθι
σμάτων
- Η παραβίαση ερυθρού σημα
τοδότη
- Οι αντικανονικοί ελιγμοί 
- Το αντικανονικό προσπέρασμα

β. Δράσεις Τροχονομικής 
Αστυνόμευσης

Οι Υπηρεσίες Τροχαίας Αστυνό
μευσης της Γενικής Περιφερει
ακής Αστυνομικής Διεύθυνσης 
Δυτικής Μακεδονίας βρίσκονται 
σε διαρκή ετοιμότητα, εφαρμόζον
τας συγκεκριμένο σχεδιασμό, που 
προβλέπει μέτρα οδικής ασφά
λειας και τροχονομικής αστυνό
μευσης για την ασφαλή κυκλοφο
ρία των οχημάτων και των 
πολιτών, καθώς και για την πρό
ληψη και αποτροπή ατυχημάτων 
και δυστυχημάτων σε όλο το οδικό 
δίκτυο.
Στο πλαίσιο των τροχονομικών 
δράσεων, το μήνα Ιανουάριο του 
έτους 2022, βεβαιώθηκαν 1.124 
παραβάσεις, ως ακολούθως;
- 724 παραβάσεις για υπερβο
λική ταχύτητα,
- 238 παραβάσεις επαγγελμα
τικών οχημάτων,
- 54 παραβάσεις για μη χρήση 
ζώνης ασφαλείας,
- 28 παραβάσεις για κίνηση στο

αντίθετο ρεύμα κυκλοφορίας,
- 26 παραβάσεις για Κ.Τ.Ε.Ο.,
- 22 παραβάσεις για οδήγηση 
υπό την επήρεια οινοπνεύματος 
(μέθη),
- 17 παραβάσεις για χρήση κι
νητού τηλεφώνου κατά την 
οδήγηση,
- 7 παραβάσεις για φθαρμένα 
ελαστικά,
- 4 παραβάσεις για μη χρήση 
παιδικών καθισμάτων και
- 4 παραβάσεις για μη χρήση 
προστατευτικού κράνους.

γ. Συμβουλές Οδικής 
Ασφάλειας

Η Ελληνική Αστυνομία ιδιαίτερα 
ευαισθητοποιημένη στα θέματα 
ασφαλούς οδήγησης και οδικής 
ασφάλειας, με σκοπό να συμβάλ
λει στη μείωση των τροχαίων ατυ
χημάτων, υπενθυμίζει σε όλους 
τους οδηγούς και τους χρήστες 
του οδικού δικτύου ότι η οδική 
ασφάλεια είναι υπόθεση όλων μας.

Στο πλαίσιο αυτό, οι οδηγοί οφεί
λουν να εφαρμόζουν τις διατάξεις 
του Κώδικα Οδικής Κυκλοφορίας, 
να οδηγούν με σύνεση και προ
σοχή και να ακολουθούν τις υπο
δείξεις και τις συμβουλές του προ
σωπικού της Τροχαίας.
Δεν πρέπει να ξεχνάμε ότι οδηγώ 
με ασφάλεια σημαίνει:
• Μαθαίνω και εφαρμόζω τον 
Κώδικα Οδικής Κυκλοφορίας
• Έχω διαρκώς τεταμένη την 
προσοχή μου στην οδήγηση και 
τον έλεγχο του οχήματος
• Όταν οδηγώ δεν έχω κατα
ναλώσει οινοπνευματώδη ποτά
• Δεν παραβιάζω τα όρια ταχύ
τητας
• Δεν παραβιάζω τον κόκκινο 
σηματοδότη
• Φορώ πάντα ζώνη ασφαλείας
• Δεν μιλώ στο κινητό όταν 
οδηγώ
• Τοποθετώ τα παιδιά σε παιδικό 
κάθισμα στο πίσω μέρος του 
αυτοκινήτου και τους φορώ 
ζώνη ασφαλείας
• Σε περίπτωση που οδηγώ ή 
είμαι συνεπιβάτης σε μοτοσι
κλέτα φορώ πάντα κράνος
• Σταματώ στο 5Τ0Ρ και δίνω 
προτεραιότητα
• Σέβομαι τα σήματα και τις 
υποδείξεις των τροχονόμων.
Οι παραπάνω συμβουλές θα επα
ναλαμβάνονται διαρκώς με σκοπό 
να συμβάλλουν στην εμπέδωση 
της κυκλοφοριακής και οδικής 
κουλτούρας.
Για περισσότερες χρήσιμες συμ
βουλές στον τομέα πρόληψης τρο
χαίων ατυχημάτων και οδικής 
ασφάλειας, οι πολίτες μπορούν να 
επισκέπτονται τον ιστότοπο της 
Ελληνικής Αστυνομίας 
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ηχώ ΐ2
Κάρτα έκπτωσης για τα μέλη του 
συλλόγου πολυτέκνων Φλώρινας

Α
γαπητοί Συνάδελφοι, ευχαρίστως ανακοι
νώνουμε, ότι τα 5υρβτ ΜαιΊτβΙ ΚΡΗΤΙΚΟΣ, 
ύστερα από συνεννόηση με την Ανωτάτη 
Συνομοσπονδία Πολυτέκνων Ελλάδος και του 

Συλλόγου μας, αποφάσισαν να κάνουν έκπτωση 
10% στα προϊόντα τους σε όλους ανεξαιρέτως 
τις πολύτεκνες οικογένειες μέλη του Συλλόγου 
Πολυτέκνων Φλώρινας.
Σας γνωρίζουμε, ότι οι κάρτες έκπτωσης των Βυρστ 
ΜογΚθΙ ΚΡΗΤΙΚΟΣ θα διατίθενται σε όσα μέλη μας

που είναι ταμειακά τακτοποιημένα από τις 9/2/2022 
ημέρα Τετάρτη.
Αγαπητοί Συνάδελφοί με την παρούσα ανακοίνωση 
σας κοινοποιούμε την επιστολή των 5υρθΓ ΜθγΚθΙ 
ΚΡΗΤΙΚΟΣ, στην οποία αναγράφεται ο τρόπος με 
τον οποίο θα τύχουμε της εκπτώσεως 10% στα προ
ϊόντα τους.
Με συναδελφικούς χαιρετισμούς

Ο Πρόεδρος - π. Σωτήριος Παρδάλης 
Ο Γεν. Γραμματέας - Λάζαρος Χριστίδης

Κάβε ττολύχεκνη 
οικογένεια έχει.,, 
έναν φίλο ΚΡΗΤΙΚΟ!

%»«ρβί ρ®€ ρέλι! Ιϋί ΜΜγ«*ι Πολυτέκνων ΦΜψζν&ί.

Ιβ ρέ® ιδ*»ϊβ|>Πι ίϊβρΐοδο, τόο® ψ® την αγεία κοϋ για την
®ρ©αϊϊθθαθρ« V® 1* ρέρα

κοο μ « την
μας ιηριδνιιότΓρ. ατηρί&ντσς τους

Γι' αυτό «την ΑΝΕ&ΗΚ ΚΡΗΤΙΚΟΣ παρέχαορε από «ήμερα

ιμ τη τηκ: «§«*».
Σκην««τωαη ?«ε|Μλ0ρΡά«!ΐνϊ.β. φρέαχα φρούτα 

«Ιδη !Φ«*κ*ΜεΙρυ. τυριά και αλλαντικά «απτχ, είδη »κ*νπα»*»λβ»θΜ, 
Φροντίδας, κα* οβαοκής ΧΡήοης,

άλα δηλαδή το είδη που χ^ιάζετο» ««« «^αγένεια έχε* τη χ«ρ« να 
Φραντίξρ ε«βηρερ« «αλλά μέλι#

Η ενεργα»»τιαη ιφς κόστος «ας, Θα |!»@ τβν αδηϊϊβν
ικ>υ #ο σας δοθούν κατά την ιταραλοΡη της.

Η έκπτωση Ή>% Θα *α*χύ®* «το «ύν«λ« των κατ«τηράτ)»ν ρβς 
«ου θα «φα^ίται «τάροτο %χμ «Μ?όλο« «|ς ιΛ αυνοΑλαγής., 

με μηνιαβάρο έως θΟΟ€_

Σας «χρρβτούι* γ*α την «ρΐ»τ»#νη ι»υ ρος δ«1χν«τ*.

Όταν μ

Η
 εκφορά λόγου, η έκφραση 
γνώμης, η άποψη είναι ση
μαντικά εχέγγυο στη ζωή 

του ανθρώπου. Από μικρή ηλικία, 
πολλοί γονείς προτρέπουν τα 
παιδιά να διαβάζουν εξωσχολικά 
βιβλία, λογοτεχνία, να ασχο
λούνται με τη μουσική και τον 
αθλητισμό. Όλα αυτά, ώστε να δι- 
ευρυνθούν οι ορίζοντες, να 
"ανοίξει” το μυαλό τους και να 
καλλιεργηθούν.
Εκτός όμως από τις βασικές γνώ
σεις που αποκτά το παιδί από τον 
προσωπικό μόχθο, αρχίζει να μιμεί
ται σε πολλά τους γονείς του. Οι κι
νήσεις, ο τρόπος ομιλίας, η επανά
ληψη λέξεων και φράσεων, η 
συμπεριφορά, είναι τα κοινά στοι
χεία που αντιγράφουν τα παιδιά. Σί
γουρα μέχρι ένα σημείο, η όλη δια
δικασία είναι αστεία, τι γίνεται όμως 
όταν οι απόψεις των μεγάλων χρη
σιμοποιούνται αυτολεξεί και από 
τους μικρότερου.
Η είδηση, για την έγκριση των εκπαιδευτικών προ
γραμμάτων της "Ελληνικής Αγωγής” του Άδωνη Γε- 
ωργιάδη, προκάλεσε θύελλα αντιδράσεων και σχο
λίων από γονείς και εκπαιδευτικούς, τόσο στο

ν ε ι ς...
ΕσεθόοοΚ όσο και στο ΤννίηβΓ. 0 
αρνητικός σχολιασμός, οι υποκει
μενικές και γεμάτο χλευασμό από
ψεις αλλά και τα πολιτικά σχόλια 
δημιούργησαν τις αντίστοιχες ιντερ- 
νιτικές παρατάξεις.
Διαβάστηκαν και ακούστηκαν από 
τους ενεργούς χρήστες , ίσως και 
από τους άμεσα ενδιαφερομένους, 
σίγουρα όμως διαβάστηκαν, ακού
στηκαν και καταγράφηκαν από τα 
μικρά παιδιά, που αύριο, μόλις τους 
δοθεί η "τροφή” θα εκφράσουν την 
άποψη των γονιών τους και όχι τη 
δική τους.
Αύριο που οι απόψεις της μαμάς 
και του μπαμπά ίσως θα ευθύνονται 
που μάλωσαν με τη φίλη/ο τους, 
που δεν ήταν τόσο ισχυρές και δεν 
θα ανήκουν στην πλειοψηφία και 
που εκφέροντάς τες ατόφια, ο δά
σκαλος θα τους τιμωρήσει. Και όλα 
αυτά για ένα θέμα που δεν κατα
λαβαίνουν και δεν προσεγγίζουν 

παιδιά. Για ένα θέμα που όταν θα 
καταλάβουν, θα έχουν τη δική τους άποψη που σί
γουρα θα είναι πιο σωστή και θα επιβεβαιώνει για 
πολλοστή φορά το έργο της Αλκής Ζέης «Τα παιδιά 
στη Βουλή, οι μεγάλοι στο σκαμνί!»
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Το Οικονομικό Επιμελητήριο της 
Ελλάδας συμβάλλει στον σχεδίασμά 
της ανασυγκρότησης περιοχών που 

έπληγησαν από φυσικές καταστροφές

Κ Α νηΗ0νιο συνεργασίας υπέγραψαν την Τετάρτη, 2 Φεβρουα- 
|\/| ρίου, ο Υφυπουργός στον Πρωθυπουργό, Αρμόδιος για Θέ- 
I ν I ματα Κρατικής Αρωγής και Αποκατάστασης απά Φυσικές 
Καταστροφές, κ. Χρήστος Τριαντόπουλος, και ο Πρόεδρος του Οι
κονομικού Επιμελητηρίου της Ελλάδας, κ. Κωνσταντίνος Κάλλιας, 
με σκοπό τη συμβολή του Οικονομικού Επιμελητηρίου στον σχε
δίασμά της οικονομικής και παραγωγικής ανασυγκρότησης πε
ριοχών που έχουν πληγεί από φυσικές καταστροφές.
0 κ. Χρήστος Τριαντόπουλος ανέφερε σχετικά: «Στο πλαίσιο του σχε- 
διασμού της Κυβέρνησης για την ανασυγκρότηση των περιοχών που 
έχουν πληγεί από φυσικές καταστροφές, συνεχίζεται η προσέγγιση των 
φορέων που έχουν τη βούληση και τις δυναμικό να συνεισφέρουν ου
σιαστικά προς αυτή την κατεύθυνση. Έτσι, υπογράψαμε σήμερα μνη
μόνιο συνεργασίας με το Οικονομικό Επιμελητήριο της Ελλάδας, με αν
τικείμενο την εκπόνηση οικονομικών μελετών με σκοπό τη συνολική 
αναγέννηση και ανάπτυξη των περιοχών που χτυπήθηκαν από κάποιο 
ακραίο φυσικό φαινόμενο.
θα ήθελα να υπενθυμίσω ότι έχει υπογράφει ήδη μνημόνιο συνεργασίας 
μεταξύ του Υπουργείου Ανάπτυξης και Επενδύσεων, του ΚΕΠΕ και της 
Προεδρίας της Κυβέρνησης για τον ίδιο σκοπό, ενώ με την ένταξη και 
του Οικονομικού Επιμελητηρίου της Ελλάδας διαμορφώνεται σταδιακά 
μία αξιόπιστη ομάδα υψηλής εξειδίκευσης που θα συμβάλει ουσιαστικά 
στον σχεδίασμά της Κυβέρνησης, ώστε να βοηθηθούν οι ηληγείσες πε
ριοχές όχι απλά να επανέλθουν σε μία πρότερη κατάσταση, αλλά να 
αποκτήσουν προοπτικές περαιτέρω ανάπτυξης και ευημερίας, θα ήθελα 
να ευχαριστήσω τον Πρόεδρο του Οικονομικού Επιμελητηρίου της Ελ
λάδας, κ. Κωνσταντίνο Κάλλια, για την προθυμία και την ετοιμότητα 
που επιδεικνύει ο φορέας να υποστηρίξει αυτό το εγχείρημα. Συνεχί
ζουμε μαζί».
Οκ. Κωνσταντίνος Κάλλιας δήλωσε σχετικά:«Το ΟΕΕ, πάντα στην πρώτη 
γραμμή των εξελίξεων και ανταποκρινόμενο στον θεσμικό του ρόλο 
ως σύμβουλος της Πολιτείας σε θέματα οικονομίας, επιχειρεί να συμ- 
βάλει με την υπογραφή αυτού του μνημονίου στην ταχύτερη διεκπε
ραίωση των υποθέσεων και της γραφειοκρατίας, που μπορούν να υπο
στηρίξουν τα μέλη του και οι λογιστές-φοροτεχνικοί στις πληγείσες 
περιοχές, αλλά και στην ταχύτερη αποκατάσταση των περιοχών αυτών. 
Πρωταρχικός στόχος, αυτή τη στιγμή, είναι η ταχύτερη δυνατή καταβολή 
των αποζημιώσεων. Και θέλω να ευχαριστήσω τον Υφυπουργό παρά 
στον Πρωθυπουργό, Χρήστο Τριαντόπουλο, για τπ συνεργασία».

Αντιρρήσεις - Ενστάσεις

2) ιΣομβόλ α Γα^ιοικητικες-ιττρσξεις:
3)] Εκκαθαρι'στικ^{φωτοτϋτπσ}
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Η Θεσσαλονίκη, η Μακεδονία 

και η Θράκη πιο ψηλά, πιο
Αναφορά της Πέτης Πέρκα για την παράταση όλων των 
δηλωτικών και λοιπών υποχρεώσεων μηνάς Ιανουάριου

μπροστά, πιο γρήγορα

Κυβέρνηση εξαντλεί κάθε 
δυνατή προσπάθεια στήριξης 
των πολιτών. Διατέθηκαν 

ήδη 43 δις ευρώ για τη ενί
σχυση εργαζομένων και επιχει
ρήσεων στην πανδημία, διατί
θενται ήδη 1,7 δις για την 
ανακούφιση από τις ανατιμή
σεις στο ρεύμα και το φυσικό 
αέριο και έπεται συνέχεια. Ο 
Πρωθυπουργός Κυριάκος Μη- 
τσοτάκης, η Κυβέρνηση, όλοι 
μαζί, αντιμετωπίζουμε με κοι
νωνική ευαισθησία με ρεαλι
σμό και αποφασιστικότητα τις 
τεράστιες προκλήσεις, ενώ 
ταυτόχρονα συνεχίζουμε τα 
έργα και τις μεταρρυθμίσεις 
που κάνουν την Πατρίδα μας 
πιο ισχυρή οικονομικά, γεωπο
λιτικά και στρατιωτικά”, τονίζει 
ο Υφυπουργός Εσωτερικών αρ
μόδιος για θέματα Μακεδονίας 
- Θράκης κ. Σταύρος Καλαφά
της, σε άρθρο του στην ιστοσε
λίδα “0ϋ(οηοηιΪ3.9Γ”.

Συγκεκριμένα αναφέρει:
Η νέα χρονιά ξεκίνησε με δυσκο
λίες και αβεβαιότητες. Με παγκό
σμιες προκλήσεις -την υγειονο
μική και ενεργειακή κρίση- που 
αναπόφευκτα επηρεάζουν και τη 
χώρα μας. Η πανδημία επιμένει, 
η ενεργειακή κρίση προκαλεί αβά
σταχτες ανατιμήσεις στο ρεύμα, 
το φυσικό αέριο και ο πληθωρι
σμός -που καταγράφει ρεκόρ ει
κοσαετίας στην Ευρώπη- επιβα
ρύνει τους οικογενειακούς 
προϋπολογισμούς όλων μας, 
φέρνοντας σε δύσκολη θέση τους 
πιο αδύναμους. Απέναντι σε όλα 
αυτά, η Κυβέρνηση εξαντλεί κάθε 
δυνατή προοπάθεια στήριξης των 
πολιτών. Διατέθηκαν ήδη 43 δις 
ευρώ για τη ενίσχυση εργαζομέ
νων και επιχειρήσεων στην παν
δημία, διατίθενται ήδη 1,7 δις για 
την ανακούφιση από τις ανατιμή
σεις στο ρεύμα και το φυσικό αέ
ριο και έπεται συνέχεια.
0 Πρωθυπουργός Κυριάκος Μη- 
τσοτάκης, η Κυβέρνηση, όλοι 
μαζί, αντιμετωπίζουμε με κοινω
νική ευαισθησία με ρεαλισμό και 
αποφασιστικότητα τις τεράστιες 
προκλήσεις, ενώ ταυτόχρονα συ
νεχίζουμε τα έργα και τις μεταρ
ρυθμίσεις που κάνουν την Πα
τρίδα μας πιο ισχυρή οικονομικά, 
γεωπολιτικά και στρατιωτικά. Η 
ένταξη στην Πολεμική μας Αερο
πορία των πρώτων έξι από τα συ
νολικά 24 ΡθίοΙθ είναι άλλη μια 
έμπρακτη απόδειξη των δράσεων 
που πάνε τη χώρα μας πιο ψηλά 
και γεμίζουν με περηφάνια όλους 
τους'Ελληνες.
Προωθούμε ταυτόχρονα, δημι
ουργικές μεταρρυθμίσεις, που 
βελτιώνουν το αναπτυξιακό περι
βάλλον, τις υπηρεσίες που οφείλει

να μας παρέχει το κράτος, την κα- 
θημερινότητά μας. Δημιουργούμε 
τις προϋποθέσεις για ακόμη πε
ρισσότερες επενδύσεις, περισσό
τερες επιχειρήσεις, περισσότερες 
θέσεις δουλειάς. Επιμένουμε στα
θερά σε πολιτικές, έργα και δρά
σεις που αλλάζουν την εικόνα, την 
ελκυστικότητα και την προοπτική 
της πόλης μας, της Μακεδονίας 
και της Θράκης. Επενδύουμε στη 
δημιουργία νέων συγκοινωνια
κών υποδομών, στην ανάδειξη 
των μνημείων του πολιτισμού 
μας, στην ανάπλαση χώρων μεί- 
ζονος σημασίας για την ανάπτυξη 
του τουρισμού και τη βελτίωση 
της καθημερινότητας. 
Χαρακτηριστικά αλλά όχι μονα
δικά, είναι το Σχέδιο Δίκαιης Ανα
πτυξιακής Μετάβασης της Δυτικής 
Μακεδονίας από το λιγνίτη σε ένα 
νέο αναπτυξιακό πρότυπο αλλά 
και η κατασκευή του βόρειου τμή
ματος του Ε65, που θα βγάλει τη 
Δυτική Μακεδονία από την απο
μόνωση. Είναι η αναβάθμιση των 
χερσαίων πυλών εισόδου στη 
χώρα, η ηλεκτροκίνηση της σιδη
ροδρομικής σύνδεσης Αλεξαν
δρούπολης - Ορμενίου, η ολοκλή
ρωση του δρόμου Θεσσαλονίκης 
- Πολυγύρου, των δρόμων προς 
την'Εδεσσα και τη Δράμα, η δημι
ουργία σταθμού αποθήκευσης 
υγροποιημένου αερίου στον 
Έβρο.
Στη Θεσσαλονίκη συνεχίζουμε με 
έργα όπως το μετρά, σχεδιάζον
τας ταυτόχρονα, σημαντικές επε
κτάσεις, προς τη Δυτική Θεσσα
λονίκη και το Αεροδρόμιο. Το 
ΡΙγΟνοπ για το οποίο μέσα στο 
2022 μπαίνει προσωρινός ανάδο- 
χος. Η σιδηροδρομική σύνδεση 
για το λιμάνι και τον Προαστιακό 
της Δυτικής Θεσσαλονίκης. Τα 
έργα βελτίωσης στην 6η προ
βλήτα και τη διασύνδεση του λι
μανιού με την ΠΑΘΕ και την Εγνα- 
τία. Η ενοποίηση του θαλάσσιου 
παραλιακού μετώπου. Προχω
ρούν παράλληλα, με γοργούς 
ρυθμούς μείζονος σημασίας έργα 
όπως η ανάπλαση του χώρου της 
ΔΕΘ, με τη δημιουργία σύγχρονου 
συνεδριακού κέντρου. Η μετα
τροπή του πρώην Στρατοπέδου 
«Παύλος Μελάς» σε Μητροπολι- 
τικό Πάρκο Πολιτισμού και Ανα
ψυχής. Το νέο γήπεδο του ΠΑΟΚ. 
Η δημιουργία Μουσείου Ολοκαυ
τώματος. Η κατασκευή Παιδιατρι
κού Νοσοκομείου στο Φίλυρο. Το 
νέο ογκολογικό νοσοκομείο. Δό
θηκαν στο μεταξύ, λύσεις σε δί
καια αιτήματα συμπολιτών μας 
που έρχονται από το χθες, όπως 
στο πρόβλημα των αυθαιρέτων 
για τις 400 οικογένειες στα Μετέ
ωρα Θεσσαλονίκης. Η αρχή έγινε 
και η αρχή είναι το ήμισυ του παν
τός.

και μετάθεση του χρόνου των πληρωμών των
επιχειρήσεων της ΠΕ Φλώρινας λόγω έκτακτης ανάγκης

Η
 Βουλευτής Φλώρινας 
και Αν. Τομεόρχης Πε
ριβάλλοντος & Ενέρ
γειας του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Π.

Πέρκα, κατέθεσε ως αναφορά 
προς τον Υπουργό Οικονομι
κών, την επιστολή και αιτή
ματα του Συλλόγου Λογιστών 
Ελευθέρων Επαγγελματιών Ν.
Φλώρινας, με την οποία ζη
τούν παράταση όλων των δη
λωτικών και λοιπών υποχρε
ώσεων μηνός Ιανουάριου, 
λόγω του σεισμού της 
09/01/22, ΟΟνίΡ 19 και του 
συνεχιζόμενου παγετού, αλλά 
και σαφής μετάθεση του χρό
νου όλων των πληρωμών των 
υποχρεώσεων των επιχειρήσεων για την ΠΕ 
Φλώρινας.
Η κ. Πέρκα ζητά την ικανοποίηση των αιτημάτων του 
Συλλόγου, έτσι ώστε να δοθεί η δυνατότητα στον 
κλάδο να ασκήσει με επάρκεια χρόνου αλλά και με 
μέτρα ασφαλείας το λειτούργημά του. Τονίζει ότι είναι 
αναγκαίο να ληφθούν τα προτεινόμενα μέτρα εξαιτίας 
της δεινής θέσης που κατέχει η περιοχή λόγω της 
έξαρσης της πανδημίας, της βίαιης απολιγνιτοποί- 
ησης, αλλά και λόγω των ακραίων καιρικών φαινο
μένων που οδηγούν τους πολίτες να χρειάζονται υπέ
ρογκα ποσά για να καλύψουν τις ανάγκες θέρμανσής 
τους.
Διαβάστε το πλήρες κείμενο της αναφοράς:

ΑΝΑΦΟΡΑ για τον Υπουργό Οικονομικών 
Θέμα: «Παράταση όλων των δηλωτικών και λοι
πών υποχρεώσεων μηνός Ιανουάριου, λόγω του 
σεισμού της 09/01/22, ΟΟνίϋ 19 και του συνε
χιζόμενου παγετού, αλλά και σαφής μετάθεση 
του χρόνου όλων των πληρωμών των υποχρεώ
σεων των επιχειρήσεων για την ΠΕ Φλώρινας»

Η Βουλευτής Φλώρινας ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, Θεοπίστη (Πέτη) 
Πέρκα, καταθέτει ως αναφορά προς τον Υπουργό Οι
κονομικών, το αίτημα του Συλλόγου Λογιστών Ελευ
θέρων Επαγγελματιών Νομού Φλώρινας, με το οποίο 
ζητούν από την Κυβέρνηση παράταση όλων των δη
λωτικών και λοιπών υποχρεώσεων μηνός Ιανουά
ριου, λόγω του σεισμού της 09/01/22, ΟΟΝ/Ιϋ 19 και

του συνεχιζόμενου παγετού, 
αλλά και σαφής μετάθεση του 
χρόνου όλων των πληρωμών 
των υποχρεώσεων των επιχει
ρήσεων για την ΠΕ Φλώρινας.
Ο Σύλλογος αφού παραθέτει 
τους σοβαρούς λόγους για την 
από 11/01/2022 κήρυξη της ΠΕ 
Φλώρινας ως περιοχής έκτακτης 
ανάγκης, τη δεινή θέση που κα
τέχει η περιοχή λόγω της έξαρ
σης της πανδημίας, της βίαιης 
απολιγνιτοποίησης, αλλά και 
λόγω των ακραίων καιρικών 
φαινομένων που οδηγούν τους 
πολίτες να χρειάζονται υπέρογκα 
ποσά για να καλύψουν τις ανάγ
κες θέρμανσής τους, ζητά:

- να ανακοινωθούν άμεσα παρατάσεις σε όλες τις 
δηλωτικές φορολογικές υποχρεώσεις (ΦΠΑ, ΦΜΥ, 
ΦΕΕ), αλλά και ό,τι ακόμα λήγει στις 31/01/2022, 
όπως μετατάξεις αγροτών,
- να ανακοινωθεί άμεσα και η όποια παράταση πρό
κειται να δοθεί στις πληρωμές προς τις υποχρεώσεις 
των ιρορολογουμένων της ΠΕ Φλώρινας προς το δη
μόσιο, διότι οι επιχειρηματίες της περιοχής έχουν πε- 
ριέλθει σε δεινή οικονομική κατάσταση και οι περισ
σότεροι δεν έχουν δυνατότητα να εξοφλήσουν τις 
υποχρεώσεις τους,
- την περαιτέρω επιδοματική ενίσχυση των νοικο
κυριών της ΠΕ Φλώρινας, ίσως με κάποιο εφάπαξ 
ποσό προκειμένου να μπορέσουν να θερμανθούν 
αξιοπρεπώςτον φετινό χειμώνα που συνεχίζεται,
- την ενίσχυση της ρευστότητας των επιχειρήσεων 
της περιοχής με όποιον τρόπο θεωρηθεί προσφορό
τερος.
Σε αυτό το πλαίσιο, ζητούμε την ικανοποίηση των αι
τημάτων, έτσι ώστε να δοθεί η δυνατότητα στον 
κλάδο να ασκήσει με επάρκεια χρόνου αλλά και με 
μέτρα ασφαλείας το λειτούργημά του.
Επισυνάπτεται η σχετική επιστολή.
Παρακαλούμε για την απάντηση και τις σχετικές ενέρ
γειες για άμεση εξέταση και ικανοποίηση των αιτη
μάτων του Συλλόγου Λογιστών Ελευθέρων Επαγ- 
γελματιών Νομού Φλώρινας.

Η καταθέτουσα Βουλευτής 
Πέρκα Θεοηίστη (Πέτη)

Ψηφιακή αναβάθμιση και δωρεάν τηλεφωνική 
επικοινωνία στην εξυπηρέτηση των πολιτών

Η
 Περιφέρεια Δυτ. Μακε
δονίας, με τις εργώδεις 
προσπάθειες των στελε
χών της Διεύθυνσης Διαφά

νειας και Ηλεκτρονικής 
Διακυβέρνησης, ολοκλήρωσε 
την ένταξή της επιτυχώς στα 
υποέργα της Ασύρματης Νη
σίδας του ΣΥΖΕΥΞΙΣ II.

Αυτά αφορούν:

α) Την παροχή τηλεφωνικών 
συσκευών και συνδέσεων κι
νητής τηλεφωνίας υπό τη 
μορφή εταιρικού νΡΝ και συν
δέσεων δεδομένων σε στελέχη 
της δημόσιας διοίκησης

β) Τη δυνατότητα αποστολής 
σύντομων μηνυμάτων (ΒυΙΙτ 
5Μ5δ) από το φορέα μας Δημο
σίου.

Με αυτό τον τρόπο θα επιτευχθεί 
μια «ενδοδικτυακή» επικοινωνία 
εντός του «ΣΥΖΕΥΞΙΣ II» εντελώς 
δωρεάν, δίνοντας έτσι στα κρα
τικά ταμεία και στα ταμεία της Πε
ριφέρειας μια σημαντική 
εξοικονόμηση σχετικά με τις τη
λεπικοινωνιακές δαπάνες του Δη
μοσίου.
Όλες οι παραπάνω συνδέσεις, 
ανεξαρτήτως προφίλ χρήσης, πε

ριλαμβάνουν απεριόριστο χρόνο 
ομιλίας και 5Μ5 προς κινητά και 
σταθερά εντός του «ΣΥΖΕΥΞΙΣ II» 
Η διάρκεια των συμβολαίων είναι 
36 μήνες με δυνατότητα επέκτα
σης από το Ελληνικό Δημόσιο 
κεντρικά, ενώ στις συμβάσεις 
προβλέπεται και η επιπλέον 
χρήση, εφόσον γίνει μια «υπερ- 
χείλιση» στα προπληρωμένα πα
κέτα υπηρεσίας με χρέωση του 
χρήστη.
Επιπροσθέτως, συνοδεύονται από 
συσκευές κινητής τηλεφωνίας 
τύπου «ετηοΓίρΗοηθ». Αυτό κάνει 
δυνατή την αξιοποίηση ΜοόίΙθ 
εφαρμογών που ήδη υπάρχουν 
αλλά και που έπονται στο σχεδία
σμά της Δ/νσης Διαφάνειας και 
Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης της

Π.Δ.Μ. (υπηρεσιακό ΜαϊΙ, Ηλε
κτρονική Διακίνηση εγγράφων, 
άυλη ψηφιακή υπογραφή, Μί- 
ΟΓοεοίί ΜοόίΙθ Οίίίοθ, κ.α.)ώστε 
να αξιοποιούνται στο έπακρο οι 
δυνατότητες που παρέχει η σύγ
χρονη τεχνολογία σε ΟΛΕΣ τις 
υπηρεσίες και στελέχη μας.
Η Περιφέρεια Δυτικής Μακεδο
νίας συνεχίζει την προσπάθεια με 
επιτυχία της ψηφιακής αναβάθμι
σης και της διευκόλυνσης χωρίς 
κόστος της επικοινωνίας, με την- 
τάχιστη και εξολοκλήρου ενσω
μάτωση των υηοέργων του 
ΣΥΖΕΥΞΙΣ II και της ΓΓΠΣ του 
Υπουργείου Ψηφιακής Διακυβέρ
νησης, προς όφελος της λειτουρ
γίας του Δημοσίου,του πολίτη και 
των επιχειρήσεων.
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ηΧ(ϋ)5ΡΟΓΓ
Ιδιαίτερη τιμή για τη Φλώρινα η παρουσία της Νεφέλης
Τίτα στους Χειμερινούς Ολυμπιακούς Αγώνες της Κίνας

Η
19χρονη φλωρινιώτισσα 
αθλήτρια του Αθλητικού 
Ομίλου Φλώρινας (ΑΟΦ) 
Νεφέλη Ήτα εκπροσωπεί τη χώρα 

μας στους Χειμερινούς Ολυμπια
κούς Αγώνες της Κίνας, ως το νε
αρότερο μέλος της πενταμελούς 
ελληνική αποστολής.
Το “Πεκίνο 2022” είναι η πρώτη 
διοργάνωση Χειμερινών Ολυμπια
κών Αγώνων στην καριέρα της. 
Μιλώντας για τη συμμετοχή της 
στο κορυφαίο παγκόσμιο αθλητικό 
γεγονός, δήλωσε τα έξης:
«θα προσπαθήσω για το καλύ
τερο. Ιδανικά θα επιθυμούσα τα 
αποτελέσματα που θα φέρω να εί
ναι αντάξια της προετοιμασίας μου 
και να βελτιώσω τη διεθνή μου 
βαθμολογία από την τελευταία μου 
εμφάνιση στο Παγκόσμιο Πρωτά
θλημά. Το ξέρω ότι θα είναι πολύ 
δύσκολο απέναντι στις κορυφαίες 
αθλήτριες του κόσμου. Η πρό
κριση στους Ολυμπιακούς είναι 
ήδη μια μεγάλη επιτυχία».

Το αγωνιστικό πρόγραμμα της Νε
φέλης Τίτα στο «Πεκίνο 2022»:

- Τρίτη 08/02: Σπριντ Δρόμων

Αντοχής
- Πέμπτη 10/02: ΙΟχλμ. Κλασ
σική Τεχνική
- Τετάρτη 16/02: Ομαδικό 
Σπριντ Κλασσική

Στην ερώτηση σε τι κατάταση βρί
σκεσαι αγωνιστικά, η Νεφέλη 
απάντησε: ««Πιστεύω πως βρί
σκομαι σε αρκετά καλή φόρμα κα
θώς έχω ακολουθήσει πιστά το 
προπονητικό μου πρόγραμμα δί
χως τραυματισμούς και ασθέ
νειες».
Κλείνοντας η αθλήτρια του ΑΟ

Φλώρινας μίλησε για τους μελλον
τικούς στόχους της στην χιονο
δρομία και εκτός αυτής. «Κύριος 
στόχος μου είναι να συνεχίσω την 
αθλητική μου καριέρα με όλο με
γαλύτερες επιδόσεις, με τη φιλο
δοξία να κατακτήσω τον τίτλο της 
καλύτερης ελληνίδας αθλήτριας 
στην ιστορία των δρόμων αντοχής. 
Παράλληλα, επειδή ξεκινάει ένας 
νέος κύκλος στη ζωή μου που εί
ναι η φοίτηση μου στην ιατρική, 
μια απαιτητική σχολή, θα πρέπει 
να βρω τη χρυσή τομή ώστε να τα 
συνδυάσω».

ΣΑΡΙΣΕΣ - Δεύτερη Θέση για τη Χρυσοστομίδου 
Ειρήνη στο Κορασίδων Β’ Ελλάδας

Η
 Χρυσοστομίδου Ειρήνη 
κατάκτησε τη δεύτερη 
θέση και το αργυρό με
τάλλιο στο Πρωτάθλημα Παί- 

δων-Κορασίδων Β. Ελλάδας 
που έγινε στη Θεσσαλονίκη στις 
5/1/2022.
Στο νέο αυτό θεσμό της Ομοσπον
δίας πήραν μέρος 79 παιδιά από 
19 συλλόγους της Β. Ελλάδας. 63 
αγόρια και 16 κορίτσια. Από τη 
Φλώρινα αγωνίστηκαν 13 παιδιά, 
τα περισσότερα από τα οποία ήταν 
μικρότερα από την κατηγορία 
(ΚΙ 5): Σαμπαλής Χρυσοβαλάντης, 
Παρίσης Ναούμ, Σερίδης Αναστά
σιος, Μιχαηλίδης Παντελής, Χρυ- 
σοστομίδης Ευάγγελος, Χρυσο- 
στομίδης Βασίλειος,
Κουγιουμτζόγλου Αντώνιος, Κου- 
γιουμτζόγλου Βασίλειος, Μάλο 
Αλεξία, Σπανού Γεωργία, Σπανού 
Παρασκευή, Χρυσοστομίδου Ει
ρήνη, Χρυσοστομίδου Νεστορία. 
Στην Πάτρα αγωνίστηκε ο Ελσάμι 
Ζαχαρίας, ο οποίος φέτος δόθηκε 
δανεικός στον Φοίνικα Πατρών. 
Συνολικά τα παιδιά μας αγωνίστη

καν πολύ καλά και πήραν αξιόλο
γες θέσεις. Εκτός από το αργυρό 
μετάλλιο της Ειρήνης, η Αλεξία, η 
Γεωργία και ο Ζαχαρίας μπήκαν 
στην 8άδα, ενώ ο Χρυσοβαλάντης 
στην 12άδα και ο Αναστάσης στην 
16άδα.
Οι αγώνες αυτοί εκτός από την 
ανάδειξη των τοπικών πρωταθλη
τών λειτούργησαν και ως προκρι
ματικοί για την τελική φάση του 
Πανελληνίου Πρωταθλήματος 
Παίδων-Κορασίδων που θα γίνει

στην Ορεστιάδα. Από τις Ακαδη- 
μίες μας προκρίθηκαν για τους τε
λικούς οι: Σαμπαλής Χρυσοβαλάν
της, Χρυσοστομίδου Ειρήνη, Μάλο 
Αλεξία και Σπανού Γεωργία. Επί
σης, λόγω της υψηλής βαθμολο
γίας προκρίθηκε και ο Σωτηρίου 
Κων/νος. Επιλαχόν είναι ο Ελσάμι 
Ζαχαρίας.
Πολλά συγχαρητήρια στην Ειρήνη 
και σε όλα τα παιδιά που αγωνί
στηκαν. Καλή επιτυχία στους προ- 
κριθέντες στους τελικούς.

ΓΡΑΦΕΙΟ
ΤΕΛΕΤΩΝ

Υπεύθυνος:
ΞανθόπουΛος Παναγιώτης

Σιεφ. Δραγούμη 30 * Φλώρινα
^ Μ: 23850 26998 >6955 067 750

Ο ΣΟΧ Φλώρινας στο 

Πρωτάθλημα Βόρειας Περιφέρειας
Παμπαίδων Παγκορασίδων

α
 Χιονοδρομικός Ορειβατικός Σύλλογος Γρεβενών διοργάνωσε 
με επιτυχία στις 5 και 6 Φεβρουάριου το Πρωτάθλημα Βό
ρειας Περιφέρειας Παμπαίδων Παγκορασίδων (1112).

Το Σάββατο έλαβε χώρα το αγώνισμα της γιγαντιαίας τεχνικής κατάβα
σης (05) και την Κυριακή η ειδική για την προ αγωνιστική κατηγορία, 
μικτή χάραξη Οοιτώί. Οι αγώνες πραγματοποιήθηκαν στο Χιονοδρομικό 
Κέντρο Βασιλίτσας και συμμετείχαν περίπου 60 αθλητές από τα σωμα
τεία της Βορείου Ελλάδας.
Αν και οι περιορισμοί της πανδημίας επηρέασαν τόσο την συμμετοχή 
όσο και τα αποτελέσματα, οι αγώνες άφησαν πολύ καλές εντυπώσεις 
και μια μεγάλη παρακαταθήκη για το μέλλον του Αλπικού. Ο καλός και
ρός βοήθησε στην διεξαγωγή ενός υποδειγματικού αγώνα και τις δύο 
μέρες.
Η προαγωνιστική ομάδα του Σ.Ο.Χ. Φλώρινας συμμετείχε στους αγώνες 
με (6) αθλήτριες. Παρά τις απουσίες στην ομάδα, οι μικρές αθλήτριες 
του Συλλόγου πέτυχαν άριστα αποτελέσματα, με θέσεις στην 6αδα και 
τις περισσότερες στην πρώτη 15αδα της κατάταξης. Οι περισσότερες 
αθλήτριες πήραν πολύτιμους βαθμούς που θα τις βοηθήσουν στην συ
νέχεια του πρωταθλήματος. Αναλυτικά είχαμε για εοητάί και γιγαντιαίο 
αντίστοιχα: Πετρίδου Βαλεντίνη (5,3) Σβάρνα Κατερίνα (7,7) Σιάμκουρη 
Σοφία (12, 8), Χρήστου Έρρικα (17, 13), Ολυμπίσιου Δανάη (19, 20), 
Ολυμπίσιου Ίριδα (24, 21).
Ο πρόεδρος και το Δ.Σ. εύχονται θερμά συγχαρητήρια στις μικρές αθλή
τριες, τους γονείς τους και τον προπονητή Σιάμκουρη Αλέξανδρο. Ανα
λυτικά τα αποτελέσματα στο δίίετης Ελληνικής Ομοσπονδίας Χειμερινών 
Αθλημάτων ν/ν/νν.θοχο.ρΓ

Για το Δ.Σ.
Ο Πρόεδρος Καράντζας X. Λάζαρος
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Ο ΔΕΣΦΑ αναθετει στη Σωληνουργεία Κόρινθου 

σύμβαση για την προμήθεια Ί 63 χιλιομέτρων 

του αγωγού για τη Δυτική Μακεδονία

α
 αγωγός για τη Δυτική Μα
κεδονία θα είναι ο πρώτος 
αγωγός μεταφοράς φυσι
κού αερίου υψηλής πίεσης στην 
Ελλάδα, πιστοποιημένος για με
ταφορά έως και 100% υδρογό

νου και ένας από τους πρώτους 
στην Ευρώπη. Αποτελεί μέρος 
του Ευεορβαη Ηγάτοςβη ΒαεΙτ- 
δοηβ, της απαιτούμενης υποδο
μής υδρογόνου της Ευρώπης, για 
την επίτευξη των στόχων της για 
το κλίμα και την ενέργεια.
Σε συμμόρφωση με την προδια
γραφή Α5ΜΕ Β31.12 ΟρΙίοη Β, η 
συνεργασία ίων Σωληνουργεία Κό
ρινθου και ΔΕΣΦΑ παρέχει μια τε
χνικά και οικονομικά εφικτή λύση 
για την ασφαλή μεταφορά υδρογό
νου σε υψηλές πιέσεις μέσω σωλή
νων χάλυβα μεγάλης διαμέτρου και 
υψηλής αντοχής. Έτσι, οι σωλήνες 
που παράγονται σήμερα και εγκα
θίστανται στο υπάρχον δίκτυο φυ
σικού αερίου μπορούν να καλύ- 
ψουν το ενεργειακό μείγμα του 
αύριο.
Η σύμβαση που ανατέθηκε στη Σω- 
ληνουργεία Κορίνθου από τον ΔΕ
ΣΦΑ, Διαχειριστή του Ελληνικού 
Συστήματος Μεταφοράς Φυσικού 
Αερίου, αφορά την ανάπτυξη αγω
γού φυσικού αερίου που καλύπτει 
τη Δυτική Μακεδονία και ανοίγει το 
δρόμο για την ανάπτυξη του δι
κτύου φυσικού αερίου της χώρας.
Αποτελείται από επενδυμένους σω
λήνες χάλυβα μήκους 163 Κτη (97 
Κηη 1_5Α\Λ/ 30" και 66Κηη ΕίΜ 14” 
και 10"). Η πρόταση της Σωληνουργεία Κορίνθου 
αξιολογήθηκε ως η πλέον συμφέρουσα για τον ΔΕ
ΣΦΑ.
Ολόκληρη η ποσότητα των πιστοποιημένων για τη 
μεταφορά υδρογόνου, σωλήνων, θα κατασκευαστεί 
στο εργοστάσιο της Σωληνουργεία Κορίνθου στη θί- 
σβη της Ελλάδας. Οι παραδόσεις προγραμματίζονται 
να ξεκινήσουν έως το δεύτερο εξάμηνο του 2022 και 
να ολοκληρωθούν έως το πρώτο εξάμηνο του 2023. 
«Είμαστε πολύ χαρούμενοι που συνεργαζόμαστε με 
τη Σωληνουργεία Κορίνθου, έναν από τους κορυφαί
ους κατασκευαστές σωλήνων χάλυβα και κοίλων δο
κών στον κλάδο μας, για την κατασκευή του νέου 
αγωγού στη Δυτική Μακεδονία. 0 ΔΕΣΦΑ έχει ενεργό 
ρόλο στην ανάπτυξη της αγοράς του υδρογόνου, ερ
γάζεται εντατικά για να διασφαλίσει ότι το δίκτυό μας 
είναι 100% έτοιμο για τη μεταφορά και αποθήκευση 
ανανεώσιμων αερίων, όπως το υδρογόνο και το βιο- 
μεθάνιο» δήλωσε η Μα π 3 Ρίώ ΟβΙίί, 0Ε0 του ΔΕ
ΣΦΑ.
«Με το υδρογόνο να παίζει σημαντικό ρόλο στην ενερ
γειακή μετάβαση, εμπιστευόμαστε την τεχνογνωσία 
της Σωληνουργεία Κορίνθου για αυτό το έργο που 
θα ανοίξει το δρόμο για καθαρότερες πηγές ενέργειας 
με σημαντικά οφέλη για το περιβάλλον, τις τοπικές 
κοινωνίες και την εθνική οικονομία», δήλωσε ο Ιωάν
νηςΧωματάς, Διευθυντής Ανάπτυξης Υποδομών του 
ΔΕΣΦΑ.
«Είμαστε περήφανοι που συμβάλλουμε, με την και- 
νοτόμο δράση μας, στη δημιουργία του δικτύου υδρο
γόνου του ΔΕΣΦΑ προς την ενεργειακή μετάβαση 
της Ελλάδας. Έχουμε δημιουργήσει μια μακρά και 
αξιόπιστη συνεργασία μαζί με τον ΔΕΣΦΑ με κοινό 
στόχο να επιτύχουμε το απαραίτητο επίπεδο αξιοπι
στίας. για να πιστοποιηθεί το ελληνικό δίκτυο για τη 
χρήση υδρογόνου. Ο αγωγός «Δυτική Μακεδονία» 
θα είναι έτοιμος όταν η παραγωγή και χρήση του 
υδρογόνου θα ξεκινήσει και το επιπλέον Η2 που πα-

ράγεται από ανανεώσιμες πηγές ενέργειας, θα διο- 
χετευθεί στο δίκτυο φυσικού αερίου», δήλωσε ο 
Ηλίας Μπεκίρος, Διευθύνων Σύμβουλος της Σωλη- 
νουργείας Κορίνθου.

Σχετικά με τον Διαχειριστή Εθνικού Συστήματος 
Φυσικού Αερίου (ΔΕΣΦΑ) Α.Ε.

0 ΔΕΣΦΑ είναι υπεύθυνος για τη λειτουργία, διαχεί
ριση, συντήρηση και ανάπτυξη του Ελληνικού Εθνι
κού Συστήματος Φυσικού Αερίου (ΕΣΦΑ). Με εκτε
ταμένη εμπειρία και διαθέτοντας ένα υψηλότατης 
τεχνικής κατάρτισης ανθρώπινο δυναμικό, ο ΔΕΣΦΑ 
αποτελεί ταυτόχρονα τον πλέον κατάλληλο και αξιό
πιστο εταίρο στο πλαίσιο των εν εξελίξει διεθνών 
ενεργειακών έργων στη Νοτιοανατολική Ευρώπη. 
Μέτοχοι του ΔΕΣΦΑ είναι 34% το Ελληνικό Δημόσιο 
και 66% η 5θηί1υ93 5.Α (κοινή εταιρεία των Βηβηη, 
Εη3935, ΡΙυχγε και ϋθΓηεο).
Περισσότερες πληροφορίες για τον ΔΕΣΦΑ μπορείτε 
να βρείτε στην ιστοσελίδα του νννννν.άθδίο.ςγ.

Σχετικά με τη Σωληνουργεία Κορίνθου

Η Σωληνουργεία Κορίνθου, τμήμα σωλήνων χάλυβα 
της Οθηθί^γΗοΙάΙηςε, είναι ο κορυφαίος κατασκευα
στής χαλύβδινων σωλήνων για τον παγκόσμιο τομέα 
της ενέργειας και κατασκευών. Με έργα που εκτε- 
λούνται σε περισσότερες από 45 χώρες παγκοσμίως, 
αναπτύσσουμε καινοτόμες λύσεις, υπερβαίνουμε τις 
προσδοκίες των πελατών μας και δημιουργούμε μα
κροχρόνιες σχέσεις που βασίζονται στην αμοιβαία εμ
πιστοσύνη και σεβασμό.Όλα αυτά συνδυάζοντας την 
εμπειρία, την έγκαιρη παράδοση, την καινοτομία και 
επενδύοντας στην τελευταία τεχνολογία.

Για περισσότερες πληροφορίες σχετικά με την 
εταιρεία μας, επισκεφθείτε την ιστοσελίδα 
νννννν.εριν.ςΓ

Μήνυμα του Δημάρχου Αμυνταίου για την 
Παγκόσμια Ημέρα κατά του Καρκίνου

Π
αγκόσμια Ημέρα κατά του Καρκίνου σήμερα και η σκέψη μας είναι σε όλους τους συνανθρώ
πους μας που δίνουν τη μάχη τους με τον καρκίνο. Μια μάχη που αν και δύσκολη δεν είναι 
ανίκητη. Η επιστήμη κάνει άλματα προόδου και τα μηνύματα από την ιατρική κοινότητα είναι 
ολοένα και πιο αισιόδοξα. Η έγκαιρη διάγνωση σώζει ζωές. Η ενημέρωση και η πρόληψη είναι το 

μεγάλο μας όπλο ενάντια στον Καρκίνο.
Ας προσευχηθούμε σήμερα για όσους παλεύουν ηρωικά για τη ζωή τους. Ας ευχηθούμε να έχουν γρήγορη 
ανάρρωση. Ας δώσουμε δύναμη και κουράγιο σε όλους τους δικούς τους ανθρώπους. Όχι μόνο σήμερα 
αλλά και κάθε μέρα!

Άνθιμος Μπιτάκης Δήμαρχος Αμυνταίου

Ευχαριστήριο της Α/Θμιας 
Εκπαίδευσης Φλώρινας

Ε
υχαριστούμε θερμά την Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας 
(Εδρα) και τον Περιφερειάρχη κ. Κασαπίδη Γεώργιο για την 
αρωγή του όσον αφορά στην προμήθεια εκατό δεκαπέντε 
(115) δωροεπιταγών για προμήθεια παιχνιδιών με σκοπό τη στή

ριξη άπορων παιδιών της Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Φλώρινας 
ενόψει των εορτών των Χριστουγέννων 2021.

Ο Δ/ντής Π.Ε. Φλώρινας Λυγούρας Γεώργιος

Ζνγομάνη Α. Βοί&ιλική
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Γέροντος /7ο ϊσιου
«Πρέπει να αποφεύγουμε τα κοσμικά πράγματα...»

Πρέπει να αποφεύγουμε τα κοσμικά 
πράγματα, για να μη μας παίρνουν την 
καρδιά, και να χρησιμοποιούμε τα 
απλά, μόνο για να εξυπηρετούμαστε. 
Να φροντίζουμε όμως να είναι στέρεα. 
Αν θέλω να χρησιμοποιώ ένα όμορφο 
πράγμα, δίνω όλη την καρδιά μου στην 
ομορφιά και για τον Χριστό δεν μένει 
ούτε ένα κομματάκι. Περνάς από κά
που και βλέπεις ένα σπίτι με ωραία 
μάρμαρα, σχέδια, σκαλίσματα... θαυ
μάζεις τις πέτρες, τα τούβλα και αφή
νεις την καρδιά σου εκεί. Ή βλέπεις 
σε ένα κατάστημα έναν ωραίο σκελετό 
για τα γυαλιά σου και τον επιθυμείς. 
Αν δεν τον αγοράσεις, αφήνεις την 
καρδιά σου στο κατάστημα. Αν τον 
αγοράσεις, κρεμάς την καρδιά σου

από τον σκελετό που φοράς! Ιδίως οι 
γυναίκες εύκολα κλέβονται. Λίγες εί
ναι εκείνες που δεν χαραμίζουν στα 
μάταια την καρδιά τους, θέλω να πώ, 
κλέβει ο διάβολος την πλούσια καρδιά 
που έχουν με όλα τα κοσμικά, τα χρω
ματιστά, τα γυαλιστερά. Χρειάζεται μία 
ένα πιάτο; θα ψάξη να βρη πιάτο με 
λουλούδια. Λές και θα ξινίση το φα
γητό, αν δεν έχη λουλούδια το πιάτο! 
Μετά πώς να συγκινηθής πνευματικά, 
αφού η καρδιά σου είναι σκορπισμένη 
στα ντουλάπια, στα πιάτα; Δεν έχεις 
καρδιά, έχεις μόνον κρέας! Γιατί πάει 
λίγη καρδιά στο ένα, λίγη καρδιά στο 
άλλο και για τον Χριστό δεν μένει τί
ποτε.

ΓΕΡΟΝΤΟΣ ΠΑΪΣ10Υ - ΛΟΓΟΙ

ΙΙΙΡϋ

ΑΥΤΟ ΤΟ ΙΕΡΑΤΕ;
[ΕνΕΝΤ 201] ΝΕΜ ΥΟΗΚ, 

ΟΘΤΟΒΕΒ 18, 2019 - 
Οι διαβολικές συμπτώσεις μίας 

Άσκησης Πανδημίας με την 
πραγματική Πανδημία/

Π
ρόκειται για ένα Εν&ηΐ που έλαβε Σάρκα και Οστά 
στη Νέα Υόρκη στις 18 Οκτωβρίου 2019. Την ίδια 
μέρα στη ννυΗαη της Κίνας βρισκόταν σε εξέλιξη 
η Τελετή Έναρξης των Παγκοσμίων Αγώνων των Στρα

τιωτικών. Συμμετείχαν πάνω από 10.200 αθλητές και 
συνοδοί από 101 χώρες. Εκείνο το διάστημα 
πολλοί αηό τους αθλητές παραπσνέθηκαν για 
συμπτώματα που αργότερα θα συνειδητοποιού
σαν ότι ήταν ίδια με τα συμπτώματα Οθνΐϋ-19 
που τότε δεν είχε ακόμη εμφανιστεί επίσημα.
Σύμφωνα με την'Εκθεση του Ρεηουμπλικανικοΰ 
κόμματος για την προέλευση ιπς πανδημίας οι 
Στρατιωτικοί Αγώνες της νΥυήβπ χρησιμοποι
ήθηκαν για να διασπαρεί ο ιός ανά τον κόσμο 

•καθώς επέστρεφαν οι αθλητές στις πατρίδες τους.
Πιθανόν να είχε ξεσπάσει ταυτόχρονα και αε άλλα 
μέρη του κόσμου.
Η οργανωμένη απόπειρα συγκάλυψης της προ
έλευσης του ιού και τα εκατομμύρια ευρώ που δό
θηκαν στη συνέχεια σε επιστήμονες που διέκριναν 
εργαστηριακά χαρακτηριστικά στον ιό για να κάνουν 
κωλοτούμπα και να μιλήσουν στη συνέχεια για φυ
σική πρόγευση βρωμάει έγκλημα κατά της ανθρω
πότητας, μία πραγματική συνομωσία, που κάποιοι " {·, 
ορέσκονται να την κρύβουν κάτω από άλλες δήθεν 
θεωρίες συνομωσίας, τις οποίες όμως οι ίδιοι φρον
τίζουν να διαρρέουν. Δύο χρόνια μετά κανένα θε- 
σμικό όργανο δεν έχει δώσει σε σχεδόν 8 δις 
κατοίκους του πλανήτη, μία πειστική απάντηση για 
την προέλευση της πανδημίας.
Το μόνο που μας ζητάνε είναι να εμβολιαζόμαστε 
αενάως. Μέχρι θανάτου.
Η θονίά-19 έκανε την εμφάνισή της στο παγκόσμιο 
χωριό τον Δεκέμβριο του 2019 σύμφωνο με τις κι
νέζικες αρχές. Πολλοί από τους αθλητές ηαραπο- 
νέθηκαν για συμπτώματα Οθνΐθ-19. Κανένα 
υπουργείο Αμυνας Δυτικού κράτους δεν δέχθηκε 
να τους εξετάσει με την αστεία δικαιολογία ότι τότε 
δεν υπήρχε ΟΟνίΟ-19, λες και ο ιός εξέδωσε αριθμό 
πρωτοκόλλου πριν κυκλοφορήσει. Οι Καναδοί 
αθλητές θα εηέστρεφαν στην πατρίδα τους απομο- I ^ 
νωμένοι στο πίσω μέρος του αεροπλάνου. : ~ *
Έκτοτε θα άρχιζε μία διαδικασία συγκάλυψης της 
προέλευσης του ιού με αιχμή του δόρατος την επι
στολή που είχε στείλει τον Φεβρουάριο του 2020 
στο επιστημονικό περιοδικό “ΤΗε ΙβπσοΓ ο εμπλε
κόμενος στα ραιη οί ίυηετίοη πειράματα Ρθιθγ 
Οοεζαΐτ, επιθεωρητής του ΠΟΥ και χορηγούμενος 
από το Ιδρυμα Οοτβε και από τον Εουσί. Ανάμεσα 
στις παραπομπές που θα χρησιμοποιούσε ο Ρείβτ 
ΌοδζαΚ γιο να εξοβελίσει κάθε υπόνοια εργαστη
ριακής φύσης του ιού ήταν και μελέτη Ελλήνων κα
θηγητών με επικεφαλής τον καθηγητή Σωτήρη 
Τσιόδρα.
Τη μελέτη υπέγραφαν επίσης οι Μαγιορκίνης, Πα* 
ρασκευής. Κωστάκη, Παναγιωτακόηουλος.

Τον Ιανουάριο του 2022, ο 4 φορές εμβολιασμένος (έλαβε 
δύο όοοδίετ δόσεις) υπουργός Άμυνας του Ισραήλ Βεηηγ 
03ητζ ασθενεί από ΟθνΐΟ-19 ενώ οι εφιαλτικές παρενέρ
γειες των εμβολίων έχουν σκοτώσει πάνω από 27.000 αν
θρώπους σύμφωνα με το νΑΕΡ5 αλλά και την ίδια την Ρίίζες 
που καταγράφει τα συμβάντα στα σχετικά έγγραφα που 
έφερε στο φως η έρευνα του νεαρού Εβραίου δικηγόρου 
Αογοπ 5ίπ.
Παρόλα αυτά οι ηγέτες του δυτικού κόσμου επιμένουν με 
κάθε μέσο να θέλουν να εμβολιάσουν έως και τον τελευταίο 
πολίτη του πληθυσμού, καταπατώντας θελεμιώδη συνταγ
ματικά δικαιώματα του ανθρώπου ηαρότι αποδεδειγμένα τα 
υπάρχοντα εμβόλια δεν καλύπτουν τη μετάλλαξη Οητίαοη. 
Η εμμονή τους οδηγεί σε εφιαλτικές σκέψεις την παγκόσμια 
κοινή γνώμη...
18 Οκτωβρίου 2019. Μια άσκηση πανδημίας. Στην κυριολε
ξία. Μια πραγματική άσκηση πανδημίας.
Διαβάζουμε στον ιστότοπο σθηΙθΓίοϊΤιεθΙΙήδβουπίγ.οιτ): “Το 
Κέντρο ύοήηε ΗορΙήηε για την Ασφάλεια Υγείας σε συνερ

γασία με το Παγκόσμιο Οικονομικό Φόρουμ και το Ίδρυμα 
Βϋί 3ηά ΜθΙίπάδ ΟοΙθδ φιλοξένησαν το Ενβηί 201, μια 
άσκηση πανδημίας υψηλού επιπέδου στις 18 Οκτωβρίου 
2019 στη Νέα Υόρκη”.
Ίσως εκείνη τη μέρα -κατά διαβολική σύμπτωση- να διέρ- 
ρευαε από το Εργαστήριο της ΥΥυΗαη ο ιός Οονίά-19, την 
επιμέλεια του 93ίη οί ώητιοη πειράματος του οποίου είχε ο 
ΡθΙθγ 035Ζ3ΐ<, επιθεωρητής του Παγκόσμιου Οργανισμού 
Υγείας και ιδιοκτήτης της ΜΚΟ ΕεοΗεβΙίή ΑΙΙώηεε, η οποία 
όπως βλέπετε είναι ταυτόχρονα συνεργάτης και του Ιδρύ
ματος ΒίΙΙ & ΜοΙίηάθ Οβίθδ. Δηλαδή την ώρα που ο εκπρό
σωπος του Ιδρύματος 63ίβ$, Ογ Οιπείορήδΐ- ΕΙώε 
συμμετείχε στο Ενεηί 201 με θέμα την πανδημία, εκείνη τη 
μέρα και εκείνη την ώρα ακριβώς (υπολογίζουμε τη δια
φορά ώρας νΥυή3η-Νέας Υόρκης) στο Εργαστήριο της 
νΥυΗαη συνέβαινε το τρομακτικό ατύχημα, κατά διαβολική 
σύμπτωση. Κοτζάμ ονεπί έκαναν τα παληκάρια, μία υπό
θεση εμείς.

Συνέχεια στο επόμενο φύλλο 
(Πηγή: ΙτουηϋδΐοροΓίοεβΙϊ}
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Νεα ακρως παθογονα 

παραλλαγή του ιού Ηΐν 

ανακαλύφθηκε στην Ολλανδία,

Νεα ερευνά δείχνει ο τι ο Αρχαιολόγοι ανακαλυψαν πάνω
υψηλότερος παγετώνας τουί από 18.000 σημειωματάρια

| |
Έβερεστ έχασε πάγο που ! από πηλό που αποκαλύπτουν 1

*
αντιστοιχεί σε 2000 έτη στοιχεία για την καθημερινή 

το Βέλγιο και την Ελβετία μέσα σε μόλις 25 χρόνια ζωή στην αρχαία Αίγυπτο

·■**■
%

Νεα ερευνά υποστηρίζει πως ίσως Δεδομένα που συλλεχθηκαν Τα λουλούδια στο Ηνωμε\ 
ο άνθρωπος χάνει σταδιακά την από μετεωρίτη δείχνουν ότι στο Βασίλειο ανθίζουν πλέον 

αίσθηση της όσφρησής του λόγω I ηλιακό μας σύστημα υπήρχε έναν μήνα νωρίτερα 
αλλαγών στα γονίδια τα σχετικά ! νερό πολύ πριν τη δημιουργία I απ’ ότι άνθιζαν κατά τη 

με το οσφρητικό σύστημα του πλανήτη Γη δεκαετία του 1980

«Σκέφτομαι τι κακό όνομα θάχουμε βγάνει στο σόμπαν. Θ' ακοόν “γήινος” και Θα
4, Ελληνοκύπριος συγγραφέας & ποιητής
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■■I ΐ7 ηχω
Η σύγκριση πεπραγμένων αποτυχίας Πόσοι κύκλοι του “Κινούμαι

το δημόσιο συμφέρον

Γράφει 
ο Πάρις

ΚουκουλόπουΛος

Ο
 κατάλογος της απραξίας 
και εντέλει της ανικανό
τητας είναι μακρύς, ελά
χιστους όμως ενδιαφέρει η 

σύγκριση πεπραγμένων αποτυ
χίας. Συγκεκριμένες απαντή
σεις περιμένουν οι πολίτες που 
μπορούν να βγάλουν την πε
ριοχή από το αδιέξοδο, όχι κο
κορομαχίες.
Η αυτόνομη πορεία για το ΠΑΣΟΚ- 
Κίνημα Αλλαγής αποτελεί αταλάν- 
τευτη επιλογή όσο κι αν αυτό ενο
χλεί τη ΝΔ και το ΣΥΡΙΖΑ εξίσου. 
Η εντολή που έχει ο Νίκος Αν- 
δρουλάκης, η εντολή που έχουμε 
όλοι μας από 270.000 πολίτες είναι 
σαφής και δεν επιτρέπει παρεκ
κλίσεις. Η επιλογή μας εξάλλου 
ενισχύεται από την ίδια την πραγ
ματικότητα καθώς μια αίσθηση 
αδιεξόδου φαίνεται να κυριαρχεί 
σταδιακά στη χώρα την ίδια ώρα 
που οι πολίτες απορρίπτουν με σα
φήνεια την επιστροφή στο χθες. 
Τρεις μέρες στη Βουλή παρακο
λουθήσαμε την αντιπαράθεση πε
πραγμένων αποτυχίας των δυο τε
λευταίων κυβερνήσεων σε 
υψηλούς τόνους. Η προσπάθεια 
αμφοτέρων ήταν και είναι να απο
δείξουν ότι οι άλλοι είναι χειρότε
ροι. Αντιπαράθεση μακριά από τις 
σύγχρονες ανάγκες της χώρας 
που οδηγεί στην παγίωση μιας 
κοινωνίας χαμηλών προσδοκιών. 
Η αποτυχία των δυο τελευταίων 
κυβερνήσεων δεν περιορίζεται 
στον κρίσιμο τομέα της πολιτικής 
προστασίας· τουναντίον αφορά 
και περιλαμβάνει τομείς μείζονος 
σημασίας για την πορεία της χώ
ρας, από την έλλειψη ρευστότητας 
μέχρι την επιτάχυνση απονομής 
δικαιοσύνης. Υπάρχει εδώ ένα 
πολύ συγκεκριμένο παράδειγμα 
για τα πεπραγμένα τους που απο- 
δεικνύει του λόγου το αληθές και 
έρχεται από τη Δυτική Μακεδονία. 
Ο ΣΥΡΙΖΑ ξεκίνησε το 2015 τη 
σιωπηρή απολιγνιτοποίηση μει
ώνοντας την παραγωγή λιγνίτη 
στο 50% χωρίς κανένα σχέδιο για

την επόμενη μέρα των λιγνιτοφό- 
ρων περιοχών και άφησε πίσω 
του τα συντρίμμια μιας πρωτοφα
νούς ύφεσης στην ενεργειακή 
καρδιά της χώρας. Σύμφωνα με 
τα επίσημα στοιχεία της ΕΛΣΤΑΤ 
μεταξύ 2015-19 η Κοζάνη σημεί
ωσε ύφεση 28,1 % και η Φλώρινα 
αντίστοιχα 23,5%. Συνολικά στην 
περιφέρεια Δ.Μ. στα χρόνια του 
ΣΥΡΙΖΑ καταγράφηκε ύφεση 
23,2% όταν η χώρα σημείωσε, την 
έστω πενιχρή, ανάπτυξη 3,4% 
στην ίδια περίοδο.
Η ΝΔ από τα τέλη του 2019 έδωσε 
βίαιο χαρακτήρα στην απολιγνιτο- 
ποίηση και 2,5 χρόνια τώρα αγω
νίζεται να παρουσιάσει το σχέδιο 
που δεν έχει οδηγώντας την πε
ριοχή σε τραγικό αδιέξοδο. Έτσι 
το 2020 που η πανδημία προκά- 
λεσε στη χώρα ύφεση 9% στη 
Δ.Μ. αντίστοιχα είχαμε ύφεση 
14,5%, με τις ενεργειακές περιο
χές, Κοζανη-Φλωρινα, να αγγί
ζουν το 16%.
Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος 
του προβλήματος αρκούν τα δια
θέσιμα επίσημα στοιχεία και οι 
προβλέψεις του προϋπολογισμού 
για την ελληνική οικονομία.
Το ονομαστικό ΑΕΠ της χώρας στο 
τέλος του 2022 θα είναι πολύ 
κοντά στο ΑΕΠ του 2012 με πολύ 
μικρή απόκλιση, θετική ή αρνη
τική. Το ονομαστικό ΑΕΠ στην ΠΕ 
Κοζάνης αναμένεται να κλείσει φέ
τος κάτω του 50% σε σχέση με το 
2012 συμπαρασύροντας σε αντί
στοιχη απώλεια άνω του 40% τη 
Δυτική Μακεδονία. Η πληθυ- 
σμιακή συρρίκνωση της περιφέ
ρειας, άμεση συνέπεια της οικο
νομικής, θα πιστοποιηθεί με την 
απογραφή ωστόσο είναι ήδη γνω
στό ότι η περιοχή κατέχει και αυτό 
το θλιβερό πρωτείο.
Η καταστροφή που υφίσταται η 
Δυτική Μακεδονία σήμερα μόνο 
με τον εμφύλιο πόλεμο μπορεί να 
συγκριθεί, τότε που ο πολύπαθος 
τόπος έχανε τον ανθό του στα πε
δία των μαχών
και μετέπειτα στη μετανάστευση 
και την εξορία. Τίποτα δεν είναι τυ
χαίο, ούτε βέβαια εισαγόμενο, σε 
αυτή την οδυνηρή εξέλιξη για την 
οποία ευθύνονται εξίσου και στο 
ακέραιο οι δυο πρωθυπουργοί, 
Τσίπρας και Μητσοτάκης και οι κυ
βερνήσεις τους.
-Κοινό στοιχείο των δυο κυβερ
νήσεων : αγνόηση του εθνικού 
χαμυκιΓ,,-.α που έχει η πρόνοια 
στήριξης μιας ακριτικής περιοχής 
που αποτελεί πύλη εισόδου από 
δυο γειτονικές χώρες.
-Κοινό στοιχείο των δυο κυβερ
νήσεων η παντελής έλλειψη εναλ
λακτικού σχεδίου για μια περιφέ
ρεια που δε μπορεί να μπει στον 
αυτόματο πιλότο της «ανάπτυξης» 
μέσω τουρισμού καθώς είναι η 
μόνη που δε βρέχεται από θά

λασσα.
-Κοινό στοιχείο των δυο κυβερ
νήσεων ο ενταφιασμός κρίσιμων 
υποδομών όπως η σιδηροδρομική 
σύνδεση της περιφέρειας με την 
Ηγουμενίτσα και την Αθήνα. Η 
συγκεκριμένη υποδομή είχε συμ- 
περιληφθεί στα έργα εθνικής προ- 
τεραιότηταςτο 2014 με έτοιμη με
λέτη και . εγκεκριμένους 
περιβαλλοντικούς όρους. Ο ΣΥ- 
ΡΙΖΑ εξαφάνισε το έργο και η ΝΔ 
στον πρόσφατο κατάλογο σιδηρο
δρομικών έργων, ύψους 4,5 δις 
ευρώ, πολύ απλά δεν το εμφάνισε. 
Ο κατάλογος της απραξίας και εν- 
τέλει της ανικανότητας είναι μα
κρύς, ελάχιστους όμως ενδιαφέρει 
η σύγκριση πεπραγμένων αποτυ
χίας. Συγκεκριμένες απαντήσεις 
περιμένουν οι πολίτες που μπο
ρούν να βγάλουν την περιοχή από 
το αδιέξοδο, όχι κοκορομαχίες. 
Αυτό το δρόμο επιλέξαμε στο ΠΑ- 
ΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής και έχουμε 
ολοκληρωμένο, συγκροτημένο 
και δημοσιευμένο σχέδιο για τη δί
καιη μετάβαση στις λιγνιτοφόρες 
περιοχές με εμβληματική μας 
πρόταση την Ενεργειακή Δημο
κρατία που απαντά πειστικά στις 
μεγάλες προκλήσεις της Κλιματι
κής Αλλαγής και των ανισοτήτων. 
Η ενεργειακή αναβάθμιση των 
80.000 κτηρίων της Δυτικής Μα
κεδονίας μέχρι το 2030 με ιδιοπα- 
ραγωγή ΗΕ και οι ενεργειακές κοι
νότητες είναι απόλυτα συμβατές 
με το ευρωπαϊκό πλαίσιο και κα
θιστούν την περιοχή πρότυπο 
ενεργειακής μετάβασης. Με την 
ισχυρή μόχλευση (περίπου 4) και 
τη δυνατότητα άμεσης εκκίνησης 
της δράσης ενισχύεται αποφασι
στικά το εισόδημα (ΑΕΠ) και πα
ράλληλα δίνεται ο απαραίτητος 
χρόνος για την υλοποίηση των βα
σικών υποδομών και των επεν
δύσεων που προτείνουμε.

ΕΠΙΛΟΓΟΣ
Το γενικότερο συμπέρασμα που 
προκύπτει από το παράδειγμα της 
Δυτικής Μακεδονίας δεν αφορά 
μόνο αυτούς που υφίστανται τις 
άμεσες συνέπειες. Η προφανής 
αδυναμία κατανόησης των συνε
πειών που έχει η ενεργειακή με
τάβαση και η απρονοησία σχεδίου 
ώστε να είναι ομαλή και δίκαιη 
αφορά όλους τους πολίτες της χώ
ρας. Όταν δεν μπορείς να σταθείς 
ικανοποιητικά στο πρόβλημα μιας 
περιοχής 250.000 κατοίκων πως 
θα ανταποκριθείς σε ένα αντί
στοιχο πρόβλημα που αφορά όλη 
την επικράτεια;
Το ερώτημα δεν είναι ρητορικό 
ακριβώς γιατί ζούμε σε καιρούς 
μιας ιστορικής μετάβασης με σα- 
ρωτικό χαρακτήρα. Η Κλιματική 
Αλλαγή, η τεχνολογική επανά
σταση και οι πρωτοφανείς ανισό
τητες κυριαρχούν στη νεα πολιτική 
ατζέντα και η Ελλάδα δεν αποτελεί 
εξαίρεση.Μια μετάβαση ιστορικών 
διαστάσεων έχουμε να αντιμετω
πίσουμε και η επιτυχία προϋπο
θέτει ανοιχτά μυαλά και σκληρή 
δουλειά. Τα εγχειρίδια «έλεγχος 
επικοινωνίας» και «δημαγωγία και 
λαϊκισμός» είναι ίσως χρήσιμα για 
την επιβίωση της ΝΔ και του ΣΥ- 
ΡΙΖΑ δε δίνουν όμως απάντηση σε 
κανένα σύγχρονο πρόβλημα.
Δεν έχουμε ως ΠΑΣΟΚ-Κίνημα 
Αλλαγής κανένα λόγο να γίνουμε 
μέρος της αδιέξοδης πόλωσης 
που προωθούν με επιμέλεια η ΝΔ 
και ο ΣΥΡΙΖΑ γιατί οδηγός μας εί
ναι το δημόσιο συμφέρον και όχι 
το μικροκομματικό.

*0 κ. Παρις ΚουκουλόπουΛος 
Μέλος Πολιτικού Συμβουλίου 
στο Κίνημα Αλλαγής
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Ηλεκτρικά” πρέπει να περάσουν

Α
νακοινώθηκε στις δηλαδή που κάνουν πολλά χιλιό-
02.02.2022 από τον μέτρα καθημερινά, να προχωρή- *■

Υπουργό Περιβάλλοντος σουμε στα εταιρικά, για να κατα- 
& Ενέργειας η έναρξη του δεύ- λήξουμε στα ιδιωτικά οχήματα, 
τερου κύκλου του 'Κινούμαι 0 ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ έχει επισημάνει την 
Ηλεκτρικά’ τον Απρίλιο. Σε αν- σημαντική έλλειψη σχεδιασμού 
τίθεση όμως με το πανηγυρικό στον πρώτο κύκλο του 'Κινούμαι 
κλίμα και την αισιοδοξία που Ηλεκτρικά’, κάτι που συνεχίζεται 
εκπέμπει το ΥΠΕΝ, μέχρι σή- και στο δεύτερο κύκλο. Δεν υπάρ- 
μερα το 'Κινούμαι Ηλεκτρικά* χει καμιά αναφορά σε δημόσια 
δεν έχει εξυπηρετήσει το σκοπό μέσα μεταφοράς, ενώ από το δια- 
του, γεγονός που επιβεβαίωνε- γωνισμό του Υπουργείου Υποδο- 
ται και από τα ποσοτικά στοι- μών & Μεταφορών δεν περιμέ- 
χεία. νουμε να δούμε ηλεκτρικά
Η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου λεωφορεία ούτε το 2022. Καμιά
θριαμβολογεί για τις 19.000 αιτή- αναφορά επίσης σε φορτηγά και
σεις του πρώτου κύκλου, που οχήματα εφοδιαστικής αλυσίδας, 
όμως αποτυπώνουν το αρχικό εν- ενώ θα έπρεπε να δοθούν ισχυρά
διαφέρον και όχι τις εγκρίσεις και οικονομικά κίνητρα, λόγω του _
την απορρόφηση. Ας ανακοινώσει υψηλού κόστους για τον εξηλε- 
το ΥΠΕΝ ποια είναι η απορρόφηση κτρισμό του στόλου. Και σε ό,τι 
μέχρι σήμερα σε σύγκριση με την αφορά τα ταξί, έχει εξαγγελθεί μεν 
εξαγγελία Μητσοτάκη για 100 εκ. ξεχωριστό Πρόγραμμα από το Τα- 
ευρώ εντός του 2021. μείο Ανάκαμψης, αλλά με μικρό
Ο πρώτος κύκλος έκλεισε με το ποσοτικά αποτύπωμα. Η αποτυχία 
ηλεκτρικό ποδήλατο ως απόλυτο του προγράμματος για τα ταξί φαί- 
κυρίαρχο. 0 εξηλεκτρισμός όμως νεται και από την αποτυχία του 
των μεταφορών επιτυγχάνεται ξε- πρώτου κύκλου, με τις πωλήσεις
κινώντας από τα οχήματα που ήδη ηλεκτρικών ταξί να μετριούνται 
κυκλοφορούν στο δρόμο, δηλαδή στα δάχτυλα, κάνοντας σαφές ότι 
τα αυτοκίνητα. Κι εκεί τα στοιχεία η επιδότηση ήταν ιδιαίτερα χα- 
δεν είναι καθόλου ενθαρρυντικά, μηλή για τον ήδη ταλαιπωρημένο 
αφού, όπως πληροφορούμαστε, κλάδο.
μόλις 10% του συνολικού προ- Ας μην ξεχνάμε επίσης τις μεγάλες 
ϋπολογισμού του πρώτου κύκλου καθυστερήσεις στο πρόγραμμα 
δόθηκε για την αγορά ηλεκτρικού υλοποίησης των Σχεδίων Φόρτι- 
αυτοκινήτου. σης Ηλεκτρικών Οχημάτων
Παρά τα λίγα αυτοκίνητα που αγο- (ΣΦΗΟ), όπου θα έπρεπε να έχει 
ράστηκαν μέσω του “Κινούμαι ολοκληρωθεί ένα χρόνο πριν και 
Ηλεκτρικά”, το 2021 αποτέλεσε αντί γι’αυτό, μετράμε παρατάσεις.
«χρονιά ρεκόρ για τις ταξινομήσεις Είναι λοιπόν εμφανές ότι η κυβέρ- 
ηλεκτρικών οχημάτων», όπωςτό- νηση αντιμετωπίζει και το θέμα 
νισε ο κ. Σκρέκας και μάλιστα «ο της ηλεκτροκίνησης με καθαρά 
στόχος στο ΕΣΕΚ υπερκαλύφθηκε επικοινωνιακούς όρους, αφού 
κατά 186%». Αυτό αποδεικνύει ότι αντί να κάνει αποτίμηση του πρώ
τα ηλεκτρικά αυτοκίνητα αφορούν του κύκλου του 'Κινούμαι Ηλε- 
μόνο τις πολύ υψηλές εισόδημα- κτρικά’, προχωρά πρόχειρα σε 
τικές κατηγορίες, γι’ αυτό και αύξηση των επιδοτήσεων των 
πολύ λίγοι εκμεταλλεύτηκαν την εηιμέρους κατηγοριών, δηλαδή 
επιδότηση του 'Κινούμαι Ηλε- απλά «μοιράζει χρήμα», ενώ ο 
κτρικά', εφόσον είχαν τη δυνατό- στρατηγικός σχεδιασμός αποτελεί 
τητα να αγοράσουν το ηλεκτρικό άγνωστη για εκείνους έννοια, 
αυτοκίνητο της αρεσκείας τους Χρειάζονται πολλά παραπάνω για 
χωρίς επιδότηση. Μένει να δούμε τη διείσδυση της ηλεκτροκίνησης 
αν η αύξηση κατά 10% της επιδό- στον τομέα των μεταφορών και 
τησης για αγορά ηλεκτρικού αυ- δεν ξέρουμε πόσοι κύκλοι του 
τοκινήτου στο δεύτερο κύκλο θα Προγράμματος πρέπει να περά- 
είναι αρκετή, για να καταφέρουν σουν για να γίνει αυτό αντιληπτό 
περισσότεροι να αλλάξουν το συμ- από την πολιτική ηγεσία του 
βατικό τους αυτοκίνητο με ηλε- Υπουργείου Περιβάλλοντος και 
κτρικό. Ενέργειας.
Παρ' όλα αυτά, το «στοίχημα» Σωκράτης Φάμελλος,
στην πορεία του εξηλεκτρισμού Τομεάρχης Περιβάλλοντος & 
των μεταφορών είναι να ξεκινή- Ενέργειας
σουμε από τα δημόσια μέσα με- Πέτη Πέρκα, Αναπληρώτρια 
ταφοράς, τα επαγγελματικά οχή- Τομεάρχης Περιβάλλοντος 
ματα, φορτηγά και ταξί, οχήματα & Ενέργειας
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Πολιτική Απόφαση Γενικής Συνέλευσης «Αριστερής 
Συμπόρευσης για την ΑΝΑΤΡΟΠΗ στη Δυτική Μακεδονία»

Π
ραγματοποιήθηκε μέσω τηλεδιάσκεψης στις 
26/1/2022 η τακτική Γενική Συνέλευση του Πε
ριφερειακού Σχήματός μας με την παρουσία αρ
κετών μελών και φίλων του.

Κοινή ήταν η διαπίστωση ότι η Κυβέρνηση της ΝΔ και το 
προηγούμενο διάστημα συνέχισε τη σκληρή ταξική πολιτική 
με νόμους μέτρα και διατάξεις που στρέφονται ενάντια στα 
συμφέροντα και τα δικαιώματα των εργαζομένων, των συν
ταξιούχων, των αυτοαπασχολούμενων και το Λαό γενικό
τερα.
0 Νόμος Χατζηδάκη περνάει στο στάδιο της υλοποίησης, 
με κατάργηση των Συλλογικών Συμβάσεων και υπογραφή 
ατομικών, με κατάργηση του δώρου, απλήρωτες υπερω
ρίες, χτύπημα στις Συνδικαλιστικές ελευθερίες, ιδιωτικο
ποίηση του ασφαλιστικού κ.α Ψηφίζονται και υλοποιούνται 
νόμοι και διατάξεις για μια επιχειρηματική παιδεία των λίγων, - 
για το σχολείο της αγοράς, με τα παιδιά του λαού να κό
βονται από τα πανεπιστήμια. Αστυνομία στα ΑΕΙ, απαγο
ρεύσεις για τις απεργίες, τα συνδικάτα, τις διαδηλώσεις. 
Βρισκόμενοι μπροστά σε ένα νέο κύμα της πανδημίας και 
πλέον γίνεται σε όλους κατανοητό ότι η Κυβέρνηση της 
ΝΔ, παρά τις διαβεβαιώσεις περί του αντιθέτου, και παρά 
τα αντιδημοκρατικά, αντιλαϊκά μέτρα που πήρε, στάθηκε 
ανίκανη να αντιμετωπίσει αποτελεσματικά την Πανδημία. 
Σήμερα η Χώρα μας, που καταγράφει ήδη 23.500 θανάτους, 
κατατάσσεται 6η στην ΕΕ των 27 κρατών στο επίπεδο της 
θνησιμότητας ανάλογα με τα κρούσματα.
Η Κυβέρνηση της ΝΔ αφού δεν κατάφερε να πείσει το λαό 
να εμβολιαστεί βρήκε ευκαιρία να εντείνει την αστυνομο
κρατία, την καταστολή και τον περιορισμό δημοκρατικών 
δικαιωμάτων. Επιβάλει πρόστιμα σε συνταξιούχους, απο- 
μακρύνει υγειονομικούς, διαλύει το ΕΣΥ, με πρόσχημα τον 
μη εμβολιασμό τους.
Αξιοποίησε την πανδημία για την πειθάρχηση του κοινωνι
κού σώματος και τον περιορισμό των δημοκρατικών δι
καιωμάτων, με απότομη κλιμάκωση του αυταρχισμού την 
αστυνομική αυθαιρεσία και την καταστολή, κυρίως απέναντι 
στη νεολαία. Ταυτόχρονα παίρνει μέτρα υπέρ της ιδιωτικής 
υγείας και κάνοντας απολύσεις ενώ η πανδημία και οι λαϊκές 
ανάγκες χρειάζεται προσλήψεις και ισχυρό δημόσιο σύστημα 
υγείας και ετοιμάζεται να κάνει το επόμενο βήμα στην πλήρη 
ιδιωτικοποίηση της υγείας. Ετοιμάζεται ένα νέο σχέδιο απα
ξίωσης, υποβάθμισης και κατάργησης όλων των επαρχια
κών νοσοκομείων και τη δημιουργία, μέσω ΣΔΙΤ, (είσοδος 
της ιδιωτικής κερδοσκοπίας) Περιφερειακών νοσοκομείων. 
Στόχος εκτός των άλλων είναι να μειωθούν συνολικά οι 
κλίνες και το προσωπικό συρρικνώνοντας δραστικά τη δη
μόσια υγεία.
Η αύξηση της ανεργίας, η συρρίκνωση ολόκληρων κλάδων, 
και η μείωση των εισοδημάτων έχουν δημιουργήσει συν
θήκες ακραίας εισοδηματικής φτώχειας για μεγάλο μέρος 
του πληθυσμού.
Οι πυρκαγιές του Καλοκαιριού και οι πρόσφατες χιονοπτώ
σεις ανέδειξαν με τον πιο δραματικό τρόπο την εγκατάλειψη, 
το ξεχαρβάλωμα και τη συνεχή αποσύνθεση του κρατικού 
μηχανισμού και της Τοπικής Αυτοδιοίκησης. Ο προσανατο
λισμός τους, όπως εκπορεύεται και από την ΕΕ, βρίσκεται 
στα ΣΔΙΤ και στην ιδιωτικοποίηση όλων των δικτύων και 
των υποδομών. Απέναντι σ αυτή την κατάσταση η αξιωμα
τική αντιπολίτευση του ΣΥΡΙΖΑ απαντάει με πρόταση μομφής 
ξεχνώντας και τα δικά της αντίστοιχα χάλια όπως τα ζήσαμε 
στο Μάτι και αλλού.

ΔΥΤΙΚΗ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ
Στο πεδίο της λεγάμενης απολιγνιτοποίησης συνεχίζεται το 
καταστροφικό έργο της αποβιομηχάνισης, της περιβαλλον
τικής υποβάθμισης και της εγκατάλειψης των ορυχείων

από τη ΔΕΗ που έφερε ήδη τα πρώτα καταστροφικά απο
τελέσματα όπως με ακρίβεια τα είχαμε περιγράφει στην Ει
σήγησή μας, στην Ημερίδα που έγινε στις 26/1/2020). 
Χαρακτηριστικά όπως αναφέραμε «το ντόμινο» των κατο
λισθήσεων ξεκίνησε και αναμένονται δραματικές σκηνές 
στα χωριά Ανάργυροι και Βαλτόνερα τα οποία «βαδίζουν 
ολοταχώς» προς τον πάτο του Ορυχείου Αμυνταίου. Δημι- 
ουργείται άμεσος κίνδυνος μείωσης της στάθμης έως και 
ολικής εξαφάνισης του συστήματος των τεσσάρων λιμνών 
του Αμυνταίου (Βεγορίτιδα, Χειμαδίτιδα, Ζάζαρη και Πετρών) 
Δυστυχώς επαληθεύτηκε και στο θέμα των αυταναφλέξεων 
που εξελίχθηκαν το καλοκαίρι στις αποθέσεις του Παλιού 
Ορυχείου Κομάνου και έδωσαν εκπομπές μονοξειδίου του 
άνθρακα, το οποίο δημιούργησε πολλά και σοβαρά προ
βλήματα υγείας στους κατοίκους του Καρυοχωρίου και του 
Αγίσυ Χριστοφόρου. Πρόκειται για κομμάτια κάρβουνα πε
ταμένα στις αποθέσεις. Αν πράγματι, όπως προειδοποιήσαμε, 
αρπάξουν φωτιά τα κοιτάσματα ίσως να χρειαστεί να εκκε
νωθούν χωριά και Πόλεις ολόκληρες επειδή το μονοξείδιο 
που θα βγει στην ατμόσφαιρα θα είναι σε μεγάλες ποσότητες 
και θα δημιουργήσει σοβαρές αναπνευστικές παθήσεις που 
μπορεί να επιφέρουν ακόμα και τον θάνατο.
Η εγκατάσταση τεχνολογιών «πράσινης ενέργειας» (Ανεμο- 
γεννήτριες και Φωτοβολταϊκά) που ακόμα και η λέξη «πρά
σινη» αντηχεί πλέον σαν κοροϊδία έφερε τεράστιες περιβαλ
λοντικές καταστροφές. Δένδρα κόβονται, λιβάδια στρώνονται 
με γυαλί, εύφορα χωράφια ακόμα και σε αρδεύσιμες περιο
χές αντί για παραγωγικές καλλιέργειες γεμίζουν καθρέφτες 
και παλιοσίδερα. Οι ΤΟΕΒ της Περιοχής δέχονται κι αυτό το 
πλήγμα και οι περισσότεροι είναι καταχρεωμένοι και έτοιμοι 
για λουκέτο Οι τελευταίοι πράσινοι πνεύμονες της Περιοχής 
καταστρέφονται για να εγκατασταθούν αμφιβόλου χρησιμό
τητας Αιολικά και Φωτοβολταϊκά.
Και η καταστροφή του περιβάλλοντος και της Δυτικής Μα
κεδονίας γενικότερα συνεχίζεται με αμείωτη ένταση και 
«αστείρευτη φαντασία» του Κεφαλαίου, της ΕΕ και της Κυ
βέρνησης. Συγκεκριμένα: φαίνεται να μην εγκαταλείπεται 
το Σχέδιο για ταφή βιομηχανικών υπολειμμάτων αμιάντου 
στο χώρο των πρώην ΜΑΒΕ όπως και η εισαγωγή και η 
καύση σκουηιδιών ολόκληρης της Βόρειας Ελλάδας στα 
εγκαταλειμμένα λιγνιτωρυχεία.
Παράλληλα όμως αναπτύσσεται και ένα νέο, ρωμαλέο και 
εν δυνάμει ανατρεπτικό κίνημα που αμφισβητεί το δικαίωμα 
του κεφαλαίου να του καταστρέφει το μέλλον, να του πο- 
δοπατεί τα όνειρα. Το κίνημα αυτό ξεκινάει με την προστασία 
των δασών, των νερών, της βιοποικιλότητας και γενικότερα 
της φύσης αλλά επεκτείνεται και στα δικαιώματα των αγρο
τών, των κτηνοτροφών, των μελισσοκόμων κλπ. Είναι ένα 
κίνημα που στην πλειοψηφία του πολιτικοποιείται ραγδαία, 
εναντιώνεται στις ιδιωτικοποιήσεις των νερών και της ενέρ
γειας, ζητάει δημόσια ενέργεια, δημόσια διαχείριση περι
βάλλοντος. Σταδιακά και βασανιστικά αμφισβητεί το ίδιο το 
σύστημα που εκμεταλλεύεται ασύστολα ανθρώπους, ζώα 
και φυσικό περιβάλλον.
Το κίνημα αυτό έδωσε τους δικούς του αγώνες το προ
ηγούμενο διάστημα πετυχαίνοντας ήδη τις πρώτες του νίκες 
(απόσυρση ανεμογεννητριών στο Νυμφαίο, στη λίμνη Πο- 
λυφύτου κ.α) οι οποίες καταρρίπτουν τα επιχειρήματα της 
αναποτελεσματικότητας των αγώνων και της ηττοπάθειας. 
Σε άμεσο κίνδυνο παύσης λειτουργίας βρίσκονται όλες οι 
Τηλεθερμάνσεις της Περιοχής μας. Η τηλεθέρμανση της 
Κοζάνης αντιμετωπίζει κίνδυνο διακοπής λόγω μη έναρξη 
λειτουργίας της μονάδα 5 του ΑΗΣ Αγίου Δημητρίου όπου 
κατασκευάζεται μονάδα αποθείωσης και συχνά -πυκνά έρ
χονται κυβερνητικές εντολές διακοπής και των μονάδων 3 
και 4. Η τηλεθέρμανση της Πτολεμάίδας λειτουργεί με δυο 
ηλεκτρολέβητες που έχουν τοποθετηθεί στον ΑΗΣ Καρδιάς.

Η τηλεθέρμανση Αμυνταίου λειτουργεί από πέρσι με βιομάζα 
η οποία όμως είναι εισαγόμενη και πανάκριβη για αυτό κα
ταφεύγει πολλές φορές στην καύση λιγνίτη και η τηλεθέρ
μανση Φλώρινας έχει εγκαταλειφθεί πλέον και ως σκέψη. 
Οι τηλεθερμάνσεις είναι μία από τις «παράπλευρες απώ
λειες» της απολιγνιτοποίησης και πρέπει με τους αγώνες 
μας όχι μόνο να τις διατηρήσουμε αλλά να παραμείνουν 
δημόσιες και να προσφέρουν πραγματικά φθηνή θέρμανση 
στο Λαό της Περιοχής. Ως Περιφερειακό Σχήμα πήραμε την 
πρωτοβουλία να συναντηθούμε με τους εκπροσώπους των 
εργαζομένων στις τηλεθερμάνσεις (έχουμε συναντηθεί ήδη 
με το Σωματείο ΔΕΥΑΚοζάνης) για να ακούσουμε τις από
ψεις τους για τη διαμόρφωση των τελικών μας προτάσεων 
και ένα πρόγραμμα αγώνων.
Γενικότερα, στο μέτρο των δυνάμεων και των δυνατοτήτων 
μας, κάναμε πράξη την προεκλογική μας υπόσχεση και εί
χαμε παρουσία εκεί όπου ο λαός της Δυτικής Μακεδονίας 
αγωνιζόταν και διεκδικούσε το δίκιο του.
Ταυτόχρονα είχαμε μια αξιοπρεπή, δυναμική και πολύ
πλευρη παρουσία εντός του Περιφερειακού Συμβουλίου 
όπου προσπαθήσαμε και εν ηολλοίς τα καταφέραμε να γί
νουμε η φωνή των κινημάτων και των αγωνιζόμενων κα
τοίκων της Δυτικής Μακεδονίας.

Άξονες προγράμματος δράσης:
Με βάση τα προηγούμενα ο προγραμματισμός δράσης πρέ
πει να κινηθεί στους εξής άξονες:
• Πρώτο καθήκον η οργάνωση του Μετώπου ενάντια στις 
αυξήσεις στο ρεύμα και στα είδη ευρείας Λαϊκής κατανά
λωσης. Πρώτος σταθμός η 5η Φεβρουάριου που είναι Πα
νελλήνια ημέρα δράσης ενάντια στις αυξήσεις.
• Αγώνας για στήριξη και αναβάθμιση της δημόσιας υγείας 
και παιδείας. Καμία υποβάθμιση, αλλαγή χρήσης, κλείσιμο 
νοσοκομείου, κλινικής, Κέντρου υγείας κλπ.
• Απαιτούμε την επαναπρόσληψη όλων των προσωρινά 
απολυμένων υγειονομικών. Να καταργηθεί αμέσως το Χα
ράτσι των 100 ευρώ που έχει επιβληθεί από την Κυβέρνηση 
στους ανεμβολίαστους άνω των 60 ετών.
• Αγώνας οργανωμένος, ενωτικός και μαζικός ενάντια στην 
αποβιομηχάνιση, την Ανεργία των εποχιακών και εργολα
βικών εργαζομένων, το κλείσιμο μεταποίησης και επιχει
ρήσεων τριτογενούς τομέα. Να σταματήσουμε την αιμορ
ραγία από την εγκατάλειψη της Δ. Μακεδονίας κυρίως από 
νέους και επιστημονικούς καταρτισμένους.
• Ενόψει και των αβάσταχτων ανατιμήσεων του ηλεκτρικού 
ρεύματος Να ακυρωθεί και να επαναπροσδιοριστεί το πρό
γραμμα κλεισίματος των λιγνιτικών εργοστασίων. Οι ατμοη- 
λεκτρικές μονάδες που εκπληρώνουν τις Περιβαλλοντικές 
απαιτήσεις της Ευρωπαϊκής Επιτροπής ή μπορούν μέσω ανα
βαθμίσεων να τις πετύχουν να συνεχίσουν τη λειτουργία τους 
όσο χρειαστεί και'ΟΧΙ νωρίτερα από την τελική αποκατάσταση 
των εδαφών των σταματημένων και εν ενεργεία Ορυχείων
• Να σταματήσουμε το πρόγραμμα τπς εγκατάλειψης των 
ανοιχτών ορυχείων αναδεικνύοντας τις περιβαλλοντικές, 
οικονομικές και κοινωνικές συνέπειες
• Να μην επιτρέψουμε την περεταίρω περιβαλλοντική υπο
βάθμισα και την αύξηση των προβλημάτων υγείας των κα
τοίκων της Περιοχής μας από την εισαγωγή και καύση 
σκουηιδιών και από τη λειτουργία του νεκροταφείου αμιάν
του στα ΜΑΒΕ
• Μαζί με τα κινήματα να αηοτρέψουμε την καταστροφή 
των δασών και του φυσικού τοπίου, της βιοποικιλότητας, 
της καλλιεργήσιμης γης, των βοσκοτόπων, των λιμνών, της 
αλιείας, μελισσοκομίας κλπ από την αθρόα εγκατάσταση 
αιολικών και Φωτοβολταϊκών βιομηχανικής κλίμακας
• θα συμβάλουμε στον αγώνα των σωματείων και των κα
τοίκων για τη συνέχιση λειτουργίας όλων των τηλεθερμάν- 
σεων της Περιοχής. Το επόμενο διάστημα προγραμματί
ζουμε συναντήσεις με τους εκπροσώπους των εργαζομένων 
από όπου θα προκόψουν και οι τελικές προτάσεις μας.

«Αριστερή Συμπόρευση για την ΑΝΑΤΡΟΠΗ 
στη Δυτική Μακεδονία»

ΜΠΡΟΣΤΑ για την παιδεία: Απονομή των βραβείων από την ΕυτοδαπΙτ

Τ
η διαδικτυακά βράβευση 1.105 αριστούχων για το εκπαιδευτικό έτος 2020 - 
2021 πραγματοποίησε η ΕυηώαηΙτστο πλαίσιο του Προγράμματος Εταιρικής Κοι
νωνικής Ευθύνης ΜΠΡΟΣΤΑ για την παιδεία, επιβεβαιώνοντας τη δέσμευσή της 
στη συνεπή επιβράβευση της αριστείας εδώ και δεκαεννέα (19) χρόνια και την ανα

γνώριση του πρωτεύοντος ρόλου της Παιδείας στη συλλογική πρόοδο της χώρας.
Η βράβευση πραγματοποιήθηκε και φέτος διαδικτυακά, καθώς τα περιοριστικά μέτρα για 
την καταπολέμηση της πανδημίας δεν επέτρεψαν την πραγματοποίηση των καθιερωμένων 
τελετών βράβευσης σε όλη την Ελλάδα. Τα βραβεία εστάλησαν στους αριστούχους με ΟΡ 
ΘΟΩΕ τα οποία μπορούσαν να σαρώσουν (εεθπ) προκειμένου να τα δουν τρισδιάστατα, να 
φωτογραφηθούν με αυτά και να τα μοιραστούν με την οικογένεια και τους φίλους τους, 
μέσω των δοάθίπηεάία.
Οι 1.105 φετινοί αριστούχοι που κατάφεραν να διακριθούν στο δύσκολο και απαιτητικό 
πεδίο της γνώσης παρά τις αντιξοότητες που αντιμετώπισαν εξαιτίας της πανδημίας,προ
στίθενται στη μεγάλη οικογένεια των συνολικά 50.560 νέων που έχουν βραβευθεί μέχρι 
σήμερα από την Τράπεζα, στο πλαίσιο του Προγράμματος. Πρόκειται για τη μακροβιότερη 
δράση ΕΚΕ της Τράπεζας που στηρίζει έμπρακτα τους αριστούχους οι οποίοι αποδεικνύουν 
περίτρανα πως η Παιδεία βρίσκεται διαχρονικά στην κορυφή της αξιακής πυραμίδας της 
ελληνικής κοινωνίας, αποτυπώνοντας μέσω της προσπάθειάς τουςτη διαρκή βούληση της 
νέας γενιάς να αποκτήσει σημαντικά εφόδια για το μέλλον της.
Η μακρόχρονη δέσμευση της ΕυπώσηΚ στην υλοποίηση του Προγράμματος αναδεικνύει 
το σεβασμό της σε αξίες όπως η γνώση και η αριστεία και συμβάλλει στην αναγνώριση του 
καθοριστικού ρόλου της παιδείας στην ατομική ολοκλήρωση και τη συλλογική πρόοδο. Το 
πρόγραμμα ΜΠΡΟΣΤΑ για την παιδεία βραβεύει τον πρώτο ή την πρώτη σε βαθμολογία 
στις πανελλαδικές εξετάσεις-με αριθμό μορίων οπό 18.000 και άνω- αριστούχο απόφοιτο,

σε κάθε ένα από τα 1.780 Γενικά και Επαγγελματικά Λύκεια της χώρας. Πραγματοποιείται 
με την υποστήριξη του υπουργείου Παιδείας και θρησκευμάτων και η επιβράβευση του 
κάθε αριστούχου συνοδεύεται από το χρηματικό ποσό των 800 ευρώ.
Η κατανομή των αριστούχων ανά νομό: Ν. Αιτωλοακαρνανίας 27, Ν. Αργολίδας 12, Ν. Αρ
καδίας 12, Ν. Άρτας, 7, Ν. Αττικής 350, Ν. Αχαΐας 33, Ν. Βοιωτίας 11, Ν. Γρεβενών 5, Ν. 
Δράμας 11, Ν. Δωδεκανήσου 23, Ν.Έβρου 11, Ν. Εύβοιας 27, Ν. Ευρυτανίας 2, Ν. Ζακύνθου 
5, Ν. Ηλείας 15, Ν. Ημαθίας 17, Ν. Ηρακλείου 29, Ν. Θεσπρωτίας 6, Ν. Θεσσαλονίκης 113, 
Ν. Ιωαννίνων 21, Ν. Καβάλας 12, Ν. Καρδίτσας 14, Ν. Καστοριάς 4, Ν. Κερκύρας 12, Ν. 
Κεφαλληνίας 4, Ν. Κιλκίς 8, Ν. Κοζάνης 17, Ν. Κορινθίας 20, Ν. Κυκλάδων 15, Ν. Λακωνίας 
10, Ν. Λάρισας 33, Ν.Λασιθίου 9, Ν. Λέσβου 18, Ν. Λευκάδας4, Ν. Μαγνησίας 20, Ν. Μεσ
σηνίας 18, Ν. ζάνθης 9, Ν. Πέλλας 10, Ν. Πιερίας 14, Ν. Πρέβεζας 7, Ν. Ρεθύμνου 7, Ν. 
Ροδόπης 4, Ν. Σάμου 3, Ν. Σερρών 18, Ν. Τρικάλων 17, Ν. Φθιώτιδας 16, Ν. Φλώρινας 6, 
Ν. Φωκίδας 3, Ν. Χαλκιδικής 11, Ν. Χανίων 15, Ν. Χίου 10.
Η Διοίκηση και τα στελέχη της ΕυιχώθηΚ ευχαριστούν όλα τα παιδιά που με την άοκνη 
προσπάθειά τους και τις διακρίσεις που επιτυγχάνουν τόσο στην αρχή της ακαδημαϊκής 
τους πορείας όσο και μετέπειτα στον επαγγελματικό τους βίο, αποτελούν την ελπίδα για το 
μέλλον του τόπου μας, αναδεικνύονται σε άξιους πρεσβευτές της χώρας μας ενώ στο πρό
σωπό τους αναγνωρίζεται το υψηλό επίπεδο της εκπαιδευτικής μας κοινότητας αλλά και η 
δύναμη της ελληνικής οικογένειας που διαχρονικά στηρίζει τα παιδιά στην επίτευξη των 
στόχων που θέτουν.
Το Πρόγραμμα Εταιρικής Κοινωνικής Ευθύνης «ΜΠΡΟΣΤΑ για την παιδεία», που το 2022 
συμπληρώνει 20 χρόνια συνεχούς συνεισφοράς στην παιδεία, αποδεικνύει έμπρακτα τον 
προσανατολισμό της Ευτοόσηΐτ στην πρωτοπορία, αναγνωρίζοντας και επιβραβεύοντας 
σήμερα όλους τους αυριανούς πρωτοπόρους._
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Οι ευφυείς...

Μέρος Δεύτερο

Β
έβαια, αρκετά χρόνια πρίν τον Βοναπάρτη 
η υπερβολική αγάπη για τον Χριστό έδωσε 
την ευκαιρία

να την εκδηλώσουν οι σταυροφόροι. Με απόλυτη 
πίστη στην αγάπη και την αφοσίωση κατάργησαν γε
νικώς την ζωοτροφία στις περιοχές μεταξύ Γερμανίας 
και Ισραήλ. Δεν έμεινε κότα και κουνέλι ούτε για 
δείγμα στους μόνιμους κατοίκους, γίναν ή λεμονάτα 
ή κοκκινιστά. Οι άνθρωποι απλώς εσφάγησαν και τα 
Ελληνικά μνημεία απεκόπησαν από την βάση τους 
(ες γην φέρειν) με βάση τις αρχές του κοκκινοτρίχη 
Αλάριχου και του Μέγα Θεοδόσιου. Εξαιρετικοί, 
αδαμάντινοι χαρακτήρες.
Κατόπιν είχαμε την τύχη να βρεθούμε μπροστά σε 
έναν άλλον εξ ίσου μεγάλο αν όχι μεγαλύτερο. Μιλάμε 
για τον κολοσσιαίο Αδελφό Χίτλερ. Αφού δούλεψε 
εκείνο το χαϊβάνι τον Τσάμπερλαιν, τα έβαλε με όλον 
τον κόσμο μη εξαιρουμένης της Αμερικής.
Βλέπετε πίστεψε το παπόρι του γιά καδρόνι και τελικά 
το χρησιμοποίησε για ίδιον όφελος. Που πας βρε Χιτ- 
λεράκο, επειδή έβγαλες γκόμενα την Εύα Μηράουν 
πας να τα βάλεις και με τον αρχικαπιταλίστα Ρού- 
σβελτ? Τι λες βρε ανθρωπάκο, οι Αμερικάνοι ζούν 
για να δουλεύουν και για κανέναν άλλο λόγο.
Να τα χιλιάδες αεροπλάνα, να τα χιλιάδες τάνκς, δεν 
είχαν που να τα παρκάρουν.
Ήθελε ο Χίτλερ να καταλάβει τη Μόσχα, γιατί δηλαδή, 
ο Ναπολέων ήταν εξυπνότερος?Ήθελε να συναγω- 
νισθεί τον Βοναπάρτη, να μην τον κοροϊδεύουν οι 
συνάδελφοι μπογιατζήδες. Μέχρι την μέση μπήκαν 
τα Γερμανάκια στη λάσπη και εκεί τους βρήκαν χα
ρωπούς κι ακούνητους την επόμενη άνοιξη, ίδια κι 
όμοια με τους Γάλλους . Αντίθετα ο Χίτλερ, ως εδι
καιούτο, παρέμεινε στεγνός και απύρετος στο γρα
φείο του. Το ίδιο και ο σύντροφος Ιωσήφ Βησσαριό- 
νοβιτς Τσουγκασβίλι. Αυτός δεν έστειλε κανέναν 
Ρώσσο στον Ειρηνικό ωκεανό, τους κράτησε όλους 
στην Σιβηρία να τσιτώσει το δέρμα και να σφίξει το 
κορμί.
Εξελίχτηκαν σε παγοκολώνες. Οι Μεγάλοι ως γνω
στόν δεν εμπλέκονται με την υγρασία, προσέχουν τα 
ρευματικά τους.
Έχουν εντολή Ιατρού. Τώρα, θα μου πείτε τι δουλειά 
είχαν οι Γερμανοί να θέλουν τη Μόσχα. Λογική άποψη 
δεν υπάρχει, καθ ότι η λογική δεν είναι το κύριο χα
ρακτηριστικό των ανθρώπων. Το κακό είναι ότι οι 
άνθρωποι εμπιστεύονται τους αρχηγούς τους και 
τον θεό, ότι πιο εύθραυστο και αίολο.Έτσι ακριβώς 
δημιουργούνται οι ανθρώπινοι σκελετοί στις Ρωσικές 
στέπες και τον Γάγγη ποταμό. Άλλωστε, κατά τον Ρο- 
Γηαίη ΡοΙΙαηά η ηλιθιότητα είναι το φυσικό μέτρο της 
ανθρωπότητας. Οι μετριότητες αναγνωρίζονται ως 
"Μεγας", το μόνο μεγαλείο τους είναι οι ατελείωτες 
οι ηρωικές σφαγές. Απάνω τους και τους φάγαμε, 
την πλάκα μας άλλωστε κάνουμε. Μέχρι και διαγω
νισμός για τον ταχύτερο σφαγέα έχει θεσπισθεί. Καλά, 
με τα πολυβόλα επιταχύνθηκε κατά πολύ το αποτέ

λεσμα του παγκόσμιου διαγωνισμού.
Ας μην αμφιβάλει κανείς πως και ο Χίτλερ θα ονομα
στεί Μέγας μέσα στα προσεχή εκατό χρόνια. Πάτε 
ένα στοιχηματάκι? Μην το πάτε, θα χάσετε.
Το κριτήριο για την σίγουρη ονομασία "Μέγας” είναι 
ο αριθμός των νεκρών να μην είναι κάτω από τα 
πέντε εκατομμύρια ανθρώπους. Από κει και κάτω σε 
αποβάλουν οι συμπαίκτες σου.

ΤΕΛΟΣ

Αστυνομικές Ειδήσεις
Σύλληψη 54χρονου 

ημεδαπού σε περιοχή της 
Φλώρινας για κατοχή 
ναρκωτικών ουσιών

Σ
υνελήφθη την Πέμπτη (03-02-2022) το από
γευμα σε περιοχή της Φλώρινας, από αστυ
νομικούς της Ειδικής Ομάδας του Τμήματος 
Συνοριακής Φύλαξης Κάτω Κλεινών Φλώρινας, 

54χρονος ημεδαπός, διότι σε έλεγχο που πραγ
ματοποιήθηκε βρέθηκε στην κατοχή του μικρο- 
ποσότητα ηρωίνης, η οποία και κατασχέθηκε. 
Προανάκριση για την υπόθεση ενήργησε το Τμήμα 
Συνοριακής Φύλαξης Κάτω Κλεινών, ενώ η δικογρα
φία θα υποβληθεί στην κα. Εισαγγελέα Πρωτοδικών 
Φλώρινας.

Σύλληψη 36χρονου αλλοδαπού 
στη Φλώρινα, διότι 

εκκρεμούσε σε βάρος του 
Διεθνές Ένταλμα Σύλληψης

Σ
υνελήφθη την Πέμπτη (03-02-2022) βραδι
νές ώρες στη Φλώρινα, από αστυνομικούς 
του Τμήματος Ασφάλειας Φλώρινας, σε συ

νεργασία με αστυνομικούς του Τμήματος Διαβα- 
τηριακού Ελέγχου Κρυσταλλοπηγής Φλώρινας, 
36χρονος αλλοδαπός, διότι εκκρεμούσε σε βάρος 
του Διεθνές Ένταλμα Σύλληψης Αλβανικών 
Αρχών, για παραβάσεις νομοθεσίας περί ναρκω
τικών.
0 συλληφθείς οδηγήθηκε στον κ. Εισαγγελέα Εφετών 
Δυτικής Μακεδονίας.

Σύλληψη όβχρονου 

ημεδαπού στη Θεσ/νίκη 

για κατοχή ηρωίνης

Σ
υνελήφθη την Παρασκευή (04-02-2022) το 
πρωί στη Θεσσαλονίκη, από αστυνομικούς 
της Ειδικής Ομάδας του Τμήματος Συνορια
κής Φύλαξης Κάτω Κλεινών Φλώρινας, όθχρο- 

νος ημεδαπός, για παράβαση της νομοθεσίας 
περί ναρκωτικών.
Συγκεκριμένα, μετά από κατάλληλη αξιοποίηση 
στοιχείων, σε έρευνα που πραγματοποιήθηκε 
στην οικία του άθχρονου στη Θεσσαλονίκη, βρέ
θηκαν και κατασχέθηκαν -4,2- γραμμάρια ηρωί
νης.
Προανάκριση για την υπόθεση ενήργησε το Τμήμα 
Συνοριακής Φύλαξης Κάτω Κλεινών, ενώ ο συλλη
φθείς με τη δικογραφία που σχηματίσθηκε σε βάρος 
του, οδηγήθηκε στον κ. Εισαγγελέα Πρωτοδικών 
Θεσσαλονίκης.

Το Πανεπιστήμιο Δυτικής Μακεδονίας 
συνδιοργανωτής στη διημερίδα

«Σύγχρονες πρακτικές στη 
διδασκαλία της ελληνικής ως
δεύτερης/ ξένης γλώσσας»

Μ
ε 70 ενδιαφέρουσες εισηγήσεις ολοκληρώθηκε η διαδι
κτυακά διημερίδα με θέμα: «Σύγχρονες πρακτικές στη δι
δασκαλία της ελληνικής ως δεύτερης/ξένης γλώσσας» που 
πραγματοποιήθηκε στις 29 & 30 Ιανουάριου 2022.

Η διημερίδα τελέσθη υπό την Αιγίδα του Υπουργείου Παιδείας και θρη
σκευμάτων και της Γενικής Γραμματείας Απόδημου Ελληνισμού και Δη
μόσιας Διπλωματίας του Υπουργείου Εξωτερικών και συνδιοργανώθηκε 
από το Γραφείο Εκπαίδευσης στο Γενικό Προξενείο της Ελλάδας στο 
Γιοχάνεσμπουργκ, το Ινστιτούτο Ελληνικής Γλώσσας του Πανεπιστη
μιακού Ερευνητικού Κέντρου ΤΗΜΕΝ0Σ του Πανεπιστημίου Δυτικής 
Μακεδονίας και τη Σχολή ΣΑΧΕΤΙ.
Εισηγητές από την Ελλάδα και την υπόλοιπη Ευρώπη (Βερολίνο, Μό
ναχο, Βελιγράδι, Βιέννη, Γρανάδα, Λονδίνο, Μόσχα, Νοβοροσίσκ, Μα- 
ριούπολη, Οδησσό, Κορυτσά), την Αυστραλία, την Αμερική, τον Καναδά 
και την Αφρική έθιξαν ζητήματα που αφορούν την ελληνόγλωσση εκ
παίδευση στη διασπορά. Κατά τη διάρκεια της διημερίδας συζητήθηκαν 
μέθοδοι διδασκαλίας της ελληνικής γλώσσας ως δεύτερης/ξένης γλώσ
σας και παρουσιάστηκαν διαθεματικά προγράμματα για την ελληνική 
γλώσσα. Δόθηκε επίσης η ευκαιρία σε συμμετέχοντες από πολλές εκ
παιδευτικές εστίες του ομογενειακού ελληνισμού να ανταλλάξουν από
ψεις, δημιουργικές ιδέες και εκπαιδευτικές πρακτικές.
Την εκδήλωση χαιρέτισαν η Υφυπουργός Παιδείας και θρησκευμάτων, 
κ. Ζέττα Μακρή, ο Γενικός Γραμματέας Απόδημου Ελληνισμού και Δη
μόσιας Διπλωματίας, κ. Ιωάννης Χρυσουλάκης, ο Πρύτανης του Πα
νεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας, καθηγητής Θεόδωρος Θεοδουλίδης, 
ο Προϊστάμενος Γενικής Δ/νσης Διεθνών, Ευρωπαϊκών θεμάτων. Παι
δείας Ομογενών του Υπουργείου Παιδείας και Θρησκευμάτων κ. Πα
ναγιώτης Πασσάς, ο Αναπληρωτής Συντονιστής Εκπαίδευσης στο Γενικό 
Προξενείο της Ελλάδας στο Γιοχάνεσμπουργκ, κ. Γιώργος Βλάχος, η 
Αντιπρόεδρος του διοικητικού συμβουλίου ΣΑΧΕΤΙ, κ. Ελισάβετ Σιδη- 
ροπούλου, η Διευθύντρια Ελληνικών Σπουδών της Σχολής ΣΑΧΕΤΙ, κ, 
Αντωνία Παπάζογλου και η Δ/Διευθύντρια του Ινστιτούτου Ελληνικής 
Γλώσσας, καθηγήτρια Ελένη Γρίβα.

® Μαθήματα όλων των τάξεων Γυμνασίου και 
Λυκείου σε ολιγομελή τμήματα έως 4 ατόμων

Παράδοση ιδιαίτερων μαθημάτων

» Με σύγχρονες εκπαιδευτικές μεθόδους για το 
βέλτιστο παιδαγωγικό αποτέλεσμα

Προσιτή Αριστεία!
Εγγύηση η διδακτική εμπειρία, η οργάνωση και η ομαδικότητα

Υπεύθυνη Σπουδών
Βακφάρη Μαριάνθη
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Διεξαγωγή δωρεάν εκπαιδευτικού
σεμιναρίου & συνεντεύξεις υποψηφίων 
για εργασία στον τομέα του Τουρισμού

“ΑΟυΐυν οη ΙΙιβ Ρθ3(1 2022”
Φλώρινα 13/2/2022, ϋηςοε ΗοΙεΙ - ΤοΙΙΐε

Ο δρόμος για καριέρα στον τουρισμό ξεκινάει 
τοπικά!

Μ
ετά την μεγάλη επιτυχία του πρώτου 
"ΑΟυΐΙΑ οη Μιβ Κοβά 2020”, ο Όμιλος 
ξενοδοχείων ΑΟΙΙΙΙΑ ΗοΙείε & ΡεεοΓίε 
σε συνεργασία με την εταιρίαεκπαίδευσης και 

διαχείρισης Ανθρώπινου Δυναμικού ΑΑ + Ραιΐ- 
ηετδ, διοργανώνει το “ΑΩυΐΙΑ οη ΐΗβ Ροαά 
2022” σε έξι πάλεις της Β. Ελλάδος.
Στο πλαίσιο της διοργάνωσης, θα πραγματοποιηθεί 
ενημερωτική εκδήλωσηστις 13/2/2022 στη Φλώ- 
ριναγια όσους ενδιαφέρονται να δραστηριοποιηθούν 
επαγγελματικά στον τομέα του τουρισμού. Η εκδή
λωση θα ξεκινήσει στις 15:30.
Οι συμμετέχοντες θα έχουν την μοναδική ευκαιρία 
να παρακολουθήσουν δωρεάν ένα δίωρο εκπαι
δευτικό σεμινάριο από την καταξιωμένη στο χώρο 
εταιρία εκπαίδευσης ΑΑ + ΡαιΤηθΓδ με θέμα “Τα ξε
νοδοχεία στην εποχή 0ονίά-19 και μετά - Οι νέες 
τάσεις”. Στο σεμινάριο θα παρουσιαστούν οι νέες 
τάσεις στον χώρο, οι αλλαγές που έφερε η πανδημία, 
ποιες από αυτές ήρθαν για να μείνουν και οι εξελίξεις 
στον τομέα της εξυπηρέτησης του πελάτη. Στο τέλος 
της εκπαίδευσης θα δοθεί βεβαίωση παρακολού
θησης.
Στη συνέχεια, τα στελέχη του ομίλου ξενοδοχείων 
ΑΟΙΙΙΙΑ ΗοίεΙε & ΡώδοΠδ θα παρουσιάσουν την εται
ρία καθώς και τις δυνατότητες καριέρας και τις νέες 
θέσεις εργασίας στα ξενοδοχεία του δυναμικά ανα
πτυσσόμενου Ομίλου στην Κρήτη.
Τέλος, στο τελευταίο μέρος της εκδήλωσης, όσοι πα- 
ρευρισκόμενοι το επιθυμούν και έχουν αιτηθεί σχε
τικά, θα έχουν τη δυνατότητα να πραγματοποιήσουν 
επιτόπου συνεντεύξεις με τα στελέχη του ομίλου 
ΑΟυΐΙΑ ΗοΙθίδ & ΡθδοιΤεκαι να διερευνήσουν τις 
δυνατότητεςεργασίας στο σημαντικό αυτό ξενοδοχει
ακό Όμιλο στην Κρήτη.
Η φυσική πρόσβαση στο χώρο της εκδήλωσης θα γί
νεται μόνο με πιστοποιητικό / βεβαίωση εμβολιασμού 
κατά της νόσου Οονίό-19 ή πιστοποιητικό νόσησης. 
Η χρήση μάσκας είναι υποχρεωτική καθ' όλη τη διάρ
κεια της παραμονής στον χώρο με ταυτόχρονη τή
ρηση των απαραίτητων αποστάσεων.
Προκειμένου να τηρηθούν όλα τα μέτρα υγιεινής και 
ασφάλειας για τη διεξαγωγή της εκδήλωσης, απα
ραίτητη προϋπόθεση γιασυμμετοχή είναι η ηλεκτρο
νική εγγραφή των ενδιαφερομένων στο: 
ΗΗρ5://δίΙ.Ιγ/Αςυίΐ3οηΐΗβΚθ3(12022. 
θα τηρηθεί σειρά προτεραιότητας. Συστήνεται η απο
στολή τουβιογραφικού σημειώματος μέσω της φόρ
μας εγγραφής.
Η συγκεκριμένη εκδήλωση είναι μέρος του «ΑΟΙΙΙΙΑ 
οη Ιήθ Ρ?03ά 2022»
- ΚΟΖΑΝΗ: 11/2/2022 “Κοβεντάρειος” Δημοτική 
Βιβλιοθήκη Κοζάνης 
- ΤΡΙΚΑΛΑ: 12/2/2022 θβίίβΓγ ΑΠ ΗοίεΙ 
- ΦΛΩΡΙΝΑ: 13/2/2022 ϋηςοε Ηοΐβί - ΤοΜϊδ 
- ΣΕΡΡΕΣ: 18/2/2022 Είρΐάα ΒεδοΠ & 5ρ3 
- ΑΛΕΞ/ΠΟΛΗ: 19/2/2022 Αδίΐτ - ΕςηΒΐώΑΙεχβπ- 
όΓουροΙϊδ

ΚΟΖΑΝΗ ; ΤΡΙΚΑΛΑ { ΦΛΩΡΙΝΑ

- ΔΡΑΜΑ: 20/2/2022 ΗγάΓβηΐΒ Οεοπά ΗοΙεΙ

ΑςυϊΙβ ΗοΙεΙδ αηά ΡβδΟΓΐδ
0 όμιλος ΑςυίΙα ΗοΙθίδ & ΡθδΟΓίε αποτελείται από 4 
ξενοδοχειακές μονάδες 5***** στην Κρήτη (Αςυίώ 
ΡίΙήγιτιηο Βθ3εή, Αςυίώ ΡοΠο ΡθΙήγητηο, Αςυίώ 
ΕΙουη03 νίΙΙαςθ, Αςυίία ΑΐώηΙίε ΗοΐθΙ) με προδια
γραφές και υπηρεσίες υψηλού επιπέδου, μετρώντας 
πολλές δεκαετίες στον ελληνικό ξενοδοχειακό κλάδο. 
Ως άξιος εργοδότης της ελληνικής τουριστικής βιο
μηχανίας με αγάπη για την φιλοξενία, ανοίγει τις πόρ
τες του σε εηαγγελματίες, δημιουργώντας νέες θέσεις 
εργασίας μέσα σε ένα επαγγελματικό και φιλικό πε
ριβάλλον.
0 όμιλος έχει τιμηθεί με πολλά διεθνή βραβεία από 
τουριστικούς οργανισμούς και διεθνείς ενώσεις για 
την ποιότητα των υπηρεσιών του με χιλιάδες πιστούς 
πελάτες και πολλές δράσεις στο ενεργητικό του για 
την διατήρηση της περιβαλλοντικής και πολιτιστικής 
κληρονομιάς της Κρήτης. Στόχος του ομίλου Αςυίώ 
δεν είναι απλώς να φανεί αντάξιος των προσδοκιών 
του επισκέπτη αλλά να τις υπερβεί, πάντα με γνώμονα 
τις υπηρεσίες υψηλού επιπέδου και την άψογη και 
άμεση εξυπηρέτηση των πελατών του.

Σχετικά με την ΑΑ+ ΡβΓίηβΓδ 
Η ΑΑ+Ρ3γΙπθγ5 κατέχει μια σφαιρική και σε βάθος 
προσέγγιση του ανθρώπου ως κεντρικού παράγοντα 
αλλαγής του επιχειρηματικού περιβάλλοντος. Από 
την ίδρυση της το 2001, η εταιρία προσφέρει υψηλής 
ποιότητας και αποδεδειγμένης αποτελεσματικότητας 
υπηρεσίες που επικεντρώνονται στην εκπαίδευση 
προσωπικού και τη διαχείριση ανθρώπινου δυναμι
κού, καλύπτοντας ένα μεγάλο εύρος αναγκών.
Για περισσότερες πληροφορίες:
ΑΑ+ Ρ3ΐΤηθΓ5, κ. ΒασιλικήΚουτσουμπή, 2310476020,
3άΓηίηί5ΐΓ3ΐίοη@ΐΓ3ίηίη9·9Γ
ή11ρ5://3ςυίΐ3ήοίθΐ5ΧθΓη/3ςυίΐ3-οη-{ήθ-Γθ3ά-2022

Πρόσκληση της 
Ένωσης Αποστράτων 
Αξιωματικών Στρατού

Τ
ο Δ.Σ. της Ένωσης Αποστράτων Αξιωματι
κών Στρατού, της οποίας μέλη είναι Από- 
στρατοι Αξιωματικοί του Στρατού και της 
τέως Χωροφυλακής , με τη συμπλήρωση 73 χρό

νων από την Μάχη της Φλώρινας, την 12η Φε
βρουάριου 1949, τελεί θρησκευτικό μνημόσυνο 
στο Στρατιωτικό Κοιμητήριο, υπέρ αναηαύσεως 
των ψυχών, των ηρωικώς αγωνισθέντων και πε- 
σόντων, για την ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ της Πατρίδας.

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΕΚΔΗΛΩΣΕΩΝ

Σάββατο 12-02-2022
(Αίθουσα Πολλαπλών Χρήσεων Δήμου Φλώρινας) 

19:00 - Χαιρετισμός Προέδρου Ε.Α.Α.Σ. Αντγου ε.α. 
κ. Κουτρή Σταύρου
19:15 - Καλωσόρισμα και Ομιλία από τον Πρόεδρο 
του Παραρτήματος ΕΑΑΣ Ν. Φλώρινας, Ταξχο ε.α. κ. 
Ντάτο Ιωάννη
19:45 - Πέρας εκδήλωσης και προσφορά κεράσμα
τος.

Λόγω των ειδικών συνθηκών Οονίά 19 τα άτομα που 
θα παρευρεθούν στη αίθουσα δεν μπορεί να ξεπερά- 
σουν τον αριθμό των 70 γι’ αυτόν τον λόγο παρακα- 
λούμε οι επιθυμούντες να συμμετάσχουν στην ομιλία 
να μας δηλώσουν συμμετοχή στατηλ. 2385022668 
ή 6932347265

Κυριακή 13-02-2022
10:15 - Δοξολογία στον Ιερό Ναό του Αγίου Γεωρ
γίου.
10:50 - Πέρας προσελεύσεως στο Στρατιωτικό Κοι
μητήριο.
11:00 - Επιμνημόσυνος Δέηση.
11:15 - Προσκλητήριο Πεσόντων.
11:20 - Χαιρετισμός Προέδρου Ε.Α.Α.Σ. Αντγου ε.α. 
κ.. Κουτρή Σταύρου 
11:30 - Κατάθεση στεφάνων.
11:35 - Σιγή ενός (1) λεπτού - ΕθνικόςΎμνος - 
Πέρας τελετής.

Χωριό Πρώτη (Κυριακή 13-02-2022)
12:00 - Επιμνημόσυνη Δέηση 
12:10 - Προσκλητήριο Πεσόντων 
12:20 - Κατάθεση στεφάνων.
12:30 - Σιγή ενός (1) λεπτού - ΕθνικόςΎμνος - 
Πέρας τελετής.

Εκ της Γραμματείας της Ε.Α.Α.Σ./Ν. Φλώρινας

Ψηφίσματα για την εκδημία 
του πρώην Προέδρου 

της Δημοκρατίας Χρήστου 
Σαρτζετάκη

Σ
ήμερα, την 4η-02-2022, ημέρα Παρασκευή και ώρα 12:00 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου, 167 του Ν. 3852/10, 
της Πράξης Νομοθετικού Περιεχομένου (τεύχος 
Α'55/11.03.2020) και ύστερα από τη με Αριθ. Πρωτ. 16975/04- 

02-2022 έγγραφη πρόσκληση της Προέδρου του Π.Σ., συνήλθε 
το Περιφερειακό Συμβούλιο Δυτικής Μακεδονίας (δια περιφο
ράς).
Η Πρόεδρος του Περιφερειακού Συμβουλίου Καλλιόπη Κυριακίδου - 
Τσιάγγου ενημέρωσε το Σώμα πως έφυγε από την ζωή χθες τα ξημε
ρώματα ένας επιφανής Δυτικομακεδόνας, εκ μητρός.
Ο πρώην Πρόεδρος της Δημοκρατίας Χρήστος Σαρτζετάκης.
Μία εμβληματική προσωπικότητα ως Ανώτατος Δικαστικός, υπηρέτησε 
και στην Κλεισούρα Καστοριάς ως ειρηνοδίκης.
Ακέραιος θεσμικά κατέχοντας το ανώτατο πολιτειακό αξίωμα, σε μια 
κρίσιμη περίοδο.
Το Περιφερειακό Συμβούλιο Δυτικής Μακεδονίας εκφράζει τα θερμά 
του συλλυπητήρια στους οικείους και την οικογένειά του.

Το Περιφερειακό Συμβούλιο Δυτικής Μακεδονίας 
αποφάσισε ομόφωνα

τηνΈκδοση Ψηφίσματος που έχει ως εξής:
1) Να εκφράσει τα θερμά του συλλυπητήρια στους οικείους του 
και να επιδώσει το παρόν ψήφισμα.
2) Να αναρτηθεί στην ιστοσελίδα της Περιφέρειας Δυτικής Μα
κεδονίας το παρόν ψήφισμα.
Η απόφαση αυτή πήρε α/α 17/22

Η Πρόεδρος του Π.Σ. Καλλιόπη Κυριακίδου - Τσιάγγου 
Ο Γραμματέας Γεώργιος Χριστοφορίδης

"Τ"ο Δημοτικό Συμβούλιο Φλώρινας σε έκτακτη δια περιφοράς 
συνεδρίαση σήμερα Παρασκευή 04/02/2022, με αφορμή το 
θάνατο του πρώην Προέδρου της Ελληνικής Δημοκρατίας, 

Ειιίτιμου Δημότη Φλώρινας Χρήστου Σαρτζετάκη

ΑΠΟΦΑΣΙΣΕ ΟΜΟΦΩΝΑ

Να εκφράσει τα συλλυπητήριά του στην οικογένεια του εκλιπόν- 
τος.
Να κατατεθεί στεφάνι στη σορό του εκ μέρους του Δήμου Φλώ
ρινας.
Να αποστείλει το παρόν ψήφισμα στην οικογένεια και να το δη
μοσιεύσει στον τοπικό τύπο.
0 Χρήστος Σαρτζετάκης, πρώην Πρόεδρος της Ελληνικής Δημοκρατίας 
και εξέχουσα προσωπικότητα της Ελληνικής Δικαιοσύνης, είχε ανακη
ρυχθεί επίτιμος δημότης του Δήμου Φλώρινας με απόφαση του Δημο
τικού Συμβουλίου σε πανηγυρική συνεδρίαση στις 2 Νοεμβρίου 1987 
(αριθμός απόφασης 239/1987) και τίμησε με την παρουσία του τα Ελευ
θέρια της Φλώρινας στις 8 Νοεμβρίου 1987, όπου και ο λαός της πόλης 
του επιφύλαξε θερμή υποδοχή.
Αδέκαστος Δικαστής, συνέδεσε το όνομα του με την υπόθεση "Λαμ- 
πράκη", η οποία ήταν το αποκορύφωμα επίδειξης του υψηλού αισθή
ματος ευθύνης με το οποίο υπηρέτησε την Ελληνική Δικαιοσύνη καθ' 
όλη τη θητεία του ως Δικαστικός Λειτουργός.
Δε λησμόνησε ποτέ τις ρίζες της καταγωγής του από τη Φλώρινα. Σε 
κάθε ευκαιρία τόνιζε την αγάπη του για την περιοχή μας και διατήρησε 
μέχρι τέλους τις εξαιρετικές σχέσεις με τον τόπο και τους ανθρώπους 
του.
Στάθηκε αταλάντευτα και χωρίς περιστροφές υπέρμαχος της ελληνι
κότητας της Μακεδονίας μας. Με τον άρτιο και εμπεριστατωμένο λόγο 
του, με τις βαθιές του ιστορικές γνώσεις, καθώς και με ισχυρά και 
ακλόνητα επιχειρήματα, κατέρριπτε συνεχώς τις προσπάθειες παρα
χάραξης της Ιστορίας μας.
Ας είναι η μνήμη του αιώνια.

Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου Φλώρινας 
Μιχαήλ Ευαγ. Χάτζιος

0
 Δήμαρχος Αμυνταίου Άνθιμος Μπιτάκης και αύοσωμο το 
Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου εκφράζουν τη θλίψη για την 
εκδημία του Χρήστου Σαρτζετάκη, Πρώην Προέδρου της Ελ
ληνικής Δημοκρατίας και Λειτουργού της Δικαιοσύνης.

0 εκλιπών, με καταγωγή από τον Δήμο μας καθώς η μητέρα του ήταν 
από το Σκλήθρο, κόρη του Μακεδονομάχου Κοσμά Γραμμενόπουλου, 
επισκεπτόταν την γενέτειρά του τόσο κατά την περίοδο της Προεδρίας 
του αλλά και, κυρίως, έπειτα απ’ αυτήν.
Υπηρέτησε την Πατρίδα μας και τον Λαό της χώρας μας, την Δικαιοσύνη 
και την Δημοκρατία με υποδειγματικό σθένος και εμβληματική συνέ
πεια. Ως Πρόεδρος της Δημοκρατίας επιτέλεσε το καθήκον του με από
λυτο σεβασμό των θεσμών της Προεδρευόμενης Κοινοβουλευτικής 
Δημοκρατίας.
ΟΓΕλληνες θα θυμόμαστε πάντοτε τον Χρήστο Σαρτζετάκη ως τον αδέ
καστο Δικαστή που τίμησε με τη στάση του το λειτούργημά του και ως 
τον Ανώτατο Άρχοντα που στάθηκε στις επάλξεις του Ελληνισμού, δί
νοντας τη μαρτυρία του όπως και όποτε χρειάστηκε.
Αιωνία η Μνήμη του

Γραφείο Τύπου 
Δήμου Αμυνταίου
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ΤΕΤΑΡΤΗ 09 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2022

..Συνέχεια από τη σελίδα 6 (Σταγονίδια)
Κυοιόκοε Μητσοτάκικ: «Η Ελλάδα είναι μία χώρα με καταπληκτική ποιότητα ζωής. 
Αν μπορεί να προσφέρει καλή εργασία και καλές απολαβές, για κάποιον που είναι 
Έλληνας η επιστροφή είναι περίπου μονόδρομος. Γι’ αυτά έχουμε δώσει μία σειρά 
από φορολογικά κίνητρα και για τις επιστροφές νέων από το εξωτερικό».
Στην Ελλάδα καταπληκτική ποιότητα ζωής θα βρεις μόνο μέσα στο Μαξίμου, Κυριάκο. 
Έξω από το Μαξίμου θα βρεις υπερβολικά μεγάλο αριθμό θανάτων, διαλυμένα νοσοκο
μεία, πανικόβλητο λαό από την ακρίβεια και την ακραία φτώχεια, πτωχευμένα νοικοκυ

ριά και επιχειρήσεις. Ζωάρα κάνεις μόνο εσύ και η παρεούλα σου. Μια φορά, μόνο μια φορά αυτό το παιδί 
να έλεγε κάτι που έχει σχέση με την πραγματικότητα των πολλών και όχι τη δική του...

Κολοκούοηε Στέφανοο. ΟΙγπτριο.ςΓ: «Ο αρχηγός του πυροσβεστικού σώματος απο
στρατεύτηκε μετά το φιάσκο με την καταιγίδα “Ελπίδα”. Με εντολή Μητσοτάκη απε- 
νεμήθει στον Κολοκούρη ο βαθμός του στρατηγού εν αποστρατεία και ο τίτλος του 
επίτιμου αρχηγού του Πυροσβεστικού Σώματοε».
0 Μητσοτάκπς αποστρατεύει τον Κολοκούρη και τον επιβραβεύει με βαθμό και τίτλο 
παρακαλώίΠατί; Μα επειδή το περασμένο καλοκαίρι ένιναν στάχτη τα περισσότερα 
στοέυυατα δασικής έκτασηε στη Σύγχρονη Ιστορία τηο Ελλάδαο! Επειδή οι πολίτες 

στην Κορινθία, την Ηλεία, τη Λακωνία, την Εύβοια φώναζαν κι εξακολουθούν να το κάνουν για τον κακό 
σχεδιασιιό στη μάχη με τισ φλόγες που κατέστρεψαν τιε Ζωέε τουε. Επειδή ενώ στο Μάτι έχασαν τκ 
ζωέε τουε 102 άνθρωποι, ο Κολοκούρης, τότε διοικητής της ΕΜΑΚ αναβαθμίστηκε από τον Κυριάκο 
σε αοχηνό την πυροσΒεστικήε!

Γιώργος Κύρτσοε: «Ακόμα περιμένω από την κυβέρνηση να στραφεί Κατά της Νο- 
νατίίε και να διεκδικήσει αποζημιώσεις εκατοντάδων εκατομμυρίων ευρώ. Ο κό
σμος κουράστηκε να ακούει για σκάνδαλο, σκευωρία, συμμορία. Περιμένει από την 
κυβέρνηση να υπερασπιστεί δημόσιο συμφέρον, χρήμα φορολογουμένων».
Μεταξύ μας τώρα, κ. Κύρτσο, να στραφεί εναντίον τίνος; Ποιοι ήταν στα πράγματα όταν 
γίνονταν οι ρεμούλες; Τι κάνει τσίου τσίου στα κεραμίδια;

Γϊώογοσ Κύρτσος. μιλώντας στον ραδιοφωνικό σταθμό “Στο Κόκκινο”: «Όταν υπάρχει 
μια δίωξη σε εξέλιξη, δεν παοευΒαίνειε. Αυτό που έκανε ο κ. Μητσοτάκης χαρα- 
κτπρίΖονταε «συμμορία» τουε δπμοσιογράφουε που διώκονται, είναι παρέμβαση 
στη Δικαιοσύνη και εκτόε Ευρωπαϊκού πλαισίου» ... «Σε κάθε περίπτωση διαφωνώ 
με τις διώξεις κατά δημοσιογράφων και διερωτώμαι αν εκεί στο Μαξίμου έχουν 
ιδέα από διεθνοπολιτική. Διότι είμαστε ήδη στο στόχαστρο τηε ΕΕ για την ελευθε
ρία του Τύπου και οδεύουμε προς Ορμπανοποίηση. Και ο Όρμπαν δεν παίρνει λεφτά 

από την Ευρωπαϊκή Ένωση, το ξέρουν αυτό;».
Μάλλον δεν θα το ξέρουν... Άλλωστε, ποιος να τους το πει; 0 Φουρθιώτης;

Στράτος Σιυόπουλοε. βουλευτής της ΝΔ στην Α’ Θεσσαλονίκης, στο ΧΟΝΤΡΑ": «Οι
24.000 νεκροί της πανδημίας είναι ο λεκέο. η τρίχα που την κάνει τριχιά η αντιπο
λίτευση και οι δημοσιογράφοι που επικεντρώνονται σ αυτούς. Ντροπή!».
Ντροπή σε ποιους, κ. Σιμόπουλε; Μάλλον σ’ εσάς, που χωρίς ίχνος σεβασμού θεωρείτε 
Τους 24.000 νεκρούς «λεκέ», και «τρίχα που την κάνει τριχιά η αντιπολίτευση»...

θεόδωροο Σκυλακόκης. αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών: «Δεν μειώνουμε τα 
καύσιμα επειδή οι φτωχοί δεν έχουν αυτοκίνητο... ο φόρος στα καύσιμα είναι ένας 
αντιστρόφως προοδευτικός φόρος. Δηλαδή τα καύσιμα, τα πιο φτωχά νοικοκυριά τα 
χρησιμοποιούν πολύ λιγότερο γιατί δεν έχουν αυτοκίνητο... ο βαρύς φόρος στα 
καύσιμα είναι στη βενζίνη και είναι τεράστιος, αλλά τα φτωχά νοικοκυριά δεν έχουν 
αυτοκίνητο... το μεγαλύτερο κομμάτι των συνταξιούχων, πάρα πολλοί άνεργοι δεν 
έχουν επίσης. Οπότε, τι; Θα κάνουμε μία μείωση φόρου που θα ωφελεί κατά κύριο 

λόγο τους πιο πλούσιους και Θα αφήνει απροστάτευτους τους φτωχότερους; Φαίνεται παράλογο».
0 ένας οικονομικός υπουργός, ο Σταϊκούρας, έκανε προϋπολογισμό με πρόβλεψη πληθωρισμού 1 % για το 
2022 και φτάσαμε 5,5% τον Ιανουάριο... 0 άλλος οικονομικός υπουργός νομίζει ότι τα καύσιμα και τα αυ
τοκίνητα είναι για τους πλούσιους, γι’ αυτό πρέπει να μείνουμε με ρεκόρ ακρίβειας στη βενζίνη.Έχουν 
αυτοί οι άνθρωποι την παραμικρή επαφή με την πραγματική κοινωνία;;;

ΗΚ7* Πέτρος Δούκαο. δήμαρχος Σπάρτης και υφυπουργός Οικονομίας και Οικονομικών της
κυβέρνησης Καραμανλή, αποκαλύπτει στον υπουργό ανάπτυξης, Σπήλιο Λίβανό, πώς ο 
Καραμανλής κέρδισε τις εκλογές του 2007 και τον καλεί να κάνει και ο Κυριάκος το ίδιο:
«Αν σου πουν για τα θέματα αποζημιώσεων για τον παγετό, όπως Θυμάσαι, είχαμε 
πάει στην Ηλεία στις φωτιές τότε, έτσι πήραμε τις εκλογές το 2007... Κατέβηκα με 
τσάντες χρήμα στην καμένη Ηλεία και γύρισα τις εκλογές το 2007. Δίναμε λεφτά σε 
όποιον μας έλεγε καλημέρα... κυριολεκτικά γυρίσαμε το παιχνίδι, εκεί που πέφταμε 

με 15%, θα καταστρεφόμασταν, πήγαμε εκεί και με δύο κινήσεις γύρισε όλο το παιχνίδι».
Που είναι η τσίπα, οεο;!;!;

Μήτσος ο γείτονας: «Βρέθηκαν λέει στον λογαριασμό του αντιπροέδρου του κόμ
ματός τους, Άδωνι Γζωργιάδη, αδιευκρίνιστεε καταθέσειε 345.000 ευρώ: Επίσης 
βρέθηκε έμβασμα 18.800 από τον ΣΚΑΙ. Αλήθεια, πώς αξιολογούν χιλιάδες έντιμοι 
νεοδημοκράτες το γεγονός;».
Να σου πω εγώ, Μήτσο μου. Οι έντιμοι Νεοδημοκράτες έχουν βγει όλοι από τα ρούχα 
τους. Πόσα να δικαιολογήσουν οι άνθρωποί;

'Αδωνις Γεωργιάδης. στον Αρναούτογλου, ΑΝΤΙ: «Δεν νομίζω ότι έχει υπάρξει κά
θαρση για τη διαφθορά του παρελθόντος. Αλλά επειδή είμαι πάρα πολύ ρεαλιστήε 
σε αυτήν τη ζωή, θα πω κάτι ακόμα πιο αντιδημοφιλές. Να τιμωρηθούν όλοι. Αλλά 
αν ανοίξουμε μια πραγματική συζήτησή για τη διαφθορά στην Ελλάδα... πόσοι δεν 
έχουυε κλείνει την ειοοοεία: Πόσοι δεν έχουυε δηλώσει λινότεοα εισοδήματα: 
Πόσοι δεν έχουμε χτίσει ένα αυθαίρετο: Πόσοι δεν έχουμε λαδώσει την εφορεία 
στον έλεγχο: Πόσοι δεν έχουυε λαδώσει τον ΙΚΑ: Άστα, άστα, άστα». 

Αρναούτονλου: «Δηλαδή δεν πιστεύεις ότι υπάρχουν Έλληνες που δεν το έχουν κάνει ποτέ;». 
Αδωνις: «Σίγουρα υπάρχουν, αλλά είμαι απολύτως βέβαιος ότι θα είναι μειοψηφία».

Γιανιά Κιτσούλα: «Ξέρεις πώς το λέμε αυτό 
εμείς οι απλοί άνθρωποι, Άδωνι; «Στα 

ρκατά ζεις, σκατά ρολογάς»... Καταπληκτική 
ποιότητα ζωής! Άστα, άστα, άστα»ι

Βγϊίΐ3 ΒιογΚΗοΙγπ: Η υπουργός Υγείας της Σουηδίας αποφάσισε νο υην προχωρήσει 
τα ευβόλια του ΟΟΥΙΡ οε παιδιά ηλικίας 5-11 ετών, υποστηρίζοντας ότι τα οφέλη 
δεν υπερτερούν των κινδύνων. «Με τη γνώση που έχουμε σήμερα, με χαμηλό κίν
δυνο για σοβαρή ασθένεια για τα παιδιά, δεν βλέπουμε κανένα σαφές όφελος από 
τον εμβολιασμό τους».

Μα εμείς εδώ τα πάμε τα παιδιά για τρίτη δόση!!! Άλλος θεός στη Σουηδία;;; _ -

Νικόλαος ΤΖανάκης: «Η Ελλάδα χρησιμοποιεί έναν 
πολύ αυστηρό ορισμό. Αποδίδει σχεδόν όλους τους 
Θανάτους που κάποιος έχει μολυνθεί ακόμα και αν 
δεν έχει εκδηλώσει συμπτώματα κορωνοϊού και 
πεθάνει ακόμα και αν έχει σοβαρά υποκείμενα 
νοσήματα, τον ονομάζει “θάνατο από Οονϊά"». 
Κάποιοι άλλοι τα λέγανε πολύ νωρίτερα αυτά, κ. 

Τζανάκη, αλλά τότε κάνατε την πάπια...

Μαρία θεοδωρίδου. πρόεδρος της εθνικής 
επιτροπής εμβολιασμού, Είβγη.ς.ΐ": «Είμαστε 
απογοητευμένοι από το επίπεδο ανοσίας της τρίτης 
δόσης. Η τρίτη δόση δεν χτίζει τείχοε ανοσία ε. Οι 
επιστήμονες είναι σκεπτικοί στη χορήγηση της τέ
ταρτης δόσης... οι επαναλαμβανόμενοι εμβολια
σμοί σε τόσο σύντομο χρονικό διάστημα δεν 

αποτελούν βιώσιμη στρατηγική».
Καλώς την κι ας άργησε. Αρχίζετε σιγά-σιγά να τα μαζεύετε κι εσείς, κα 
θεοδωρίδου μου, ή μου φαίνεται; Κι όλοι εμείς, που κάναμε τη ριμάδα 
την τρίτη δόση και μας προτείνουν και τέταρτη, από ποιον θα ζητή
σουμε λογαριασμό; θα μας απαντήσει κανείς ή να μαντέψουμε;

Δρ Μάρκο Καβαλέρι. επικεφαλής της στρατηγικής 
εμβολιασμού του Ευρωπαϊκού Οργανισμού, στην 
ενημέρωση Τύπου: «Δεν γίνεται να περιοριστεί η 
πανδημία με εμβόλια που γίνονται κάθε 3-4 
μήνες... η λύση αυτή δεν υποστηρίζεται από επι
στημονικά στοιχεία... οι πολλές δόσεις σε μικρές 
αποστάσεις μεταξύ τους θα μπορούσαν να έχουν 
επιπτώσεις στο ανοσοποιητικό σύστημα, αποδυ

ναμώνοντας το αντί να το ενισχύσουν».
Ε, τώρα τι να πει κανείς; Ποιον να εμπιστευτεί και ποιον όχι; Σήμερα 
αυτό, αύριο κάτι άλλο... 0 ένας το μακρύ του και ο άλλος το κοντό του 
και στη μέση ο κοσμάκης να τρελαίνεται καθημερινά, με τον χάρο να 
κάνει παγανιά παρά τις τρεις δόσεις του εμβολίου...

Κεοαυέως Νίκη: Με σιρρανίδα Κεοαυέως η « Ελ
ληνική Αγωγή» του Άδωνι Γεωργιάδη στα σχο
λείο! Μετά την απόσυρση του προγράμματος της 
Ελληνικής Εταιρείας Προγεννητικής Αγωγής -το 
οποίο αναπαράγει τη θεωρία του «αγέννητου παι
διού», που υποστηρίζει ότι η ζωή του βρέφους αρχίζει 
με τη σύλληψη ή μάλλον αρχίζει τη στιγμή που θα 

σκεφτεί κανείς ότι θέλει να τεκνοποιήσει- έρχεται στα σχολεία η μέθο
δος του Άδωνι... Το ’να χέρι νίβει τ’ άλλο και τα δυο... την τσέπη τους...

Μπαλάσκας Σταύρος: Αθωώθηκε ο συνδικαλιστής 
αστυνομικός, που μετά το ειδεχθές έγκλημα στα 
γλυκά νερά βγήκε και δήλωσε, δίνοντας ουσια
στικά οδηγίες προς εγκληματίες: «Αν δεν ήταν 
βλάκας ο πιλότος και είχε έρθει να το δηλώσει το 
έγκλημα, σε 4 χρόνια θα ήταν εδώ».
Εντάξει. Δεν περιμέναμε και τίποτα καλύτερο. Αυτήν 

την αξία έχουν οι ΕΔΕ που ανακοινώνουν. Κόρακας, κοράκου μάτι δεν 
βγάζει...

Ραφοέλα Πλαοτήρα, Σταρ Ελλάς 2019, στον Τριαντα- 
φυλλόπουλο: «Μετά την εκλογή μου ως Σταρ 
Ελλάς, μου ζήτησαν να κοιμηθώ με τον ιδιοκτήτη 
της Οοεα-ΟοΙα για να μου δώσουν το εροπεοππς».
Όμορφος κόσμος, ηθικός, αγγελικά πλασμένος...

ΕυΚΟΡΟΙ.: Εξαρθρώθηκε μεγάλο κύκλωμα 
διακίνησης παιδιών από την Ελλάδα στη 
Γερμανία. Η επιχείρηση υλοποιήθηκε υπά 
τον συντονισμό της ΕΙΙΡΟΡΟί.. Η μεταφορά 
γινόταν αεροπορικώς από την Αθήνα και τη 

Θεσσαλονίκη, είτε με πλοίο από την Ηγουμενίτσα.
Μήπως ξέρετε ποιος πήρε υπό την προστασία του τα ασυνόδευτα ανή
λικα προσφυγόπουλα;

Κι εμείς εδώ βρέεεχει... τι όοομοριρα που βρέεεχει...!

Ο Αχαχούχας

Μήνυμα του Δημάρχου Φλώρινας για 
την Παγκόσμια Ημέρα κατά του Καρκίνου

Η
 Παγκόσμια Ημέρα κατά του Καρκίνου είναι η αφορμή να 
αναλογιστούμε την αξία της πρόληψης και της έγκαιρης 
διάγνωσης. Είναι μια μέρα που η σκέψη μας είναι κοντά σε 

όσους και όσες δίνουν καθημερινό αγώνα και προσπαθούν να 
βγουν νικητές. Είναι μια μέρα που η σκέψη μας είναι στους χι
λιάδες συνανθρώπους μας που φεύγουν από κοντά μας χάνοντας 
μια άνιση μάχη.
0 καρκίνος αποτελεί την πρώτη αιτία θανάτου και όλοι ευχόμαστε να 
βρεθεί σύντομα η θεραπεία εκείνη που θα αναδειχτεί νικηφόρα και ο 
καρκίνος δεν θα προκαλεί τόσο πόνο γιατί απλά θα θεραπεύεται.
Η επιστήμη είναι το μόνο όπλο που έχουμε και η Πολιτεία θα πρέπει να 
την στηρίξει περισσότερο, ενισχύοντας την έρευνα και εφαρμόζοντας 
τις κατάλληλες στρατηγικές πρόληψης, έγκαιρης διάγνωσης και θερα
πείας.
Μια τέτοια μέρα στέλνουμε μήνυμα ελπίδας και αντλούμε αισιοδοξία 
από το θάρρος των συνανθρώπων μας που ανεβαίνουν τον δικό τους 
καθημερινό «Γολγοθά».

Βασίλης Γιαννάκης Δήμαρχος Φλώρινας
Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 04/06/2024 15:39:45 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.
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Ψήφισμα για αναγγελία θανάτου

Σ
τη Φλώρινα, σήμερα, Τρίτη 8 Φεβρουάριου 
2022 και ώρα 11:00, συνήλθε εκτάκτως το 
Διοικητικό Συμβούλιο του Λυκείου Ελληνί- 
δων Φλώρινας, ύστερα από την αναγγελία του 

αδόκητου θανάτου του Γεώργιου Τσακαλίδη, συ
ζύγου της Τικταπανίδου Μαρίας μέλος του Διοι
κητικού Συμβουλίου του ΛΕΦ.
Το ΔΣ του ΛΕΦ προκειμένου να αηοτίσει φόρο τιμής 
οτον εκλιπόντα και στην οικογένειά του με αίσθημα 
βαθιάς λύπης,

Αποφασίζει Ομόφωνα

• Να διατυπώσει τα ειλικρινή και θερμά συλλυπητή
ρια προς την οικογένεια για την αδόκητη εκδημία του 
Γεώργιου Τσακαλίδη, ευχόμενο η μνήμη του εκλι- 
πόντος να συντροφεύει τις σκέψεις των οικείων του 
και να απαλύνει τον πόνο τους για την αηώλειά του.
• Να παραστεί στην εξόδιο ακολουθία.
• Να δημοσιευθεί το παρόν ψήφισμα στα Μέσα Μα
ζικής Ενημέρωσης.
• Να επιδοθεί το παρόν ψήφισμα στην οικογένεια του 
εκλιπόντος.
• Αντί στεφάνου να γίνει δωρεό στη μνήμη του εκλι
πόντος προς ευγενή σκοπό.

Η Πρόεδρος και τα μέλη του ΔΣ ΛΕΦ

νγίΐα
ν Φλώρινας

"ΥΓΕΙΑ ΦΛΩΡΙΝΑΣ"
ΙΔΙΩΤΙΚΟ ΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ 

ΙΑΤΡΙΚΗ Ι.Κ.Ε.

ΙΑΤΡΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ

4 Μικροβιολογικό 
6 Αψκπολογικό 

Γαστρεντερολογ*»
Μ Ενδοκρινολογικό

Ουρολογικό - Ανδρολσγικό 
Φ ΑλλεργκΑογικό 
@ Γενική Χειρουργική 
@ Ψυχιατρικό

Ιίνη Κοντογούρη 8, 53100 ΦΛΩΡΙΝΑ -ΤηΧ.: 23850 49200-8 - ΡΑΧ: 23850 49209 
νννννν.γ9ώ3ίΙοπ Π3$.9ή ε-ηπαϋ: ίηίο@γ9«»3ΛθΓΪη3$,§Γ

Το Ιατρικό Διαγνωστικό Κέντρο «Υγεία Φλώρινας» συμπλήρωσε ήδη 2 χρόνια λειτουργίας.
Στις υπάρχουσες ειδικότητες που κάλυψαν τις ανάγκες του νομού μας έρχεται να προστεθεί και η ειδικότητα 
του Αιματολόγου που εξυπηρετείται από τον Κο. Μέμμο Χρήστο, Αιματολόγο.
Οι ειδικότητες αυτές ενισχύουν και διευρύνουν το φάομα των ειδικών νοσημάτων που ήδη αντιμε 
τωπίζεται στο «Υγεία Φλώρινας» {Γαστρεντερολογικών, Ενδοκρινολογικών, Ουρολογικών - 
Ανδρολογικών, Αυτοάνοσων, Αλλεργικών, Αιματολογικών).
Η όλη προσπάθεια υποστηρίζεται από ένα άρτια εξοπλισμένο Μικροβιολογικό Εργαστήριο, το οποίο 
είναι συμβεβλημένο με τον ΕΟΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία (ΓΕΣ, ΓΕΑ, ΤΥΠΕΤ, Τράπεζα της Ελλάδος).

Το διαγνωστικό κέντρο «Υγεία Φλώρινας» είναι ένας σύγχρονος χώρος στον οποίο συστεγάζονται τα 
εξής τμή ματα:

• Μικροβιολογικό
(συμβεβλημένο με ΕΟΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία)

• Αιματολογικό
• Γαστρεντερολογικό
• Ουρολογικό - Ανδρολογικό

• Ενδοκρινολογικό
• Αλλεργιολογικό
• Γενική Χειρουργική
• Ψυχιατρική

Η κλινική εμπειρία και η υψηλή κατάρτιση του επιστημονικού μας προσωπικού, σε συνδυασμό με ιατρικό 
εξοπλισμό τελευταίας τεχνολογίας εγγυώνται τη μεγίστη αξιοπιστία των διαγνωστικών αποτελεσμάτων.

Το νέο πρόγραμμα των κλινικών ιατρών διαμορφώνεται ως εξής:

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΚΛΙΝΙΚΩΝ ΙΑΤΡΩΝ
ΔΕΥΤΕΡΑ ΤΡΙΤΗ ΤΕΤΑΡΤΗ ΠΕΜΠΤΗ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΣΑΒΒΑΤΟ

ΜΙΚΡΟΒΙΟΛΟΓΙΚΟ
{Αιματολογικό,
Βιοχημικό, Ιαλογικό, 
Ανοοολοχικό,
Μοριακός έλεγχος)

Πρωί:
08:9ϋ-14ι00
Απόγευμα:
1730-20:30

Πρωί:
0800-14:00
Απόγευμα:
17:30 - 20:30

Πρωί:
0800 -1400 
Απόγευμα:
1730-20:30

Πρωί:
0800-1400
Απόγευμα:
1730-20:30

Πρωί:
08:00-1400
Απόγευμα:
1730-2030

ΑΙΜΑΤΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα:
18.00-21:00

ΓΑΓΓΡΕΝΤΕΡΟΛΟΠΚΟ
(Κολονοσκόπηση,
Γσστροοκότιηση,
Οολυπεκτομή)

Απόγευμα:
1730-21:00

Πρωί;
0800-1400
Απόγευμα:
1730-2100

ΟΥΡΟΛΟΓΙΚΟ - 
ΑΝΔΡΟΛΟΓΙΚΟ
{Ανδρική
υίτογονψόϊηΐο}

Πρωί:
0830-1400
Απόγευμα:
1730-2100

Πρωί:
08:30 -1400

ΕΝΔΟΚΡΙΝΟΛΟΓΙΚΟ
Απόγευμα:
17:30-2100

Πρωί:
1030-1400
Απόγευμα:
1730-2100

ΑΛΛΕΡΠΟΛΟΓΙΚΟ

Πρωί:
0900-1600

ΓΕΝΙΚΗΣ ΧΕΙΡΟΥΡΓΙΚΗΣ 
- ΜΙΚΡΟΕΠΕΛΙΒ ΑΧΕΙΣ.
(Αφαίρεση σπίλων, 
λιπωμάτων κλπΟ

Απόγευμα:
17:30-2100 
{Γ, Κορωναίος)

Απόγευμα:
17:30-2100 
{Γ. Κορωναίοψ

Πρωί:
0800 -14:00 
(X. Πασίνης) 
Απόγευμα: 
1730-2100 
(Γ. Κορωναίος)

Απόγευμα:
1730-2100 
(Γ. Κορωναίος;

ΨΥΧΙΑΤΡΙΚΗΣ
Απόγευμα;
17:30-21:00

Πρωί*
0830-1400
Απόγευμα:
1730-2100

Για να κλείσετε ραντεβού επικοινωνήστε με τα τηλέφωνα 23850 49200-208

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ "ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΥΓΡΩΝ
Νομός Φλώρινας Δήμος Φλώρινας ΚΑΥΣΙΜΩΝ ΓΙΑ ΤΙΣ
Δημοτική Εηιχείρηση'Υδρευσης & Αποχέτευσης ΑΝΑΓΚΕΣ Δ.Ε.Υ.Α.Φ.”

Φλώρινας (Δ.Ε.Υ.Α.Φ.) Τεχνική Υπηρεσία 
Σπηλιόδου 15 - 53 100 Φλώρινα 
Τηλ. 2385024555 & 2385024606 Α.Π. 772/03-02-2022

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΠΡΟΚΗΡΥΞΗΣ ΑΝΟΙΚΤΗΣ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑΣ

Τμήμα I: Αναθέτων φορέας
Επωνυμία, διευθύνσεις και σημεία επαφής:
ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ ΥΔΡΕΥΣΗΣ ΑΠΟΧΕΤΕΥΣΗΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ Δ.Ε.Υ.Α.Φ. ΣΠΗΛΙΑΔ0Υ 

14, ΦΛΩΡΙΝΑ, Τ.Κ. 53100 
Τηλέφωνο: +30 2385024555
Ηλεκτρονικό ταχυδρομείο: άθγ3ίΙοπη32@9ηη3Ϊΐ.οοΓη Φαξ: +30 2385024556
Κύρια δρασιηριότητα:Ύδρευση 
Τμήμα II: Αντικείμενο της σύμβασης 
Περιγραφή:
Η προκήρυξη αφορά δημόσια σύμβαση Προμήθειας και θα εκτελεστεί στο Δήμο Φλώ

ρινας, Κωδικός ΝϋΤ5: ΕΕ533.
Αντικείμενο της σύμβασης είναι η προμήθεια υγρών καυσίμων για τις ανάγκες της 

Δ.Ε.Υ.Α.Φ. για ία οικονομικά έτη 2022 και 2023. Ειδικότερα, αφορά στην προμήθεια σε 
Πετρέλαιο θέρμανσης, Πετρέλαιο Κίνησης και Αμόλυβδη Βενζίνη, για τις ανάγκες των 
οχημάτων, μηχανημάτων έργου, ηλεκτροπαραγωγών ζευγών, λοιπών μηχανημάτων και 
κτιρίων, καθώς και του Βιολογικού καθαρισμού της Δ.Ε.Υ.Α.Φ. για δύο έτη.

Η παρούσα προμήθεια υποδιαιρείται στα κάτωθι τμήματα :
• Στο Τμήμα Α, που αφορά στην προμήθεια 50.000.00 λίτρων Πετρελαίου Κίνησης 

για τις ανάγκες Δ.Ε.Υ.Α.Φ., με επιμέρους ενδεικτική δαπάνη 61.150,00 € (χωρίς Φ.Π.Α.), 
θα χρηματοδοτηθεί από τον τακτικό προϋπολογισμό της Δ.Ε.Υ.Α.Φ. των οικονομικών 
ετών 2022 και 2023 (πολυετής δέσμευση) και ειδικότερα θα βαρύνει τον Κ.Α.
25.02.00. 000.

• Στο Τμήμα Β, που αφορά στην προμήθεια 9.000,00 λίτρων Αμόλυβδης Βενζίνης για 
τις ανάγκες Δ.Ε.Υ.Α.Φ., με επιμέρους ενδεικτική δαπάνη 1 2.735,00 € (χωρίς Φ.Π.Α.), θα 
χρηματοδοτηθεί από τον τακτικό προϋπολογισμό της Δ.Ε.Υ.Α.Φ. των οικονομικών ετών 
2022 και 2023 (πολυετής δέσμευση) και ειδικότερα θα βαρύνει χον Κ.Α. 25.04.00.001.

• Στο Τμήμα Γ, που αφορά στην προμήθεια που αφορά στην προμήθεια 60.000,00 λί
τρων Πετρελαίου Θέρμανσης για τις ανάγκες Δ.Ε.Υ.Α.Φ:, με επιμέρους ενδεικτική δαπάνη 
55.200,00 € (χωρίς Φ.Π.Α.), θα χρηματοδοτηθεί από τον τακτικό προϋπολογισμό της 
Δ.Ε.Υ.Α.Φ. των οικονομικών ετών 2022 και 2023 (πολυετής δέσμευση) και ειδικότερα 
θα βαρύνει τον Κ.Α. 25.02.00.001.

Οι οικονομικοί φορείς δύναται να συμμετέχουν σε όποιο τμήμα του διαγωνισμού επι
θυμούν ή και σε όλα τα τμήματα του διαγωνισμού, αλλά για το σύνολο του Προϋπολογι
σμού του κάθε τμήματος.

Αναλυτικά στοιχεία και προδιαγραφές ίων προς προμήθεια ειδών, περιγράφονται στα 
τεύχη Τεχνικής Περιγραφής και Τεχνικών Προδιαγραφών.

Κοινό λεξιλόγιο για τις δημόσιες συμβάσεις (ΟΡν): 09135100-5 (Πετρέλαιο θέρ
μανσης), 09134200-9 (Πετρέλαιο κίνησης), 09132100-4 (Αμόλυβδη Βενζίνη)

Τμήματα: Η παρούσα σύμβαση υποδιαιρείται σε τμήματα. Δεν θα γίνουν δεκτές εναλ
λακτικές προσφορές.

Ποσότητα ή έκταση της σύμβασης:
Η συνολική εκτιμώμενη αξία της σύμβασης εκτός ΦΠΑ είναι 129.085,00 ΕίΙΡ. Η διάρ

κεια της σύμβασης είναι εικοσιτέσσερις (24) μήνες.
Τμήμα III: Νομικές, οικονομικές, χρηματοοικονομικές και τεχνικές πληροφο

ρίες
Απαιτούμενες εγγυήσεις:
Για την έγκυρη συμμετοχή στη διαδικασία σύναψης της παρούσας σύμβασης, κατατί

θεται από τους συμμειέχοντες οικονομικούς φορείς (προσφέροντες) εγγυητική επιστολή 
συμμετοχής δύο χοις εκατό (2%) επί της εκτιμώμενης αξίας της σύμβασης, Ως εκτιμώμενη 
αξία νοείται το ποσό που αναλογεί στο τμήμα / τμήματα για τα οποία υποβάλλεται προ
σφορά.

Για την υπογραφή της σύμβασης απαιτείται η παροχή εγγύησης καλής εκτέλεσης, το 
ύψος της οποίας ανέρχεται σε ποσοστό 4% επί της εκτιμώμενης αξίας της σύμβασης, 
εκτός ΦΠΑ, και κατατίθεται πριν ή κατά την υπογραφή της σύμβασης.

Βασικοί όροι χρηματοδότησης και πληρωμής ή/και αναφορά στις σχετικές δια
τάξεις που τις διέπουν:

Η δαπάνη για την εν λόγω σύμβαση βαρύνει τις με Κ.Α. : 25.02.00.000, 25.04.00.001,
25.02.00. 001 και 54.00.25.024 σχετικές πιστώσεις του προϋπολογισμού της Δ.Ε.Υ.Α.Φ., 
σύμφωνα με την αριθμ. 09/2022 Απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου της Δ.Ε.Υ.Α. 
ΦΛΩΡΙΝΑΣ ( ΑΔΑ : Ψ34ΦΟΕΖΖ-ΥΨΛ - ΑΔΑΜ : 22ΡΕΩ009988887).

Νομική μορφή που πρέπει να έχει ο όμιλος οικονομικών φορέων στον οποίο θα 
ανατεθεί η σύμβαση:

1. Δικαίωμα συμμετοχής στη διαδικασία σύναψης της παρούσας σύμβασης έχουν φυ
σικά ή νομικά Πρόσωπα και, σε περίπτωση ενώσεων οικονομικών φορέων, τα μέλη 
αυτών, που είναι εγκατεστημένα σε:

α) κράτος-μέλος τηςΈνωσης,
β) κράτος-μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.), 
γ) τρίτες χώρες που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό ανά

θεση δημόσια σύμβαση καλύπτεται από τα Παραρτήματα 1, 2, 4 και 5 και τις γενικές ση
μειώσεις του σχετικού με την Ένωση Προσαρτήματος I της ως άνω Συμφωνίας, καθώς 
και

δ) σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην περίπτωση γ' της παρούσας παραγράφου 
και έχουν συνάψει διμερείς ή πολυμερείς συμφωνίες με την'Ενωση σε θέματα διαδικασιών 
ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων.

2. Οι ενώσεις οικονομικών φορέων, συμπεριλαμβανομένων και ίων προσωρινών συμ
πράξεων, δεν απαιτείται να περιβληθούν συγκεκριμένη νομική μορφή για την υποβολή 
προσφοράς.

Στις περιπτώσεις υποβολής προσφοράς από ένωση οικονομικών φορέων, όλα τα μέλη 
της ευθύνονται έναντι του Αναθέτοντος Φορέα αλληλέγγυα και εις ολόκληρον.

III.2) Προϋποθέσεις συμμετοχής:
Πληροφορίες και διατυπώσεις, που είναι απαραίτητες για να κριθεί εάν πληρούνιαι οι 

απαιτήσεις σχετικά με την προσωπική κατάσταση των οικονομικών φορέων,
συμπεριλαμβανομένων ίων απαιτήσεων για την εγγραφή σε επαγγελματικό ή εμπορικό 

μητρώο, την οικονομική και χρηματοοικονομική ικανότητα, καθώς και την τεχνική ικα
νότητα, περιγράφονται αναλυτικά στην Αναλυτική Διακήρυξη της Προμήθειας.

Τμήμα IV : Διαδικασία
Ανοιχτός ηλεκτρονικός διαγωνισμός μέσω της πύλης του ΕΣΗΔΗΣ με κριτήριο ανάθε

σης την πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά, αποκλειστικά βάσει της 
τιμής ανά τμήμα και συγκεκριμένα το μεγαλύτερο ποσοστό έκπτωσης στη μέση τιμή λια
νικής πώλησης κατά την ημέρα παράδοσης βάσει του «Δελτίου Πιστοποίησης Τιμών», 
που εκδίδεται από το Παρατηρητήριο Τιμών Υγρών Καυσίμων του Υπουργείου Ανάπτυξης 
& Ανταγωνιστικότητας, για το Νομό Φλώρινας (Ν.4257/14 άρθρο 63) ή τον αρμόδιο φο
ρέα

Προθεσμία παραλαβής των προσφορών ή των αιτήσεων συμμετοχής: 
Ημερομηνία: 22/02/2022 - Ώρα: 19:00.
Γλώσσα στην οποία μπορούν να αυνταχθούν οι αιτήσεις συμμετοχής: Ελληνική 

γλώσσα
Ελάχιστη απαιτούμενη χρονική διάρκεια ισχύος της προσφοράς: έξι (06) μήνες 
Όροι για το άνοιγμα των προσφορών: Ημερομηνία : 01/03/2022 Ώρα: 10:00. 
Διαδικασίες προσφυγής: Αρμόδιος φορέας για τις διαδικασίες προσφυγής είναι η 

Αρχή Εξέτασης Προδικαστικών Προσφυγών. Πληροφορίες σχετικά με την υποβολή προ
σφυγών, περιγράφονται αναλυτικά στην Αναλυτική Διακήρυξη της Προμήθειας.

Το συνολικό κείμενο της διακήρυξης αναρτάται στο ΕΣΗΔΗΣ, στο ΚΗΜΔΗΣ 
(νννννν.ρΓοητιΐΙήθυ5.9θν.9Γ) και στην ιστοσελίδα της Δ.Ε.Υ.Α.Φ. (νννννν.άθγ3ί1.9Γ).

Ο Πρόεδρος Δ.Σ. της Δ.Ε.Υ.Α.Φ. Βασίλειος Ν. Γιαννάκης 
Δήμαρχος Φλώρινας

Στηρίζοντας την Τοπική Αγορά και τους

Τοπικούς Επιχειρηματίες στηρίζουμε 

την ανάπτυξη του τόπου μας
Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 04/06/2024 15:39:45 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.
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Μια φωτογραφία... Μια ιστορία...

Ό Σαρτζετόκης

νά τη» δυδ λόγια άκόμη, ** 
«ρόιΐίρι, για Βυά άνβρώπαυς.

Μέσα στήν ΕΣΑ 6αβα*<Φ»ηκκ καί 
Ι$Ηη«λ*9βΝ’|*« φριβτά ό έφέτης κ. 
Χρήστος Σορτζετάκης Τον χτυπού
σαν Ι|» μερόνυχτα συνέχεια καί ταυ 
έκαναν φοβερούς έξευτελισμούς.

Κι* ά*6μη, 6 Χρηστός Παχοντοά· 
κης# Ικδότης τον «Αντί», πού τόν 
χήραν διότι «δεν μίλησε καθόλου 
ευγενικό» ατόν θεοφιλογιαννάκο, αν- 
τός φώναξε τόν *Αντ»νόχονλο καί 
τον είχε «νό τόν φροντίσουν τό τοι* 
δ«ό». Τό» χήρε μιό όμόδα όχο δ—7 
καί τό» χτνχονσαν καί τον Ικανα». 
φάλαγγα Ινώ £$&> όχό την Ανοιχτό 
χόρτα όταν ό Άντχνόχονλος και 
κύττα^κ !

...Συνέχεια από σελίδα 24

Στις 3 Οκτωβρίου του 1946 άρχισε στο Κα- 
κουργιοδικείο Θεσσαλονίκης η δίκη που διήρ- 
κησε 67 ημέρες. Σε όλη τη διάρκεια της, οι
μάρτυρες άλλαζαν τις καταθέσεις τους, ενώ 
πολλοί ήταν εκείνοι που παραδέχτηκαν ότι 
είχαν δεχθεί απειλές πριν αηό την κατάθεσή 
τους στο δικαστήριο. Τόσο ο Χρήστος Σαρτζετά- 
κης όσο και ο εισαγγελέας της έδρας, Παύλος 
Δελλαπόρτας, δέχθηκαν έντονες πιέσεις νια 
να κλείσει χωρίο έρευνα και γρήγορα η υπό
θεση.
Οι επευβάσεις στη Δικαιοσύνη έγιναν, αλλά 
ήταν ακαρπες. 0 τότε υπηρεσιακός υπουργός 
Δικαιοσύνης Βασ. Σακελλαρίου είχε πει στη 
Βουλή: «Υπάρχουν εγγενείς δυσχέρειες εις 
την υπόθεσιν Λαμηράκη» ... «Υπήρξαν 
πράγματι απόπειρες επεμβάσεων. Η πρώτη 
έγινε από τον τότε διοικητή Χωροφυλακή 
στρατηγό Γ. Βαρδουλάκη. Η δεύτερη από τον 
εισαγγελέα του Αρείου Πάγου Κων. Κάλ
λια... 0 κ. Σαρτζετόκης αρνήθηκε τις επεμβά
σεις τους. Ο Βαρδουλάκης του έδωσε (21 
Ιουνίου 1963) ένα “πληροφοριακό” σημείωμα 
και έναν κατάλογο “μαρτύρων”... 0 Κάλλιας του 
έδειξε ένα σχεδιάγραμμα, που εμφάνιζε τους 
αξιωματικούς της Χωροφυλακής την ώρα 
της δολοφονίας... Συνέστησε στον κ. Σαρτζετάκη 
“να ενεργεί μετά πολλής περισκέψεως” και πα
ρατήρησε ότι θα έπρεπε να αποφευχθεί προφυ- 
λάκιση αστυνομικών και ισχυρίστηκε ότι 
“εσκοπείτο μάλλον το στραπατσάρισμα του Λαμ- 
πράκη και όχι η θανάτωσίς του”... Μετά από την 
επέμβαση Κάλλια, ο κ. Σαρτ&τάκηε προφυλάκισε 
τον Καπελώνη. Στπ συνέχεια ο κ. Σαρτζετόκης 
προφυλάκισε και άλλουε υπεύθυνουε για τη
δολοφονία. Μεταξύ αυτών και άλλους αξιωμα- 
τικούε τηε Χωροφυλακής. («ΤΟ ΒΗΜΑ», 
15.3.1964, Ιστορικό Αρχείο «ΤΟ ΒΗΜΑ» & «ΤΑ 
ΝΕΑ»)
Τον Δεκέμβριο του 1966 ανακοινώνεται η ετυμη
γορία στην πιο σημαντική πολιτική δολοφονία 
στη μεταπολεμική ιστορία της Ελλάδας: Το Μικτό 
Ορκωτό Κακουργιοδικείο Θεσσαλονίκης 6εν υιο
θέτησε την εισανγελική ποόταοη να κηρυχθούν 
ένοχοι 18 από τουο 31 κατηγοοούυενουε. με
ταξύ των οποίων τοειε αξιωματικοί. Αθώωσε 
21 κατηγορούμενους, ενώ όλοι οι αξιωματικοί
της Χωροωυλακήε. που δικάΖονταν για παρά
βαση καθήκοντος. κρίθηκον αθώοι παμψηφεί. 
Το δικαστήριο επέβαλε κάθειρξη 11 ετών στον 
οδηγό του τρίκυκλου Σπύοο Γκοτξαμάνη και κά
θειρξη 8.5 ετών στον επιβάτη της κυράτσας Μα
νώλη Ευυανουηλίδη, που χτύπησε με λοοτό τον 
Γοηγόοη Λαμπράκη οτο κεφάλι.
Ωστόσο, οι δύο φυσικοί αυτουργοί της δολοφονίας 
του Λαμπράκη αυνηοτεύθηκαν από τη Χούντα 
λίγο μετά την επιβολή της Δικτατοοίαε και αφέ-
θηκον ελεύθεροι.
«θα λογοδοτήσουν σε μένα οι Σαρτζετάκη- 
δες», διαμήνυε ο εισαγγελέας του Αρείου Πάγου 
Κωνσταντίνος Κάλλιας, που λίγο μετά ορκίστηκε 
πρώτος πρωθυπουρνάε τηε Χούντας των συν
ταγματαρχών. οτιε 21 Απριλίου 1967.
Αξίζει να σημειωθεί πως σημαντικό ρόλο στην ανά
δειξη και διαλεύκανση της υπόθεσης διαδραμάτισαν 
και οι τρεις δημοσιογράφοι, Γιώργος 
Μπέρτσος, Γιώργος Ρωμαίος και Γιάννης Βούλ- 
τεψης. Και οι τρεις εκδιώχθηκαν ή φυλακίστη
καν. με τον Ρωμαίο υάλιοτα να συναντά τον 
ΣαοτΖετόκη οτιε Φυλακές Κορυδαλλού.
Οι δύο δικαστικοί, Χρήστος Σαρτζετόκης και Παύ
λος Δελαπόρτας, αποπέμφθηκαν από το δι
καστικό σώμα το 1968.
Παραμονή Χριστουγέννων του 1970, ο Χρή
στος Σαρτζετόκης συνελήφθη στη Θεσσαλο
νίκη από όργανα της εκεί Ασφάλειας.
Ανήμερα Χριστούγεννα, ο Σαρτζετόκης με- 
τήχθη “νύκτωρ" στην Αθήνα (έφθασε στις 7 
π.μ.) και παραδόθηκε στη διαβόητη ΕΣΑ. 
Ακολούθησαν βασανιστήρια και πολύμηνες 
ανακρίσεις στην ΕΣΑ, μέχρις ότου όλοι οδη
γήθηκαν στον Κορυδαλλό χωρίς δίκη. Απο
λύθηκε αηό τις φυλακές της Χούντας έπειτα από 
διεθνή κατακραυγή το 1971.
Η μαρτυρία του ναύαρχου Κωνσταντίνου Εγ· 
κολφόπουλου («ΤΑ ΝΕΑ», 10.3.1985, Ιστορικό 
Αρχείο «ΤΟ ΒΗΜΑ» & ΤΑ ΝΕΑ»): «Η βασική κα
τηγορία για τον Σαρτζετάκη και τους άλλους 
ήταν δραστηριότητα για την ανατροπή της δι
κτατορίας μέσω της οργάνωσης ΠΑΚ στην 
οποία ανήκαν».
Το 1982 προήχθη στον βαθμό του Αρεοπαγίτη 
και τον Μάρτιο του 1985 ο τότε πρωθυπουργός
Ανδρέας Παπανδρέου τον πρότεινε για το 
ύπατο αξίωμα, αρνούμενος να ανανεώσει τη 
θητεία του Κωνσταντίνου Καραμανλή.

Στο βιβλίο «Επιτελών το καθήκον μου», 1700 σε
λίδων και δύο τόμων, ο Χρήστος Σαρτζετόκης εξι
στορεί τη δολοφονία Λαμπράκη το 1963, 
περιγράφοντας την τότε αλλά και τη μετέπειτα τα
ραγμένη πολιτική περίοδο.
0 Βασίλης Βασιλικός, ο συγγραφέας του βιβλίου 
«Ζ», που έκανε γνωστή την υπόθεση της δολο
φονίας του Γρηγόρη Λαμπράκη σε όλον τον 
κόσμο, τόνισε πως το δικό του βιβλίο στηρίχθηκε 
σε σκόρπια στοιχεία από τις σαράντα κούτες με 
το προανακριτικό υλικό ηου είχαν φτάσει στα 
χέρια του, ενώ για το δίτομο έργο του Χρήστου 
Σαρτζετάκη σημείωσε:
«Είναι σαν να διαβάζεις Αγκάθα Κρίστι σε με
τάφραση Παπαδιαμάντη. Είναι ένα συναρπα
στικό αστυνομικό βιβλίο. 0 τρόπος που 
συνέδεσε τις κλωστές για να υφάνει τον νοητό 
ήλιο της Δικαιοσύνης δείχνει γεννημένο πεζο- 
γράφο».
Από τον πρόλογο κιόλας του βιβλίου του ο Χρήστος 
Σαρτζετόκης ξεκαθάρισε ότι η δολοφονία Λαμ
πράκη δεν ήταν απλώς ένα έγκλημα, αλλά μια 
πολιτική δολοφονία. Ταυτόχρονα υπογραμμίζει ότι 
η δολοφονία δεν διαπράχθηκε υπό την ανοχή 
του κράτους στη δράση παρακρατικών μηχανι
σμών, αλλά με τη συμμετοχή του κρότους. που 
οχεδίασε τη δολοφονία του βουλευτού τηε ΕΔΑ.
αλλά και τον τραυματισμό του συναδέλφου του 
Γεωργίου Τσαρουχά, που προσπάθησε να τον 
προστατεύσει.
Η αδιασάλευτη πίστη του Χρ. Σαρτζετάκη στο ανα- 
κριτικό του έργο για την απόδοση της δικαιοσύνης 
και την καταδίκη των δολοφόνων του Γρ. Λαμ
πράκη αποτυπώθηκε και στη σχετική με την υπό
θεση σπουδαία ταινία του Κώστα Γαβρά, «Ζ». Τον 
πρώην Πρόεδρο της Δημοκρατίας υποδύθηκε ο 
Γάλλος ηθοποιός Ζαν Λουί Τρεντινιάν.
Η δολοφονία Λαμπράκη ήταν μια υπόθεση που τά
ραξε την Ελλάδα, η οποία προσπαθούσε να αφήσει 
πίσω της τις πληγές του εμφυλίου. 0 Καραμανλής, 
μετά τη δολοφονία του Λαμπράκη, ενώ έμπαινε στο 
γραφείο του φαίνεται να φώναξε: «Μα ποιος 
επιτέλους κυβερνά αυτόν τον τόπο;», δείχνοντας 
τη δύναμη των παρακρατικών οργανώσεων, την 
αδύναμη δημοκρατία, τις πληγές του εμφυλίου και 
τον άγνωστο δρόμο στον οποίο βάδιζε η Ελλάδα.

δρομοΤοΤΤα'ι

ΤΟΥ ΟΣΕ |
Φλώρινα - Θεσ/νίκη:

06:55 πμ - 09:35 
16:09 - 18:47

Τη λ. Επικ.: 2385022404 ! 

Θεσ/νίκη - Φλώρινα:

13:21 - 15:58 
19:15 - 21:52

Τηλ. Επικ.:21 301 21 528
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δίΕΣΠΑ
«■2014-2020

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΝΟΜΟΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ 
ΔΗΜΟΣ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ

ί.υροίΐαϊκη ϊν®»» 
ενρωιαΐχό Ταμείο πμχφτουΐϊχιγ; Ανάίίτμξπς

Αμύνταιο 08/02/2022 
Αρ. πρωί.: 2015

ΠΡΟΜΗΘΕΙΑιΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΑΝΑΒΑΤΟΡΙΩΝ ΚΛΙΜΑΚΟΣΤΑΣΙΩΝ ΣΕ ΚΤΙΡΙΑ ΤΟΥ 
ΔΗΜΟΥ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ

ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗιΕΠ 0051/2020ΕΠ00510047
ΕΣΠΑ 2014-2020
Ε.Π.: «Δυτική Μακεδονία 2014-2020»
ΠΡΟ/ΣΜΟΣ: 95.000,00 £

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ

Η Ενιαία Ανεξάρτητη Αρχή Δημοοίων Συμβάσεων προκηρύσσει ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΟ ΑΝΟΙ
ΚΤΟ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟ “κάτω των ορίων' για την παροχή “ Προμήθεια αναβατοριων κλιμα
κοστασίων σε κτίρια του δήμου Αμυνταίου ”, με κριτήριο κατακύρωσης την πλέον 
συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά αποκλειστικά βάσει της τιμής.

Η συνολική εκτιμώμενη αξία της σύμβασης (συμπεριλαμβανομένου του δικαιώματος 
προαίρεσης) ανέρχεται στο ποσό των 84.070,80 6 πλέον ΦΠΑ 13% ποσού 10.929,20 £, 
ήτοι π συνολική δαπάνη ανέρχεται στο ποσό των 95.000,00 ε.

Η παρούσα σύμβαση δεν υποδιαιρείται σε τμήματα, είναι «κάτω των ορίων» και εμπίπτει 
στις διατάξεις του Βιβλίου I του ν. 4412/2016.

0 διαγωνισμός θα διεξαχθεί με χρήση της πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος Ηλε
κτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΣΗΔΗΣ), μέσω της διαδικτυακάς πύλης 
νννννν.ρΓοιηίΙίιβυβ.ρον.ρΓ του ως άνω συστήματος (αρ. 108415) με καταληκτική ημερο
μηνία υποβολής προσφορών την 03-03.-2022 και ώρα 10:00.

Η προσφορά πρέπει υποχρεωτικά να συνοδεύεται αηό Εγγυητική Επιστολή Συμμετοχής 
στο διαγωνισμό σε ευρώ (£). το ύψος της οποίας πρέπει να ανέρχεται στο 2% του προ
ϋπολογισμού προ Φ.Π.Α. και προ δικαιωμάτων προαίρεσης, ήτοι 1.681,42 Ευρώ.

Τα έγγραφα της σύμβασης είναι διαθέσιμα μέσω της διαδικτυακάς πύλης 
νννννν.ρΓθΓηί(ίιβυ5.9ον.9Γ, στην οποία υποβάλλονται ηλεκτρονικά τυχόν αιτήματα των συμ- 
μετεχόντων οικονομικών φορέων.

Για πληροφορίες οι ενδιαφερόμενοί μπορούν να απευθύνονται στο Δήμο Αμυνταίου, 
καθημερινά τις εργάσιμες ημέρες και ώρες, τηλ. 2386350131, β-τηοίΐ: 
ρ3ρ39Ϊ3ηηί53{@3ηηγηΐ3ίο.9Γ.

Το αποτέλεσμα της δημοπρασίας θα εγκριθεί από την Οικονομική Επιτροπή του Δήμου 
Αμυνταίου.

Αμύνταιο /02/2022 
Ο Δήμαρχος 

ΑΝΘΙΜΟΣ ΜΠΙΤΑΚΗΣ
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Πολιτικό5 Μηχανικό* ΑΠΘ 
Ενεργειακό* Επιθεωρητή*
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Λύσεις
ηχωχρόνου

>*·*«····♦♦

Λύση Γρίφου
Το 130! Σε κάθε 

επόμενο νούμερο 
προσθέτουμε 

1 και διαδοχικά τα 
πολλαπλάσια του 8, 

δηλαδή
5+1+8=14, 

14+1 + 16=31, 31 
+ 1 + 24 = 56 κτλ

7 6 9 4 3 1 5 8 2
5 8 1 2 6 7 9 4 3
2 3 4 5 8 9 7 6 1
4 9 5 7 2 6 1 3 8
3 1 6 8 9 4 2 5 7
8 2 7 1 5 3 4 9 6
9 4 8 3 7 2 6 1 5
1 7 3 6 4 5 8 2 9
6 5 2 9 1 8 3 7 4Ι
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Πολύ νόστιμη 
τυρόπιτα στην τοστιέρα!

Π
εινάσατε και θέλετε κάτι γρήγορο αλλά 
νόστιμο και χορταστικό; Η λύση είναι μια 
τυρόπιτα στην... τοστιέρα! Ναι, ναι, καλά 
διαβάσατε. Στην τοστιέρα. Μια πρόταση πρωτό

τυπη, γρήγορη, εντυπωσιακή, για ένα πρωινό ή 
βραδινό κολατσιό. Δοκιμάστε την και θα σας 
γίνει συνήθεια!

.

|Μ||ίϊ|Κ

Πώς θα τη φτιάξετε:
Σε ένα μπολ σπάστε το αυγό και ανακατέψτε για λίγο 
με ένα πιρούνι. Προσθέστε το αλεύρι και το νερό. 
Συνεχίστε το ανακάτεμα ώσπου να προκόψει ένας 
σχετικά σφιχτός χυλός. Προσθέστε θρυμματισμένη 
τη φέτα και ενσωματώστε τη στον χυλό. Απλώστε 
ένα κομμάτι λαδόκολλα και ρίξτε στο κέντρο τον

χυλό. Στρώστε με ένα κουτάλι ή μια σπάτουλα τον 
χυλό για να λεπτύνει και δώστε σχήμα. Διπλώστε τις 
άκρες της λαδόκολλας και τυλίξτε τον χυλό, όπως 
ακριβώς θα τυλίγατε ένα πακέτο. Γυρίστε τον διακό
πτη της τοστιέρας στη μεγαλύτερη διαβάθμιση της

ΜαΓεΙρΕμΑ γΑ

θερμοκρασίας. Τοπο
θετήστε το πακέτο 
επάνω στις πλάκες 
και ψήστε όπως 
ακριβώς θα κάνατε 
και με ένα τοστ για 
15 λεπτά. Μετά το 
δεκάλεπτο ανοίξτε 
το πακέτο, αφαιρέ
στε τη λαδόκολλα 
και συνεχίστε για 
λίγο ακόμα το ψή
σιμο, ώσπου να ρο
δίσει η τυρόπιτα.

Υλικά

- 1 αυγό 
2'Λ κ.ο. γεμάτες 
αλεύρι (60 γρ.)
- 2 κ.σ. νερό

- 150 γρ. Φέτα

Φτιάξτε την! Αλήθεια σας λέω! θα εκηλαγείτε από 
την νοστιμιά της!
Καλή επιτυχία, φίλες μου, και καλά μαγειρέματα! 
Μέχρι το επόμενο μαγειρικό μας ραντεβού, να περ
νάτε καλά, να προσέχετε τον μοναδικό και υπέροχο 
εαυτό σας και να έχετε κατά νου αυτό που έλεγε η 
γιαγιά Αθηνά: «Παρ’ όλα όσα λένε οι παροιμίες, η 
φτώχεια κρατάει ενωμένες περισσότερες οικο
γένειες από όσες διαλύει».

Σας φιλώ αυγή

Μια φωτογραφία... Μια ιστορία...

Χρηστός Σαρτζετάκη ς:

Ο ανακριτής στην 

υπόθεση δολοφονίας του 

Γρηγόρη Λαμπράκη

Ο
Χρήστοε Σαοτ&τάκηε πέρασε στην ιστορία.Έφυγε από τη ζωή 
τα ξημερώματα της Πέμπτης 3 Φεβρουάριου, σε ηλικία 93 
ετών. Βρέθηκε στο ύπατο αξίωμα της χώρας, την Προεδρία 
της Δημοκρατίας, από το 1985 ως το 1990. Στη συλλογική μνήμη, 

όμως, ξεχωρίζει η ιδιότητά του ως ανακριτή στην υπόθεση τηε δο
λοφονίας του Γοηνόοη Λαμπράκη· η οποία υπήρξε σοβαρό χτύ
πησα κατά τηε δημοκρατίας, στην απαρχή τηε πιο σκοτεινής 
περιόδου τηε σύγχοονηε Ελλάδας. Αυτό εξάλλου ήταν και το στοι
χείο που προτάχθηκε ως το μεγάλο πλεονέκτημα της υποψηφιότητας 
Σαρτζετάκη για την Προεδρία της Δημοκρατίας.
Το γεγονόε που οηυάδεψε την προσωπική και επαγγελματική
πορεία του πρώην Προέδρου τηε Δηυοκρατίαε. Χρήστου Σορτζε-
τάκη, ήταν αναμφίβολα η δίκη για τη δολοφονία του βουλευτή
τηε ΕΛΑ. Γρηγόρη Λαμπράκη, στιε 27 Μαΐου του 1963.
Σε ηλικία 34 ετών, ο Χρήστος Σαρτζετάκης κλήθηκε από τον τότε 
Εισαγγελέα του Αρείου Πάνου, Κωνσταντίνο Κάλλια, να χειριστεί 
τπν υπόθεση της δολοφονίας Λαμπράκη, καθώς το 1963 μετατέ
θηκε στο Πρωτοδικείο Θεσσαλονίκης και του ανατέθηκαν οι ανακρί
σεις.
Με επιστολή του τον Μάρτιο του 1964 προς τον τότε υπουργό Δι
καιοσύνης, Πολύχρονη Πολυχρονίδη, επεσήμανε τιε τεράστιες ευ
θύνες τηε Αστυνουίοε και των κρατικών μηχανισμών στη 
δολοφονία Λαμπράκη· ενώ μαζί με τον εισαγγελέα Στυλιανό 
Μπούτη διέταξαν την προφυλάκιση τεσσάρων αξιωματικών...

Συνέχεια στη σελίδα 23...

ϊχλήίβο Φλώ<Η·νας, τηλ.: 23860 31206 ® 31080 
ίηίαΦΛφοη&η.%τ - \ν\νν.·.»^οη»Γϊ,£τ
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